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 2מת השרוןר   -12מס'  מן המניין מליאה פרטי כל ישיבת 

 16.2.253  יום ראשון ,יח' שבט תשפ"השהתקיימה 

4 

 5 :משתתפים

 6 ראש העיר  - מר איציק רוכברגר 

 7מנכ"לית ומזכירת המועצה  -   גב' פרח מלך  

 8 חברת מועצה  - ענת לין 'גב

 9 חברת מועצה  -  רלירון בלומנ 'גב

 10 חבר מועצה -   מר גיא קלנר 

 11 חברת מועצה   -   הדר שוייצר' גב

 12 חברת מועצה  - גייל שורש  עוה"ד

 13 חברת מועצה  - גב' בת שבע אלקובי 

 22:0014-יצאה ב  חברת מועצה  -  גב' דניאלה רון יעקובי 

 15 סגן ראש העיר  - מר יעקב קורצקי 

 16 חבר מועצה -   מר מוטי גינדי 

 17 חבר מועצה  -   מר עופר קליך 

 18 סגן ראש העיר  -   עו"ד עידן למדן

 19 חברת מועצה   -   עו"ד נאוה פרס 

 20 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 21 חבר מועצה -   מר אהד בלייר 

 22 חבר מועצה - מר דני רוק 

23 
 24נעדרו

 25חברת מועצה   - סיון דהן 

26 

 27 צוות מקצועי

 28 היועץ המשפטי  - עו"ד מיכאל בלום  
 29 מהנדס העיר  -   אדר' שי אללוף
 30 גזבר העירייה   -   מר אסף אפרים 

 31 מבקר העירייה   - מר ניסים בן יקר 
 GIS32-מנהל אגף נכסים ו  - מר עינב בן יעקב  

33 
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 1 סדר היום:

 2 

 3 קיזוז חובות עמותת הכדורגל מכספי התמיכות והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "חופשי  .1

 4 ."וסיעת "באה בטוב "בעירנו

 5 השתתפות העירייה במימון קבורות אזרחיות עד להסדרה והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת    .2

 6 " חופשי בעירנו "

 7 " הקצאת חניות לאזרחים ותיקים בעיר והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "באה בטוב .3

 8 " היטל שצ"פ והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "חופשי בעירנו  .4

 9   5.1.25מיום . 8אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין מס'  .5

 10   5.1.25מיום .   11אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס'  .6

 11 שאילתה של חבר המועצה גיא קלנר בנושא הרכב למועצה הדתית רמת השרון   .7

 12 שאילתה של חברת המועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא פיתוח אזורי מסחר ברובע   .8

 13 מורשה  

 14 שאילתה של חברי סיעת "באה בטוב" בנושא סטטוס הקמת מינהלות רובעיות   .9

 15 שאילתה של חברת המועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא הליך מינוי מנהלת משאבי    .10

 16 אנוש בעירייה  

 17 בנושא שימוש תכוף בעורכי דין חיצוניים   רשאילתה של חבר המועצה אהד בליי  .11

 18 הצעת לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי" בנושא הסדרת הליקויים ברובע מורשה   .12

 19 הצעה לסדר של חברי סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי בעיר    .13

 20 לחמישה ימי לימוד 

 21 הצעה לסדר יום של ראש העירייה, מר איציק רוכברגר, בקשה להקצאת קרקע "בית    .14

 22 יוצג סרטון   (GIS-יוסבר ע"י מר עינב בן יעקב, מנהל אגף נכסים ו –ברמת השרון  "גולני

 23 ודברים מאת האגלוף )במיל'( משה קפלינסקי 

 24   4/20/7הצעה לסדר של ראש העירייה, מר איציק רוכברגר, בהתאם לחוזר מנכ"ל מיוחד  .15

 25   14ימונה מר יעקב קורצקי לסגן וממלא מקום לפי סעיף 

 26  צירוף הגב' הדר שוייצר, יו"ר סיעת "יש עתיד", לקואליציה ומינויה לסגן ראש העירייה  .16

               27 

 28 

 29 
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 3 מצ"ב נספח  –חובה ורשות  –שינוי בהרכבי וועדות   .17

 4 אישור עבודה נוספת של ש.מ. עו"ס לעבודה בקליניקה עצמאית לטיפול בנפגעי טראומה,   .18

 5 שעות בחודש, בימי ו' בשעות הבוקר ועוד יום בשבוע בשעות אחה"צ  7עד 

 6  –דיין בדימוס או שופט   :חברים 5אישור וועדת הבחירות להליך בחירת רב עיר. בגוף    .19

 7 נבחר ע"י הרבנות הראשית נציגי   –עובד המשרד לשירות דת רב עיר  –יו"ר נציג השר 

 8 נציג קואליציה, יעקב קורצקי, ונציג אופוזיציה  –הרשות המקומית 

 9   50הודעה על נסיעה לחו"ל למשלחת לעיר התאומה גאוסגסמרינהוטה בגרמניה לאירוע   .20

 10נציגי העירייה: איציק רוכברגר, יעקב קורצקי,  :שנה לחברי מועצה העיר ונציגי העירייה

דיקשטיין ליאורה  מלך,  נסיעה   ,פרח  אישור  דיין  חיים  עזורה,  רוני  שפיגלבלט,   11שלומית 

 12 לחברי מועצה: ענת לין, נאוה פרס 

 13 משכר  30%שור רחל מזרחי כעוזרת אישית לסגן ראש העיר, מר עידן למדן, בשיעור  אי  .21

 14   29.11.26ועד ליום . 12/1/25מנכ"ל רטרו מיום 

 15 יוצג ע"י עידן למדן   –אישור וועדת שמות   .22

 16 מצ"ב בקשה וחוו"ד  –אישור לימודים לגב' ענת לין כיו"ר וועדת משנה לתו"ב    .23

 17 אישור מורשת חתימה נוספת לרו"ח ליאל רובין יוסף, סגנית גזבר העירייה   .24

 18 יוצג ע"י גזבר  –פתיחת חשבון בנק "קרן לפיתוח החלקה לקבורה אזרחית" בבנק לאומי   .25

 19 העיריה, מר אסף אפרים 

 20  .שונות  .26

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 

 26 

 27 

 28 

 29 
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 1 פרטי כל

 2 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מן  ראש  המליאה  לישיבה  זימון  את  לפתוח  מתכבד  אני  טוב   3ערב 

שמספרה   דחיית    12המניין  בשל  אותם  שצירפנו  נושאים  כאן  יש  כמובן.  פתוחה  תהיה   4הישיבה 

עולים   והם  המניין  מן  שלא  בישיבה  להיות  אמורים  שהיו  בנושאים  הקודמת  בפעם   5הישיבה 

התמיכות   מכספי  כדורגל  עמותת  חובות  קיזוז  ברשותכם.  הראשון  הנושא  היום.  לסדר   6כנושאים 

 7 והצעת החלטת תוגש על ידי סיעת חופשי בעירנו וסיעת באה בטוב. מי מציג? בקשה  

 8 

     קיזוז חובות עמותת הכדורגל מכספי התמיכות והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת  .1

 ."וסיעת "באה בטוב ""חופשי בעירנו               

 

 9 

סעיף   מר דן רוק:  לפי  לסדר  הצעה  הנדון  קיזוז    27אני.  העירייה.  לפקודת  שנייה  תוספת   10א' 

 11חובות עמותת הכדורגל מכספי התמיכות. רקע:  עמותות כדורגל הפועל ניר  רמת השרון המועדון  

נשים   כדורגל  השרון,  לקידום  אשר    ברמת  השרון.  ברמת  נשים  גברים  כדורגל  קבוצות   12מנהלות 

בליגה   השרוןהמקצועניות  משתתפות  רמת  מעיריית  כספים  שנה  מידי  מקבלות   13  נוהל  העמותות 

אגודת   מנכ"ל  דורון,  אריק  האגודה  מנכ"ל  ידי  על  לנו  שנמסר  כפי  הציבור.  מוסדות   14תמיכות 

לשנת   תמיכות  כספי  בגין  שקלים  אלף  חמישים  כמאתיים  של   ... עמותות  כי   15  2024הספורט, 

עד   הספורט.  אגודת  תחת  הפועלות  וילדות  ילדים  המחלקות  לפעילות  מיועדים  אצלם   16שהתקבלו 

 17למועד זה ועל אף פניות חוזרות ונשנות העמותות לא פעלו על פי חובתן ולא העבירו את הכספים  

אי   הקרובה.  בעת  שלא  בוודאי  לאגודה  הגיעו  לא  הכספים  כי  גדול  חשש  וקיים  לאגודה.   18הנ"ל 

 19העברת הכספים פוגעת באופן קשה ומידי במחלקות כדורגל בנים ובנות של אגודת הספורט אשר  

 20תקציבן לשנת הפעילות הנוכחית לוקח בחשבון גם כספים אלה ונסמך עליהם. נזכיר מלבד האמור  

 21בשנתיים האחרונות נאלצת האגודה להתמודד עם גזרות כלכליות קשות וכבדות כתוצאה מקיצוץ  

 22משמעותי בתקציב המועבר אליה על ידי העירייה אשר עומד ביחס הפוך לגידול בפעילותה. פועל  

התקציב   קביעת  בעת  בחשבון  נלקח  לא  הצער  למרבה  אשר  ומתקנים  ספורט  ענפי  הוספת   23יוצא 

כמה   לפני  לפעול  האגודה  נאלצה  פעילותה  את  לאפשר  מנת  על  כי  נזכיר  עוד  מהעירייה.   24האגודה 

וגם   הלוואה  בהחזר  נושאת  היא  להתחייבותה  בהתאם  מש"ח  וחצי  שניים  בסך  הלוואה   25חודשים 

 26תמיכות בשנת    16בריבית. כעולה מן האמור האגודה נדרשת לכספים שהעמותה חייבת לה ..סעיף  
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ביום    2024 העיר  במליאת  אושר  אלה    2.4.23אשר  כספים  יקוזזו  בעירייה  הכספים  כי   1קובע 

 2מהתמיכה אלא אם החליטה מועצת העיר אחרת מטעמים שירשמו. בנסיבות אלה עלינו לעלות את  

 3ההצעה הבאה. מועצת העיר תנחה את גזברות העירייה לקזז תשעים ושבעה אלף שקלים מכספי  

אלף   חמישים  מאה  בסך  השרון.  ברמת  נשים  רגל  לכדור  מועדון  לעמותת  המיועדים   4התמיכות 

 5 שקלים עמותת הפועל ניר רמת השרון ולאחר קיזוז יעברו כספים אלה לאגודה.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  גזבר  ראש  של  והמלצות  לבדיקה  הנושא  את   להעביר  מבקש   6אני 

איך   לעשות.  צריכים  אנחנו  מה  לנו  ותגידו  האלה  הנושאים  את  תבחנו  המשפטי  והיועץ   7העירייה 

 8 אנחנו צריכים לעשות.  

 9 צריך להצביע עליהם.  מר דן רוק: 

רוכברגר  איציק  העיר:    -מר  חייב  ראש  לא  אני  אבל  מצביע  אני  מסיבה  להצביע  חייב  לא   10אני 

 11להצביע אני אסביר לך כי זה לא הצעה לסדר. ברגע הזה אני הסברתי את זה בהתחלה. ברגע שזה  

 12 עבר מישיבה שהיא  

 13 זה לא היה. הצעה חדשה  אני אקריא עוד פעם. הצעה לסדר.  מר דן רוק: 

 14אני מצביע או קי. אני מבקש להצביע עבור הצעה שאני מעלה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15 כרגע לנושא.  

 16 זה שלנו ההצעה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 17 בוא נצביע על ההצעה שלי.  מר דן רוק: 

 18 לא הבנתי את התהליך.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19התהליך הוא כזה. בישיבה שאתם ביקשתם ישיבה שהייתה לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

הנושאים   לישיבת המליאה הרגילה.  הנושאים  וחיברנו את  התקיימה  לא  הרי  הישיבה   20מן המניין 

את   מעלה  אתה  שנייה.  רגע  לדיון.  כנושאים  הזאת  בישיבה  עולים  בישיבה  לסדר  כהצעה   21שהיו 

 22 הנושא הזה לא אני מעמיד הצעה נגדית.  

 23 בוא נצביע על שלי. מר דן רוק: 

 24 מי בעד? אני רוצה להציע.   תודה רבה מאה אחוז. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אתם צריכים להצביע.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 26 אני מציע הצעה נגדית להצעה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27סליחה. העלנו הצעה אם יש למישהו משהו לדון בנושא נקיים איזה שהוא  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 28 דיון ואחרי זה נקיים הצבעה על ההצעה שלך, על ההצעה שלנו ונחליט.  

 29 סליחה. אין מה לקיים דיון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 למה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 הצעתם הצעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 נכון. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 4 יופי. אני עכשיו מציע הצעה נגדית אני רוצה לקיים. הכל ברור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 לקיים דיון על ההצעה שלה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 לא. את לא מקיימת דיון. סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 יש לי זכות דיבור מה זאת אומרת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9רגע. אני רוצה לדבר. אתה ראש העיר אתה יושב ראש העמותה. אתה מכיר שיש את  מר דן רוק:  

 10  החובות האלה?

 11 אני לא מכיר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אתה לא מכיר את החובות?  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בשאלון  ראש  לא  אני  הצעה.  הצעת  מכיר  לא  אצלך.  עובד  לא   13אני 

 14 עכשיו.  

 15 אתה יושב ראש האגודה. אגודת הספורט.  מר דן רוק: 

 16 אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 יש לך את אותן חובות.  מר דן רוק: 

 18 אני מציע  הצעה נגדית. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 איך אני אצביע על הצעה נגדית.  מר דן רוק: 

 20 אני מציע. תיכף אני אגיד לך מה ההצעה הנגדית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21עוד לא סיימנו את ה הצעה הזאת יש לנו זכות דיבור אני רוצה לדבר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 22 מיכה.  

 23מיכה שנייה רגע. יש פה הצעה זה נושא לסדר היום. יפה. אני לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אותה   מעמיד  הוא  ברורה.  והצעה  יש הצעה  כל הכבוד.  עם  הזה  כשכל  לדיון  זה  פותח את   24עכשיו 

 25 להצבעה. אני מקבל. הכל בסדר אני מקבל את זה אני מקיים על זה הצבעה. מה  

 26לפקודה. ישמעו דברי המציע ודברי המתנגד במשך זמן שאינו עולה    28לפי סעיף  עו"ד גייל שורש:   

 27 דקות לכל אחד.   10על 

 28 הוא דיבר המציע דיבר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 29 לא. הוא הקריא את ההצעה. לא. הוא לא דיבר.  עו"ד גייל שורש:  
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 1 תמשיך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 דקות לדבר.  10הוא יכול להמשיך   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 3 מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 יופי תמשיך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

רוק:   דן  האלה  מר  החובות  את  תסדר  לא  העירייה  אם  חובות.  יש  האלה  לעמותות  אומר   5אני 

 6העמותות לא יקבלו את הכספים. התקציב של אגודת הספורט אריק כבר אמר שהוא הולך לקצץ  

 7את זה זה הולך לפגוע גם בילדים וגם בילדות. הוא הולך להפסיק חוזים של נערות שהאגודה יכולה  

לשחקנים,   חובות  יש  הספורט.  לאגודת  רק  לא  חובות  פה  יש  חוזים.  פרות  ה  על  זה  על   8להיתבע 

 9 שאתה מכיר. אורוסטין אתה מכיר? אני שואל אתה מכיר אותו.  

 10 תתקדם תמשיך לדבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11  עמי זק הרופא הוא גם ברשימה שלך. אתה מכיר?מר דן רוק: 

 12 הוא לא מקבל שכר שנה וחצי. שנה וחצי עמי זק  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 האינטרס שלך של אגודת הספורט.  מר דן רוק: 

 15 אני לא חייב לענות לך אני צריך לענות  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 זה אינטרס שלך. מר דן רוק: 

 17 דקות נכון. נשאר לך חמש הלאה.    10תמשיך לדבר יש לך  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 אני רוצה להוסיף לדברים. אני חושבת  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 רגע סליחה תני לו לסיים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 היא איתו בהצעה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

יעקבי:   רון  דניאלה  עם  עו"ד  הגענו  רגע  רוצה  אני  בתוספת  שכתוב  מה  זה  לחלוק.  יכולים   21אנחנו 

כולנו,   את  להרעיד  כולנו  את  לזעזע  פה  צריך  לדעתי  הזה  הנושא  באמת  צריך  רציני  מאוד   22נושא 

עם   היום  תבוא  שאתה  לעיתונות  הודעה  שהוצאתם  היום  שראיתי  אחרי  במיוחד  בטוחה   23הייתי 

גם   שכנראה  התברר  שבינתיים  הזה  מאוד  חמור  הדו"ח  על  משהו  תגיד  אפילו  אולי   24תשובות. 

 25 מדברים שקיבלתי אני בינתיים הוא קצה קצה של דברים. 

 26 זה לא שייך להצעה הזאת.  :  ענת ליןגב' 

 27בסדר גמור אבל אני אומרת לאור הדברים רגע אחד. לאור מה שאנחנו  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 28יודעים. לאור הדברים מאוד ברורים ולאור הדו"ח מאוד חמור הזה. מאוד חמור היה צריך להיות  

 29עכשיו משהו שאנחנו אתה ציפית ממך לבוא פה ולהגיד. נכון. ואני רוצה להגיד שאת ההצעה אלינו  
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זה לא רק    23-ב וחומר  לפני הממצאים של הדו"ח. אחרי הדו"ח הדברים הם מקל  עוד  זה   1ינואר 

 2הקיזוז של הדברים האלה אני גם אמרנו בישיבת התקציב כל מיני דברים שקשורים נלחמנו מאוד  

קשה   מאוד  מאוד  להילחם  נצטרך  שאנחנו  חושבת  אני  הספורט.  אגודת  של  התקציב  על   3קשה 

שקראנו   דברים  מיני  מכל  גם  הקיזוז  דרך  על  רק  לא  הספורט.  מאגודת  שנלקחו  כספים   4להחזיר 

 5 בדו"ח ואנשים שקיבלנו משכורות שלא כדין. אנחנו נצטרך לפעול. הדברים האלה צריך להשיב.  

 6 זה לא הנושא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7נכון. אבל אני אומרת זה נושא אחד אנחנו מחויבים לקזז את הכספים  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 8 האלה ולהחזיר אותם לאגודת הספורט. זה מתחייב מהדו"ח הזה.  

 9 העירייה גם נתנה פעימה של רבעון שלם. נתנה רבעון שלם. מאיפה נחזיר את הכסף?  מר דן רוק: 

 10 חברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11  אתה יודע שהעירייה נתנה פעימה של רבעון?מר דן רוק: 

 12לא. תעלה. אני לא מתראיין אצלך עם כל הכבוד מר דן רוק אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 13 לא.

 14 אתה רוצה שהכסף יחזור לעמותה?  מר דן רוק: 

 15אני יושב ראש העמותה ואני גם עליך כתבו בדו"ח. כתבו עליך    ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 16 בדו"ח.  

 17 תפרסם הכל. אל תבוא אלי.  מר דן רוק: 

 18 אני לא מפרסם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19  מה כתבו?מר דן רוק: 

 20 אני לא מפרסם זה לא הנושא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 צריך לפרסם.  מר דן רוק: 

 22 טוב חברים שמעתי. סליחה. תירגעי.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 שלך. אתה חוצפן. ......זה מה שאתה.   חבריםרצית להפיל אותו מול הגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 דברי  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אני אדבר כמה שאני רוצה איפה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אותך  ראש  מוציא  אני  לא  אם  ראשונה  פעם  אותך  מזהיר   26אני 

 27  מהישיבה איך זה?

 28 אתה מושחת ואתה ניסית לעשות  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 29 שמעתם מה שהיא אמרה? שאני מושחת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 שמענו. אתה מושחת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2  את לא חוזר בך?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 לא חוזרת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 אני מציעה לך לחזור מהדברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 לא חוזרת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 תזכרי מה אני אומר לך. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7   אתה מאיים עלי? גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 8את תקבלי תביעה. אני מודיע לך. טוב. את מוזהרת פעם שנייה.  ראש העיר:     -מר איציק רוכברגר

 9 בפעם השלישית את יוצאת החוצה.   

 10 האמת קשה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 דברי לפי בסדר גמור שמעתי אותך. בושה וחרפה.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 הדו"ח התפרסם. מר דן רוק: 

 13 שמעתי. שנייה סיימת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 אני מושחת.   תתחיל עם מה שכתבו עלי. אםמר דן רוק: 

 15 אני לא אמרתי שאתה מושחת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 מה אמרת. מה כתבו עלי?  מר דן רוק: 

 17 דברים חמורים כתבו אבל זה לא עכשיו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 בוא נלך.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אני  ראש  זה  את  אומר  אתה  למה  מושחת.  שאתה  אמרתי  לא   19אני 

 20  אמרתי שאתה מושחת?

 21 מי כתב עלי?  מר דן רוק: 

 22 בין להגיד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 מי כתב עלי?  מר דן רוק: 

 24 יש בדו"ח.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 מי זה?  מי? מי כתב?מר דן רוק: 

 26 מבקר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 מי התלונן?  מר דן רוק: 

 28 עזוב מה זה משנה מי התלונן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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נקודה  עו"ד דניאלה רון יעקבי:    1אני חושבת שהצעה היא מאוד פשוטה ואני רק רוצה להגיד עוד 

 2אחת שלא תגידו שלא אמרנו את זה היום. אנחנו שומעים קוראים אני קראתי היום על כל מיני  

 3הליכי שימוע שנעשים באגודת הספורט, אני אומרת א תזה מראש. אני חוששת שהליכי השימוע  

נגועים בניגוד עניינים קשה. אני מרגישה צורך להציף את הנקודה    4שנעשים כמו שהם נעשים הם 

 5 הזאת פה  

 6  של מי ניגוד עניינים?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7אני אגיד כי אני חושבת שזה חשוב לקחת את הדברים בחשבון ולשקול  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 8 אותם לפני שיהיה מאוחר אחר כך נידרש לדברים האלה בדיעבד עם כל מיני תביעות וכל מיני.  

 9  של מי ניגוד עניינים?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10אני חושבת כשיש טענות שנוגעות גם לכל הדברים האלה קרו בתקופה של  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

בידיעה.   לא  היו  לא  הדברים  היום  קראתי  שאני  ממה  גם  ויש  הספורט  אגודת  את  שניהל   11מישהו 

 12הדברים ידעו עליהם רק לא עשו כלום. אז אני חושבת שצריך לוודא שמי שעורך את השימוע לא  

 13יהיה לו אינטרס להציל את עצמו. אני אומרת א תזה זה לא קשור כרגע לשמות. אני אומרת את זה  

מנסים   תיק.  עלי  לתפור  מנסים  יגיד  בסיטואציה שמישהו  כך  נהיה אחר  זה חשוב מאוד שלא   14כי 

 15 לתפור לי תיק. ולכן הליך השימוע שלי נראה כמו שהוא נראה. אני מבקשת בבקשה.  

 16 השימוע נעשה באגודת הספורט לא אנחנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  שמתייחס  עו"ד  דו"ח  שכשיש  בחשבון  תיקחו  אבל  רוכברגר  מר  יודעת   17אני 

פעמים   וכמה  כמה  ביקורת  דו"חות  היו  וכבר  ידעתי,  אני  אומר  אדם  ואותו  מסוימים   18לאישים 

 19 שהתייחסו לנושאים האלה זה לא אין הפתעה כאן.  

 20 אני לוקח את זה לתשומת ליבי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 אני אומרת את זה ממקום של אחריות.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 אני לוקח את זה לתשומת ליבי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 זאת המטרה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24 אני לוקח את זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 תודה רבה.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 26אני חושב שאת רואה גם בתוך התהליך אני לא מיפה ולא מנסה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לא   ואני  וכו'.  מקורבים  והם  אלי  קרובים  שהם  אנשים  שם  יש  לי.  תאמיני  איפה.  לא  וגם   27ליפות 

 28 מיפה ולא איפה.  

 29 ההערה נועדה להועיל. לא נועדה אני באמת אומרת את הדברים האלה  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 
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 1 מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 ממקום של אחריות.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 חברים.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4   אני עכשיו אומרת לכם שאני לא אתן למסמס שום דבר. שום דבר.: גב' ענת לין

 5   מצוין.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 6   לא נהיה פופוליסטים. גם העלה הצעה. : גב' ענת לין

 7   אנחנו העלנו.עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8  אתם העלתם הצעה. : גב' ענת לין

 9   דניאלה ואני.מר דן רוק: 

 10   אתם יכולים עכשיו שלוש שעות. : גב' ענת לין

 11 רגע דן תחזור על ההצעה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12מינו את מבקר האגודה שעד    16.2.2012בדיוק ב  13לפני    16.2אגב באופן אירוני  היום המר דן רוק:  

 13 היום עד היום. לא שמענו את המבקר הזה לא ראינו אותו.  

 14 לא זה לא רלוונטי. תגיד מה ההצעה שלך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

רוק:   דן  של  מר  סך  לקזז  העירייה  גזברות  את  תנחה  העיר  התמיכות    97מועצת  מכספי  שח   15אלף 

 16המיועדים לעמותת הנשים ומאה חמישים אלף שח מעמותת הפועל ניר ותעביר את זה לאגודה. זה  

 17 חוב שלהם.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  להעביר  מבקש  אני  כזו  היא  שלי  הנגדית  ההצעה   18בסדר. 

גזבר   של  והמלצות  לבדיקה  הזה  הנושא  את  להעביר  נגדית  הצעה  להציע  מבקש  אני  הזה   19הנושא 

 20 העירייה והיועץ המשפטי,  

 21  מה עשיתם עד היום?עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 לא הבנתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23ינואר.    23-מר רוכברגר שאלה. אתם קיבלתם מאיתנו את המכתב הזה בעו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 24פבר'. כמעט עבר חודש. למה לא בדקתם. למה לא התייעצת עם הייעוץ המשפטי?    16היום כמעט  

 25 שלחנו הצעה צריך לבדוק תבדוק. למה עד עכשיו לא בדקו?    למה? למה למסמס את זה?

 26 יש פה סעיף של.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ושל  ראש  רוק  דן  של  ההצעה  בעד  מי  מצביע.  אני  עכשיו  בעד?   27מי 

 28  דניאלה? שבעה. מי בעד ההצעה שלי להעביר את הנושא לבדיקה של גזבר העירייה ויועץ המשפטי?

 29  אפשר להציע לך להגביל את זה בזמן לשבוע?עו"ד גייל שורש:  
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 1 רגע. מי בעד?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 איזה יופי זה יהיה כמו מגוונים. איזה יופי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 3 תודה רבה. הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 זה לא מגוונים דניאלה.  מר יעקב קורצקי: 

 5 מה שתמליצו מה שהם ימליצו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 מה הלו"ז?  מר אהד בלייר: 

 7 אני נותן להם לבדוק לא אומר לו"ז סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8  מה הם צריכים לבדוק?מר אהד בלייר: 

 9 להטיל דופי גם בהם? הם יעשו את הבדיקה הזאת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 בכל מקום נורמאלי מקבלים החלטה. עו"ד גייל שורש:  

 11אני לא יודע מה סדר יום העבודה שלהם. או משהו. אני מבקש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 12 שהם יבדקו את זה הם יתנו לי המלצות.  

 13  מה הם צריכים לבדוק?מר דן רוק: 

 14 מר רוכברגר גם  את שלנו הם היו צריכים לבדוק.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 15 סיימנו נושא הבא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16  מה הם צריכים לבדוק?מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  עד  ראש  אזרחית  קבורה  במימון  העירייה  השתתפות  הבא   17הנושא 

 18 להסדרה כן בקשה.  

 19 

 
 להעביר את הנושא לבדיקה של גזבר העירייה  -הצעה של מר איציק רוכברגר  החלטה:
 יועץ המשפטי הו               

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 

 20 

 21 

 22 

 23 

 24 

 25 
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 1 

 השתתפות העירייה במימון קבורות אזרחיות עד להסדרה והצעת החלטה תוגש ע"י   .2

 חופשי בעירנו""סיעת              

 

 2 

אלקובי:   שבע  בת  מתעכבת  גב'  השרון  ברמת  האזרחית  הקבורה  הפעלת  הסדרת  אקריא.   3אני  

 4מספר שנים ככל הנראה תתעכב עוד מספר חודשים לפחות עקב רצון העירייה לבקש רישיון קבורה  

מנוחה   העמותה  ידי  על  האזרחית  בחלקה  האזרחיות  הקבורות  מתבצעות  לעכשיו  נכון   5בעצמה. 

מגיע   שח  מאות  חמש  אלפים  כששת  נותנת  שהמדינה  התשלום  כאשר  מתנדבים  שפעיליה   6נכונה 

למועצה   שח  מיליון  כשלוש  בסך  השנתיים  העירייה  לתשלומי  ובנוסף  הדתית  למועצה   7במלואו 

 8בוצעו    24הדתית כמתחייב בחוק. למרות שפעולתם בהליך הקבורה האזרחית הוא מינימלי. בשנת  

 9קבורות וקצב הבקשות לקבורה האזרחית רק גדל. העומס    17בחלקה על ידי עמותת מנוחה נכונה  

שהסברתי   המדינה  מתשלומי  לממן  היה  שניתן  עלויות  נוכחי  ופתרון  גובר,  העמותה  מתנדבי   10על 

 11קודם חלות על משפחות הנפטר. פניות למועצה הדתית להפריש חלק מהתשלום נענו בסירוב. נכון  

נובמבר   על  מדברת  ואני  הקודמת  שבקדנציה  לציין  דומה    23לעכשיו.  ברוח  לסדר  הצעה   12הייתה 

 13לזאת. למועצת העיר הקובעת לצאת למכרז מפעיל חיצוני ההצעה הזו הוגשה על ידי מר"צ חופשית  

מציעים.   אנו  כן  על  גם.  בזמנו  בחלקה  1וקלנר  אזרחית  בקבורה  שיבחרו  משפחה  או  תושב   .14 

 15האזרחית יוכל לבחור בקבורה האזרחית בחלקה באמצעות כל גוף או עמותה שירצו מלבד המועצה  

 16. במידה ותבחר עמותה או גוף שתיבחר עמותה או גוף  2הדתית שמנהלת את החלקה הרגילה בלבד. 

 17שאינו יכול לקבל תמורה מהמדינה העירייה תשתתף באלף חמש מאות שח לכל קבורה שיועברו או  

 18ישולמו ישירות לעמותת גוף שבחרה המשפחה. דרך החברה כלכלית בהתחשבנות בינה לעירייה או  

 19דרך כל אני אוסיף פה דרך אחרת. עכשיו אני רוצה להוסיף בנוסף למה שקראתי עכשיו. כל נושא  

בוועדת   גם  והייתי  עלה  זה  בהתחלה  כבר  בקדנציה  אני  מתנהל.  כבר  בעיר  האזרחית   20הקבורה 

 21המכרזים. והייתי בכל התהליכים. אני יודעת זה למעשה כבר לפני אפילו הקדנציה הקודמת הנושא  

מסמכים   שאין  זה  ואם  בירוקרטיה  זה  אם  נתקע.  הנושא  גם  אחרת  מסיבה  פעם  וכל  עלה   22כבר 

 23מתאימים. בינתיים העולם בסביבתנו משתנה. בינתיים אנשים יותר ויותר נחשפים לאפשרות של  

 24קבורה אזרחית. ויש אפשרות כזאת לצערנו אנחנו בתור נותני שירות לתושבים שלנו לא מסוגלים  

גם  לך  מודה  ואני  איציק  להגיד  חייבת  אישית  אפילו  ואני  הזה  השירות  את  עירייה  בתור   25לתת 

 26בטלפון וגם עכשיו אני אומרת שנתקלתי בכזה דבר אתה באת ועזרת ואכן התקיימה לוויה אזרחית  
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 1בזכותך ולא בזכות הגוף האחר שציינתי פה קודם הדתי. אני יודעת שמי שעושה עבודה צריך לקבל  

 2גם תמורה. נכון לעכשיו אני לא רואה את העמותה הזו שהיא הוקמה כמובן ללא מטרות רווח אני  

 3לא רואה שמקבלים תמורה מינימלית לכיסוי הוצאות לא יותר. אני לא מצפה ממשפחה לשלם את  

עושים   זה אבל כמעט לא  נכנס למועצה הדתית הם מקבלים את  נכנס הכסף  כן   4זה כאשר הכסף 

 5דבר אני מאמינה שהגיע הזמן כאשר פה רוב יש לנו רוב משמעותי בין חברי המועצה הליברלים עם  

 6באמת עם חזון רובם פה בעלי אג'נדה זה דבר זה חלק מהאג'נדה שלהם גם בתקופת הבחירות ציינו  

 7את זה אני מאמינה שכעת הגיע הזמן שאנחנו כן נאפשר עד שיגיע הפתרון שאנחנו התחלנו בו כבר  

ידי   על  ישירות  יוסדר  הזה  שהדבר  רוצים  ואנחנו  הזה  בנושא  אחרונה  פגישה  הייתה   8מספטמבר 

שלחתי   מאז  אחרונה  פגישה  הייתה  בספטמבר  כי  נעשה  זה  מקווה  ואני  שתפעל  זו  שהי   9העירייה 

זה מה שאני   נמצאים.  אנחנו  הנכון שכעת  על מה סטטוס  עדכון  שום  קיבלתי  ולא  מיילים   10מספר 

 11  אומרת.  

קלנר: גיא  אבל    מר  הקודמות  בקדנציות  כבר  בזמנו  אנחנו  אחד.  תכלס.  שנייה  לדבר  רוצה   12אני 

 13בקדנציה הזו הבאנו את ה הצעה לסדר בעצם הקימה את הוועדה שבראשה עומד כרגע עידן לקדם  

שבתשי   כמו  ההצעה  על  השרון  ברמת  האזרחית  הקבורה  את  שיקדם  הצוות  את  צוות  נושא   14את 

 15אמרה בקדנציה הקודמת הי די דומה או כמעט זהה לנושא הזה עבדכם חתום ועידן, וכו' נוספים  

 16ואני מציע את הדבר הבא בו נקרא לילד בשמו. בו לא נעשה מאבק פוליטי על הדבר הזה וגם אין  

 17בסיס פה לקרדיט עידן מוביל חופשי תוביל. קלנר הוביל, יעקב בלם לא משנה סתם אני אומר יעקב  

 18בלם. לצורך העניין. יעקב מוביל. לא משנה. אני אומר. יש פה סוגייה שהיא סוגייה תכלס אם נוריד  

 19את הפוליטיקה כולם רוצים אותה. היא הגיונית, לגיטימית, טובה אנחנו כבר מסדירים את העניין  

 20הזה. כדי בגלל שהתהליכים לקוחים זמן ועובדה הצוות הזה הוקם אני כבר לא זוכר מתי בקדנציה  

 21הזאת באפריל או מאי אם אני לא טועה אנחנו כבר בפברואר אנשים מתים. עבודה נעשית. חבל על  

 22הזמן. אני אומר אני גם מציע לעמיתיי מחופשית הצעה הזאת תהיה הצעה של כל החדר ביחד לאף  

באופן   מוסדר  הזה  שהנושא  עד  להתקדם  הזה  לדבר  וניתן  קרדיט  לא  קרדיט.  של  עניין  אין   23אחד 

 24 מלא.  

 25גיא תראה. אני חייב לומר משהו. לפני בערך כחודש היינו בשטח.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26אני עידן ובגשם יעקב קורצקי אני חייב לומר משהו. עם כל הכבוד שיעקב מייצג הוא דתי שהיום  

 27הוא דתי מה לעשות. אני רוצה לומר. אתם ממש אוהבים את זה שהוא דתי. בסדר. אתם מתים על  

 28זה שהוא דתי בסדר. מה זה מתים על זה. קמפיין שלם עשיתם עליו. לא משנה. אבל אני רוצה לומר  

 29  אנחנו אני לא נכנס כרגע. 
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 1 יעקב הוא לא העניין בכלל.    מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  כן  ראש  שהעסק  הנקודה  זה.  לא  לפרגן.  רציתי  דווקא  בכוונה   2לא. 

יציג את הדברים. אנחנו נמצאים בסטטוס   ועידן גם   3מתקדם ואני גם רוצה לומר איפה זה נמצא 

 4קודם כל שנעשים להסדיר שם את החלקה שתהיה יפה. נאמר לכם שאנחנו אפילו בודקים להקצות  

 5עוד שטח. לטובת הקבורה האזרחית. יחד היינו בדקנו את זה. אנחנו נמצאים אני מקווה שביומיים  

 6שלושה הקרובים נקבל את התעודה רישיון קבורה. לטובת שיהיה בידיים שלך כנציג העירייה את  

היועץ   ונשאל  אמרתי  הדתית  מהמועצה  העירייה  של  והשאר.  הדתית.  מהמועצה  הקבורה   7רישיון 

זה היה. אני   והוא הגיב את ההערות שלו. היום  עניין איך אנחנו צריכים לנהוג   8המשפטי גם לגבי 

 9מכיר את זה היום. נתן את חוות דעתו. אנחנו נמצאים במסגרת ואני אומר לכם עכשיו עם כל זה  

את   יודעים  אנחנו  שם.  לא  אני  לא.  ומה  משפט  ובתי  נתקע  וזה  הקודמת  בקדנציה  תקלות   10שהיו 

ימים   עניין של   11המתווה שאנחנו רוצים ללכת אליו אני מקווה מאוד ממש אני מדבר על מבחינתי 

 12שזה יוסדר. עידן מטפל בנושא. מבחינתי אם אנחנו מקבלים את הרישיון קבורה צאו לדרך. עידן  

 13 בקשה תגיד.  

 14אני רוצה קודם כל לעדכן בשורה התחתונה מתחבר לדברים שנאמרו פה גם אני   עו"ד עידן למדן:

שבשורה   משום  למה  אסביר  אני  תיכף  היום  מסדר  הזאת  ההצעה  את  להוציא  שצריך   15אציין 

של   העיר.  ראש  של  בגיבוי  היו  לא   הקודמת  דברים שבפעם  אותם  בדיוק  הפתרון  ניתן   16התחתונה 

בחלקה   שתתקיים  קבורה  בכל  היום  מטעמו  בנושא  מטפל  שבאמת  כמי  ושלי  הדתית   17המועצה 

ומטעם   אלי  בפניה  היה  הדבר  טקס  כל  על  תשלום  יינתן  ושנית  ארון.  יינתן  ראשית   18האזרחית 

 19ושיחות גם עם נציגי העמותה בעבר בנושא הזה טופל. וזה היה אחד הדברים לכן. לכן. אני מציע  

 20להסיר את זה מסדר היום. בדיוק אגב כפי שרצינו לעשות. בקדנציה הקודמת. הפניות מועצה דתית  

זה   בזכות  גם  העיר  ראש  של  גיבוי  פעולה  שיתוף  וכעת  בהצעה.  שמפורט  כפי  מהתשלום   21להפריש 

 22שאני יושב על התקציבים לצורך השיפוץ ולצורך החידוש של החלקה כל מי שמבקר בה ורואה את  

סיעות   גם  השולחן.  לכל  מסביב  הוא  הזה  שהדר  חושב  אני  באמת  כל  קודם  הכספית.   23ההשקעה 

הצוות   הוקם  ובטיפולה  האזרחית  בחלקה  מעוניינים  כולם  אופוזיציה.  סיעות  גם   24קואליציה 

 25והחלטנו על הדרך החלטנו על כך שבאמת העירייה תוציא את הרישיון ועושים כל דבר בסדר היום  

אנחנו   היום  בהמשך  בנק  חשבון  אותו  הוא  הרישיון  קבלת  קרי  שדרושים  מהתנאים  אחד   26היום 

 27  נצביע עליו.  

 28 למה לא לקיים את זה עד אשר.   מר גיא קלנר:

 29  חס וחלילה השבוע תהיה הלוויה.  גב' בת שבע אלקובי: 
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 1 מחר בבוקר.   מר גיא קלנר:

 2  חס וחלילה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 3     באיזה ציר זמן אתה מאמין זה בסדר.    מר גיא קלנר:

 4אמרנו כרגע לעשות פוליטיקה ופוליטיזציה. לכן אמרתי מתפרצת לדלת פתוחה     עו"ד עידן למדן:

 5 תופעלה ומתופעלת.  

 6  מחר יש לך הלוויה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 7     עידן אלף אחוז רק השאלה מתי.    מר גיא קלנר:

 8היום. היום. קובעים הנושא הזה יהיה מימון. מקבלים מהמדינה. חלק מזה יילך     עו"ד עידן למדן:

 9 לטובת מי שיעשה את הטקס. 

 10  בסוף הזה יש גם פתיחת חשבון. לא סתם עשינו את זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11הטקסים הישראלי. יהיה דרכי נועם הקהילה הרפורמית מי שיהפוך את הכסף     עו"ד עידן למדן:

 12 יקבל חלק.  

 13 אותו דבר. ככה אותו מצב. מחר זה אותו דבר. יהיה אותו דבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14     מה הסכום.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

פעולה   עו"ד עידן למדן: ושיתוף  הגיבוי  על  גם  העיר.  לראש  פה  מודה  אני  סוכם.  הזה   15הדבר 

 16מצטרפת הדר שגם היא לקחה את הנושא הזה תחת אותו דגל. אני חושב שהקואליציה כן יש לה  

 17 את הרצון לתת לאדם לחיות על פי דרכו.  

 18   לא רק קואליציה. זה גם וגם. אחרים כולם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 פתחתי ואמרתי קואליציה ואופוזיציה זה כולם.  עו"ד עידן למדן:

 20 בגלל זה אני שואלת השבוע מישהו חס וחלילה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 21 רגע שנייה.   מה היה יום שישי?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 בגלל זה אני מבקשת עד שזה  גב' בת שבע אלקובי: 

 23אני אסביר לך אני לא יכול לעשות את זה אני לא יכול לחסוך  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24     כסף זה לא עובד ככה.  

 25א סתם נקבעה הדרך הזו. בקדנציה הקודמת בשל פעולות פוליטיות לא נכונות  ל עו"ד עידן למדן:

 26  ובשל תרבות פוליטית נפלו המכרזים וקיבלנו על הראש לא סתם קם צוות.  

 27     לא דומה להצעה הזאת זה לא מכרז עידן.   מר גיא קלנר:
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כזאת   עו"ד עידן למדן: לעמותה  כספים  כדי להתחיל לתת  דרך.  קיצורי  היום  בדברים האלה   1אין 

של   בדרך  ו/או  תמיכות  של  בדרך  זה  את  עושה  העירייה  זה  את  עושים  אנחנו  אחרת   2עמותה 

 3 הקצאות. ככה מפעילים לתת את התקציבים אין לנו קיצורי דרך.  

 4     איפה החברה הכלכלית.  גב' בת שבע אלקובי: 

הפתרונות   עו"ד עידן למדן: את  להביא  עניינית  מסודרת  מאוד  בצורה  בתשי.  פועלים   5אנחנו 

 6החוקיים שאנחנו יכולים למצוא במסגרת הקיימת.  היום רישיון הקבורה הוא בידיים של המועצה  

 7הדתית. הוא לא עוד בידיים שלנו. כשיהיה בידיים שלנו הכל יראה אחרת. כרגע באופן זמני הגענו  

 8להסכמות האלה שיהיו פתוחות היום כל דבר מאז שהוקם הצוות מתקיימות הקבורות כאשר אני  

 9 מאשר אותם או רק כאשר ראש העיר מאשר אותם אף אחד לא נוגע בחלקה החלקה הזאת.  

 10 זה הכל.   שורה תחתונה מתי העמותות שעוסקות בקבורה אזרחית יראו כסף?עו"ד גייל שורש:  

 11     איזה עמותות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12  מעכשיו.   עו"ד עידן למדן:

 13      מה זה מעכשיו. ממחר בבוקר?  מר גיא קלנר:

 14 כן.  עו"ד עידן למדן:

 15 כן. ממחר בבוקר?  עו"ד גייל שורש:  

 16  ממי אתה נותן להם?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 זה לא נכון.   יפה:

 18המועצה הדתית. בסדר שמענו. אני חייב להיות מדויק. המועצה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 19     הדתית. אנחנו מדברים עכשיו שני דברים שונים.  

 20תן לי לסיים. הצעה הזאת אגב שאכן הייתה סוג של קופי פייסט דיברה בתקופה   עו"ד עידן למדן:

 21 שבה 

 22    עידן מה כן לא מה לא. בסדר. תוך כמה ממחר נקבע.  עו"ד גייל שורש:  

 23כן. פונים אלי ללשכה. רוצים קבורה אזרחית יש דרך או דרך הלשכה שלי או דרך   עו"ד עידן למדן:

 24 המועצה הדתית.  

 25 מתי הם רואים כסף.  עו"ד גייל שורש:  

 26 קודם כל את מצביעה עליהם מי הם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 הוא יודע. עו"ד גייל שורש:  

 28עם כל הכבוד הם לא נבחרו עם כל זה אני ראיתי עושים עבודה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 29 יפה. יפה דברי.  
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 1 עמותת מנוחה נכונה רמת השרון אנחנו פתוחים כל טלפון שמגיע בכל שעה.   יפה:גב' 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אתם  ראש  חבר'ה  רגע.  סליחה  התחלתם  אתם  אתם.  מי   2מטעם 

 3  נבחרתם?

 4   לא. אנחנו לבוא לנציגי הציבור קודם כל להודות והיו ראינו את גב' יפה: 

 5 לא אמרתי אני מדבר פורמלית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6דברים טובים גם אפשר לשמוע. משפחות הזדעזעו איך שהחלקה הוחזקה. פנינו ונעשה     גב' יפה:

 7טיפול ועל זה אני מסירה את הכובע גם על זה שנעניתם להלוויה של נדיה והכל. היה לנו לא שחור  

 8 . לבן. לפי הדברים של עידן אני הבנתי אם מחר מתקשרים אלינו ומבקשים שנערוך טקס

 9 מתקשרים אלינו לעירייה. העירייה פונה למועצה הדתית לפי זה.   עו"ד עידן למדן: 

 10    יפה עם כל הכבוד אני חייב לומר משהו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

משרה   עו"ד עידן למדן: חצי  ואיפה  האלה  לדברים  מובהק  חילוני  תקציב  לקבל  פעלנו  סתם   11לא 

 12 יהיה מי שיקבל את זה. צריך לחכות לרישיון.  

 13יפה. אנחנו נקבל את הרישיון. בימים האלה אמורים לקבל את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לא   אני  הכבוד  כל  עם  הקבורה  את  מפעיל  מי  המפעיל.  מי  לעשות  נתבקש  נאלץ  נצטרך   14הרישיון. 

 15נכנס עכשיו למה שהיה בקדנציה הקודמת שישבו פה חברי מועצה והיו בוועדה מכרזים בסוף בית  

 16משפט פסל את זה שנייה לא כי אתם מציגים את זה כאילו אנחנו זה בסדר אבל יצטרכו לקבוע אם  

 17 אתם על הכיפק. לא אתם אני לא יודע. אני לא נכנס. 

 18  איך מר למדן מתכוון לתת כסף מחר?עו"ד גייל שורש:  

ניתן יהיה לתת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר  19אני יענה. אני חולק על עמדתו של עידן שמחר 

 20כסף. אני אסביר גם איך. אני כראש רשות, חברים אפשר רגע. בסופו של דבר כדי שאנחנו נקבל את  

 21ה כסף מועצה דתית זה צריך להיות אם יש רישיון קבורה כל עוד לא קיבלנו את רישיון הקבורה  

 22אני לא מוסמך ואין לי את היכולת לבוא ולהגיד לגזבר אדוני תוציא לי פה עכשיו כסף על חשבון זה  

יעבוד ככה. לכן אני שאלתי אותך? זה לא  זה שוק סליחה.  עובד ככה  רוצה   לא  יודע מה אני   23אני 

נגד תאמין לי. זהו תנו לי להסביר נשאלת שאלה אם מחר יהיה כסף. אני מחר לא    24לעזור אני לא 

 25   יהיה כסף. או קי. אם אתה לוקח אחריות. אני כרשות.  

פלומבה.   עו"ד עידן למדן: עם  סגור  הזה  הדבר  אחריות.  לוקח  אני  העיר  ראש  ידי  על   26הוסמכתי 

 27 ונסגר הדבר הזה יהיה בסדר 

 28     מה זה אומר לא בסדר. כמה כסף. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 29  אני עוד לא יודע להגיד.    עו"ד עידן למדן:



16.2.25מיום  12ישיבת מליאה מן המניין מס'   
 

19 
 

 1     מי הפונה. משפחת הנפטר?   מר גיא קלנר:

אינני    עו"ד עידן למדן: אם  שקלים  מאות  וחמש  מאות  בארבע  מתוקצב  טועה  אינני  אם   2ארון. 

את   נאמץ  אנחנו  הזמן.  כל  זה  על  אני  הדתות.  משרד  של  מחירון  את  בסוף  נאמץ  אנחנו   3טועה. 

 4 מחירון של משרד הדתות.  

 5   אני שילמתי לאימא אלף חמש מאות עלה לי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 לארון. אני לא רוצה עכשיו.   עו"ד עידן למדן:

 7 מחויבים לארון ו.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8     סידורי קבורה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

הדתית   עו"ד עידן למדן: המועצה  מול  פועלים  אנחנו  קבועים.  כללים  הדתות.  במשרד  כללים   9יש 

 10 היא גם מגבה על הרישיון. לפעול מולה כי אני לא יכול העירייה לא אני.  

גיא קלנר: נפטר מישהו מהמשפחה אני מתקשר    מר  וחלילה  דימוי מצב. אני חס  נעשה  בוא   11עידן 

 12  למי ומקבל מה. נגיד אני. אני מניח שתשעים אחוז ישמחו. 

למדן: עידן  בהתאם     עו"ד  מיידעים  אנחנו  אזרחית  קבורה  רוצים   הורים  ללשכתי.  טלפון   13ירימו 

מה   לגמרי  נוצרי  דבר  כל  מכובדת  מנוחה  רפורמי  לא  רפורמי  מסוימת.  לעאמותה  שלך   14לרצון 

 15 שתחליטו.  

 16     את זה הבנו. בוא נתקדם.  עו"ד גייל שורש:  

 17אנחנו עושים את הדבר הזה הביצוע נכון לרגע זה בגלל שהרישיון הוא בידיים     עו"ד עידן למדן:

 18 שלך הוא דרך המועצה הדתית. בהתאם.  

 19     המועצה הדתית לא עושה.  גב' בת שבע אלקובי: 

זה הדברים שהיא   עו"ד עידן למדן: והדברים האלה.  והובלה   20המועצה הדתית עושה את החפירה 

 21עושה. הטקס והארון יועבר בתקצוב בכפוף לקבלה נקודה ומסוכם. זה כל. לכן נסיר מסדר היום.  

 22 הנושא טופל כל מה שצדקתם אכן בהצעה מועצה הדתית נענו בחיוב הנושא טופל.  

 23 אפשר ברשותכם אל מלא רחמים. חס וחלילה.  מר יעקב קורצקי: 

 24אני מקבל בוא נעשה את הדברים בקונצנזוס תוך כדי הבנה אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 25 אומר לכם שנושא מתקדם מהר. מתוך רצון באמת סוף סוף לעשות סדר ויאללה לרוץ  

 26 מחר מקבלים על ארון ועל הטקס. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 27 אני לא מתחייב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 ככה אמר.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 
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 1שמעתי מה שהוא אמר. הוא מתחייב שהתחייב. אני לא מתחייב.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2  אני רוצה ללכת דווקא בכיוון של. חברים. דניאלה.  

 3לא מהמועצה הדתית ולא מהחברה הכלכלית סליחה לא מהעירייה ולא מהחברה   עו"ד עידן למדן:

 4 הכלכלית מהמועצה הדתית בכפוף לקבלה ובהתאם למחירון משרד הדתות. זה הסיכום. 

 5 נמשוך את ההצעה. ניתן צ'אנס.  גב' בת שבע אלקובי: 

 6 אני רוצה ללכת ברוח הקונצנזוס שגיא דיבר על זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 בישיבה הבאה נבדוק לפני אם לא אנחנו נעלה את זה.  עו"ד גייל שורש:  

 8נקווה שלא נצטרך. אנחנו שם. אנחנו מורידים את זה בסדר. מי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 בעד להוריד מה לעשות. אה אתן מושכות את ההצעה. טוב. בסדר גמור.  

 10  בכפוף להתחייבות של סגן ראש העיר מר עידן למדן שיועברו כספים.עו"ד גייל שורש:  

 11 בהחלט.   עו"ד עידן למדן:

 12 הנושא הבא הקצאת חניות לאזרחים וותיקים בעיר. בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 

 ההצעה נמשכה 

 14 

 15 

 הקצאת חניות לאזרחים ותיקים בעיר והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "באה בטוב"  .3

 

   16 

 17מצוקת החניה בעיר הולכת ומתגברת והקושי לאתר חניה ברחובות     גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

שליש   כמעט  המהווים  רבים  מבוגרים  פקטו  דה  של  מצב  יוצר  ואוסישקין  סוקולוב   18הראשיים 

 19מהאוכלוסייה העיר חלקם מתקשים בהליכה וזקוקים לחניה בקרבת מקום היעד. על אף העובדה  

זאת   בכל  הבוחרות  ערים  ישנן  התנועה  בוועדה  המשטרה  נציג  פי  על  כך  זה  לתמרור  חוקי   20שאין 

 21לסמן חניות כאמור הצהרת כוונות יצירת נראות בשטח ובחינת הציבור לכיבוד שמירת המקומות  

לאזרחים   להעניק  העירייה  שמבקשת  והמעמד  השירות  לגבי  ברורה  אמירה  בכך  יש   22המסומנים. 

 23הוותיקים שלה מתבקש לתפיסתנו. ההצעה חניות ייעודיות עבור אוכלוסיית האזרחים הוותיקים  

ידי   על  הראשיים  ברחובות  המרכזיים  במיקומים  המקצוע  גורמי  ידי  על  שיוחלט  באופן   24יסומנו 

 25 המחלקות הרלוונטיות. והנושא ילווה בפרסום והסברה הן לאזרחים הוותיקים והן לכלל הציבור.  
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הם?  ראש  איפה  עורכים  אנחנו  תראו  לענות.  ברשותכם  רוצה   1אני 

 2אנחנו עושים מיפוי מאוד יסודי להקצאת מקומות חניה בכלל בעיר. הרחבה והעמקה של כל הנושא  

אפשר   יגמר  וכשזה  חניה  מקומות  לצור  אפשר  איפה  וסקר  מיפוי  של  בשלב  נמצאים  אנחנו   3הזה. 

 4 לחשוב על זה עד אז להתאזר בסבלנות. אין מה לעשות. אנחנו טרם.  

 5 בואו נצביע. זה הצעה לסדר. בלו"ז אתם תקבעו את הלו"ז זה ברור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 אני לא אצביע על הצעה פופוליסטית. כמו שאת מציעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7  מה פופוליסטי בזה?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8אולי סליחה רגע. כי אני יודע איך אתם עובדים סיעת בא בטוב  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 הציעה. כרגע אני מבקש כרגע. סליחה מכובד מאוד.  

 10 יש פה סיעה.  עו"ד גייל שורש:  

 11 שמעתי. שמעתי נתתי תשובה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אתה מזלזל באזרחים הוותיקים. עו"ד גייל שורש:  

 13 בסדר את צודקת. אני כן תמשיכי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14אני אגיד שמה שאתה מנסה לעשות עכשיו באופן לא מפתיע להוריד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

פופוליסטי. כי אתה לא רוצה שיד של אף    15הצעה מאוד חשובה עבור אוכלוסיית מאוד חשובה זה 

שעד   שלם  ציבור  למען  משהו  לעשות  יד  לך  שמושיטים  בזמן  משהו.  על  תהיה  מלבדך  אחר   16אחד 

 17היום לא עשו. זה הזמן לעשות אתה מנסה למסמס את זה ולהגיד מתי שהוא ולהעביר נעשה. כמו  

יש הצעה לסדר שבאה מצורך. יש אותה   ולא יקרה או כן יקרה. ופה  יעבור מישהו יבדוק   18בדיקה 

בעוד   יש  ברעננה  יש  זה במקומות אחרים.  יש את  ברחובות  יש  לציון.  בראשון  יש   19בערים אחרות 

 20מקומות. וזה עובד מדהים. אם אתה שוקל את זה אז על אחת כמה וכמה מצביע אני לא מצליחה  

 21להבין איך לא מעניינים אותך כל כך הרבה אנשים שאגב זועקים שלא רואים אותם בשום צורה 

 22 ואופן תן להם להגיע למרכזי הקניות. תן להם לא רק להיות רחוק מהארץ המובטחת. כן, כן. כן.  

 23 בסדר יפה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

רוצים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:    אנחנו  כל דבר  רוצה למסמס כמו את הכדורגל כמו   24לא. אתה 

 25 להצביע.  

רוכברגר לי  ראש העיר:    -מר איציק   26מאה אחוז. אני אומר זאת התשובה שלי רק לאחר שיהיה 

 27נתונים מדויקים כמה מקומות חניה אפשר להקצות. כמה מקומות חניה ניתן להקצות ולא סתם  

 28 איזה אמירה באוויר אלא להקצות. 

 29 עבודת מטה בשביל זה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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רוכברגר כדי לאשר. אני לא  ראש העיר:    -מר איציק  זה למועצה.  נביא את   1אחרי עבודת המטה 

 2 מאשר. כרגע אני מוריד את זה מסדר היום. אני מה אני יכול להוריד את זה בהצבעה.  

 3 אתה יכול להציע להוריד את זה.  עו"ד גייל שורש:  

 4 נכון. אני מציעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 תפקידה של המועצה לקבוע מדיניות. הצעה כזאת. ההצעה הזאת  עו"ד גייל שורש:  

 6  חברתיים איפה אתה?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7 אני גם חבר קואליציה קרן. לא.  מר יעקב קורצקי: 

 8 אנחנו לא אומרים לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 יעקב זה העתיד של העיר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10 קרן את מעלה פה נקודה. קודם כל. אני שאלתי אם יש את זה בערים אחרות.  מר יעקב קורצקי: 

 11 יש גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 נוסע מחר בבוקר.  מר יעקב קורצקי: 

 13מה את יודעת אני הזכרתי את האנשים למה את סתם מדברת.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14 תשאלי את הדובר. ביקשתי אני אישית התקשרתי והזמנתי. אל תגידי לי.  

 15 אופרטיבית אתה יכול אז תצביע בעד.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16 אני מאוד רוצה.  מר יעקב קורצקי: 

 17 אני אישית התקשרתי אליו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 יעקב אני נוסע לכל העיר אבל עם כל הכבוד. הוא אמר לי יעקב אנחנו כן.  מר יעקב קורצקי: 

 19 הצעה לסדר יעקב אתה מצביע נגד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 ההצעה לא אומרת כמה היא לא אומרת איפה היא רק אומרת.  מר אהד בלייר: 

 21     מדיניות הצהרת כוונות.  עו"ד גייל שורש:  

ובהיריון?  עו"ד עידן למדן: שנתיים  שנה  בגיל  ילדים  עם  לנשים  הקודמת  ההצעה  עם  נעשה   22 מה 

 23 הייתה הצעה נורא יפה.  

 24 לא יודעת תעדכן אותנו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 25     שמענו הבנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 לא צריך את הדבר הזה.   עו"ד עידן למדן:

 27     אני מבקש להצביע  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 פופוליזם בשקל.   עו"ד עידן למדן:

 29     סליחה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 כי זה משהו למעט רמת ההצהרה זה לא רלוונטי לעיר.   עו"ד עידן למדן:

 2     חברים אני מבקש.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

תו   עו"ד עידן למדן:  3אם זה יהיה דבר אחיד כיום אנשי מאוד קל להוציא תו נכה והם חונים עם 

 4 נכה. אנחנו בהחלט בעד.  

 5 אני מבקש להציע הצעה נגדית. שאומרת את הדברים הבאים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6     אתה קובע מה נכון. נכון?  עו"ד גייל שורש:  

 7כן. עובדה גם קודם קבעתי מה נכון. לא סתם כן. כי אני יכול להראות לך גם את   עו"ד עידן למדן:

 8הדברים שלא נעשו דקלרטיבי עם חניות קודמות. ואנחנו רוצים כן לקדם חניות חשמליות. כל דבר  

 9 בא על חשבון משהו כשעושים את ה דבר הזה צריך למצוא. 

 10 לא ביקשתי עזרה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11בדקתי ברעננה איציק סליחה ועדכנתי אותך. בדקתי ברעננה את מה שגיא אמר  מר יעקב קורצקי:  

 12אין להם בכלל את ה נושא של פרטי דיברתי עם מי שעושה את כל המערך הזה בעירייה יש בסך  

 13 מקומות. אין להם.   45הכל בכל העיר  

 14חברים אני מבקש להעמיד הצעה להציע הצעה נגדית שאומרת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15רק בסיומה של בדיקה שאנחנו עושים וסקר שאנחנו עושים ומיפוי שאנחנו עושים בכל נושא של  

 16 חניות הנושא יובא מחדש למועצה.  

 17 אתה נותן לו"ז?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 עובדים על זה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 לוח זמנים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בעד  ראש  מי  קרן?  של  בעד ההצעה  מי  זה  אני  אין.  זה.  על   20עובדים 

 21  ההצעה שלי? תודה רבה.  

 22 

 ל נושא של  בכסקר ומיפוי  ,דיקהב  ביצוע -הצעה של מר איציק רוכברגר נבחרה החלטה:  
 חניות הנושא יובא מחדש למועצה                 

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן,  8בעד )

 נאוה פרס, הדר שוייצר               

 

 23 

 24 

 25 
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 1אני רואה כל הזמן את מה שאת נותנת ונותנת ציונים לכולם. אני מציעה לך טיפה    מר גיא קלנר:

 2 ענווה. טיפה דרך ארץ טיפה.  

 3  טיפה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 בסדר.   מר גיא קלנר:

 5  אני מעדיפה פחות דרך ארץ  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 אני מעדיף   מר גיא קלנר:

 7  ויותר יושר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

קלנר: גיא  יקירי.    מר  לגביך  טוב.  טוב  תבדקי  ואומרת  כותבת  שאת  מה  כל  שאת  מעדיף   8אני 

יו"ר   מהם  מסמכויות  חרג  אחת  לא  שכן  רוק  מר  עניין  ממצאי  את  לחדד  לנכון  מצאה   9הביקורת 

 10העמותה העירונית וזאת בניגוד להתייחסותו במסגרת ביקורת לא מצאה בהתנהלותו כל רבב שכן  

 11לא כך הדבר. לפני שאת תוקפת אותי. מנסה לספר עלי תבדקי מה קורה עם החבר סיעה שלך. פעם  

בטוב   באה  באמת  את  אם  ממך  מצפה  אני  קלנר  השם  את  כותבת  שאת  שנייה,  פעם   12ראשונה, 

 13וביושרה ובאה בעדינות תשאלי איפה אבי גרובר כיו"ר אגודת הספורט שהיה בקדנציה הקודמת.  

 14למה זה לא אינטרס ואיפה היה קורצקי שאת מנסה כל ה יום להתחבר לקהל הזה ותיכף נראה את  

 15 זה בהצבעת הרב אז בואי.  

 16  אני בעד הרב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

קלנר: גיא  עניינית.    מר  לא אמינה. היא לא   17באה באינטרס. הבנו. שום מילה שהוצאת ממך היא 

 18אין כלום עלי.   היא לא שקופה.  את עכשיו נותנת לי ציונים? מי שמך בכלל? מאיפה היוהרה הזאת?

 19אפס. אפס. כלום. לא אגודת הספורט הייתה אצלו. ואגודת הספורט לא הייתה בדקו את זה אין  

 20 שום דבר. אפס. אני יודע שזה מטריד אותך.  

 21  לא ידעת כלום? מי בדק?   אף אחד לא ידע?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 את כל כך שקופה וכל כך לא ישרה. ממש כואב.   מר גיא קלנר:

 23   מי בדק?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 מתוך הסיעה שלך חבר סיעה מקבל את עושה פה שקט.   מר גיא קלנר:

 25 די גיא.  מר יעקב קורצקי: 

 26 גיא די.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 צועקים כולם ביחד  

 28    הזוג הזה הולך ביחד. גב' קרן ברנדס מקסימוב: 

 29  על מה איזה זוג? מר גיא קלנר:
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 1 אתה ורוכברגר יחד. צריך לבדוק אותך לא פחות מאותו. צריך להיבדק גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2אל תדאגי אני אבדוק אותך. תן לי משפט עם כל הכבוד. סליחה הגברת היום מעלה    מר גיא קלנר:

 3 פוסט. לא מפסיקה להכניס את השם גיא קלנר לתוך הדבר הזה.  

 4  תתבע אותי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5אני אתבע אותך אולי באמת זה רעיון מצוין. דבר ראשון דבר שני זה גם לא קשור   מר גיא קלנר:

היה   היית שואלת איפה  עניין ספורט  לבדוק את  רוצה באמת   6לתביעה אם היית אשת אמת היית 

 7 ראש העיר הקודם יושב ראש אגודת הספורט.  

 8  אני שואלת איפה הייתה אתה. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

קלנר: גיא  אותך    מר  מעניין  האמת  אותך  מעניינת  לא  הרי  את  אותך  שואל  אני  אותך  שואל   9אני 

 10 האינטרס  

 11  חברים די.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12מספר שלוש אצלך קיבל נזיפה לא אני. הוא. הוא כתוב. כתוב. לא כתוב. גיא קלנר    מר גיא קלנר:

 13 לא  נאמרה עליו מילה. אז תיזהרי.  

 14די נושא הבא נגמר. די גיא מזהיר. די מזהיר אותך פעם ראשונה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15  פעם שנייה בקשה. נגמר.  

 16 את כולך בלוף מלאה אינטרסים.   מר גיא קלנר:

 17  גיא אני מזהיר אותך פעם שנייה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18את כולך אינטרס. מי שעבד איתך אומר. אנשים בנווה רסקו אומרים שאת כוחנית.     מר גיא קלנר:

 19 לא אשת אמת. זה לא מעניין אותי. קשר וכזב הזה די יש גבול.  

 20  נגמר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21את מפחדת את כלום. אף אחד לא רוצה לדבר איתך. אפילו האופוזיציה איתך לא    מר גיא קלנר:

 22 יכולים לדבר איתך את שמה לב מה קורה. את הבעיה.  

 23 מושחתים הכל טוב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 חברים נגמר תודה רבה. הנושא הבא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 הנושא הקודם.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 26נגמר. חברים אני יוציא אתכם החוצה כולם. תנו לי לדון. מספיק  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 27   מה אתה קפצת לנושא אחר בכלל?

 28מה זה קפצתי לנושא אחר היא נותנת לי ציון על הצבעה. אני מצביע. לא שמעת מה    מר גיא קלנר:

 29 היא אמרה? מה?  
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 1  גיא אני מוציא אותך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2לקחו לך את תיק החינוך והולכת הביתה זה מה שהיה לא היה שום דבר אחר. שום    מר גיא קלנר:

 3 דבר לא היה כלום. את רצת לקואליציה. לא היא. לא אני ולא הם. את ועבדת על כל הציבור.  

 4  הייתי רצה עוד פעם. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 אנחנו נראה את זה בהמשך הערב. את כלום. את כלום.   מר גיא קלנר:

 6   לא ניתן לתמללכולם צועקים 

 7   אתה מוכן לספוג את זה אני לא מוכן לספוג את זה. מר גיא קלנר:

 8  אני לא סופג אל תדאג.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 לא. אתה סופג את זה אני לא מוכן לספוג את זה הבלופ הזה צריך להתגלות.   מר גיא קלנר:

 10  שמעתי. זה לא הנושא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 מה אתה צועק כולם.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  תצא  ראש  החוצה.  תצא  גיא  בקשה.  להצבעה  תחזור  החוצה.   12תצא 

 13תחזור אחרי זה. גם את אני מבקש ממך. הלאה. נושא הבא. גיא תירגע בחוץ. סליחה. דן רוק אתה  

 14  מוזהר פעם ראשונה אני מבקש ממך לא לענות. תצא החוצה.  

 15 אתה נותן לי ציונים.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  את  ראש  הלאה.  החלטה.  הצעת  שצ"פ  היטל  הבא.  לנושא   16הלאה 

 17מוכנה קרן אני יוציא אותך אני לא רוצה בבקשה אל תעני. הוא כמו בחוץ. כן. היטל שצ"פ בקשה. 

 18 הצבענו.  

יעקבי:   רון  דניאלה  העובדה  עו"ד  את  יעשה.  שזה  מניחה  אני  בחשבון  לקחת  פה  שעלה   19נושא 

סקר   עושים  ואם  השרון  ברמת  אותם  רואים  אנחנו  הזאת  בתקופה  נכים  מאוד  הרבה   20שיתווספו 

 21 סליחה. לדעתי צריך להיות יותר חניות נכים.  

 22  את לא יודעת כמה אנחנו על זה כל הדברים האלה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בגיל   עו"ד עידן למדן:  היום  נכים  יותר  חשמלי.  יותר  בדיון  פה  עלה  זה  חשמלי.  יותר   23רוצים 

 24וותיקים כבר בגיל שמונים הרבה יותר קל להוציא תעודת נכה. זה מה שאמרתי. אפרופו נכון או לא  

 25 נכון. הצעה נכונה כמו שאמרתי.  

 26 

 27 

 28 

 29 
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 היטל שצ"פ והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "חופשי בעירנו" .4

 

 1 

שורש:    גייל  המשפטים  עו"ד  את  אקריא  אני  הדיון  יעילות  למען  שצ"פ.  היטל  לסדר   2הצעה 

 3 העיקריים זה הצעה ארוכה. אני מניחה שהיא תופיע באתר של 

 4 לא. אנחנו רוצים את הכל.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5נועד לממן את    23היטל שטחים ציבוריים פתוחים שצ"פ נכנס לתוקפו באוגוסט  עו"ד גייל שורש:   

משרד   רובעים.  או  שכונתיים  פתוחים  ציבוריים  שטחים  של  ורכישה  לפיתוח  העירייה   6הוצאות 

הצפי   ואת  לפיתוח  משאבים  שכלל  העירייה  שהציגה  תחשיב  בסיס  על  ההיטל  את  אישר   7הפנים 

כשישים   של  והוצאות  הכנסות  הקרובות.  שנים  חמש  שלוש  פני  על  ההיטל  מהטלת   8להכנסות 

 9ושלושה מש"ח מתוכם חמישים ושמונה מש"ח מיזמים השאר מן הסתם מהציבור. על פי התקנות  

ומקרים   חדש  פתוח  ציבורי  שטח  פיתוח  על  מחליטה  שהעירייה  ברגע  רק  נוצרת  החיוב   10עילת 

הדרישה   העזר.  בחוק  בנוסחה  מחושב  השטח  כל  על  חלה  בעבר.  נעשה  הפיתוח  גם   11מסוימים 

של   או  חדשה  בבנייה  יזמים  למשל  בניה  היתר  מבקש  הוא  עת  הבאים  במקרים  ההיטל   12לתשלום 

אישור   לקבלת  בקשה  של  במהלך  או  שחיה.  ובריכת  ממ”ד  מרפסת  של  בבנייה  הרחב   13הציבור 

בבנייה   זכויות אישור שלנכס אין חובות בקשות של הציבור או  רישום  זכויות   14מקרקעין להעברת 

 15חורגת. מדובר בהסדר של רמת השרון היטל חד פעמי והוא לא יגבה על שטח שלגביו שולם ההיטל  

עיריית   על שטח שלגביו לא שולם ההיטל.  תוספת הדרישה תהיה רק   16בעבר. כך למשל אם תהיה 

 17רמת השרון פנתה למשרד הפנים בהחלטה שאתה הובלת כאן במועצה בבקשה לבטל את ההיטל  

הכנסות.   ליצירת  חלופית  תוכנת  הציגה  לא  שהעירייה  משום  הבקשה  את  דחה  הפנים   18משרד 

עשרות   עד  אלפי  של  בגובה  היטל  תשלום  דרישות  לציבור  להגיע  מתחילים  האחרונים   19בחודשים 

לפי   יום  עד שלושים  של שבעה  זמן  בטווח  וכך  לשלם בתשלום אחד  נדרשים  אותם   20אלפי שקלים 

בסיס   על  בית.  למשקי  משמעותית  הוצאה  כשמדובר  גם  הזאת  בעת  הדרישה  הסברי  ללא   21העניין 

הציבור.   על  שיקלו  צעדים  לבצע  נדרש  הצפי.  נראה  ככה  זה  בקרוב  יתבטל  לא  החוק  כי   22ההנחה 

קרן   הקמת  באמצעות  ההיטל  את  לשלם  בעיר  הציבור  לקשיי  מידי  מענה  מתן  ההצעה   23מטרת 

יצירת זיקה בין מועד התשלום למועד יצירת מקור לתשלום באמצעות תיקון    24הלוואות. ושתיים, 

בנובמבר הקרוב   בו את ההסכמים    25חוק העזר. צריך להגיד  ולהכניס   25נוכל לתקן את חוק העזר 

 26 שעליהם אני מדברת.  

 27 לא רטרואקטיבי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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שורש:    גייל  מבחינת  עו"ד  מצבים  בשני  מתגבשת  התשלום  שדרישת  מרגע  חשובה.  הערה   1נכון. 

 2הציבור. תועלת שמכניסה כסף לבעלים בעת עשייתה למשל אם אנחנו מוכרים פעולה שלא מכניסה  

 3כסף לבעלים בעת עשייתה אלא מוסיפה ערך על הנייר למשל רישום בית משותף או בניית מרפסת.  

מטרת   השצ”פ  היטל  תשלום  לסיום  לציבור  הלוואות  קרן  הקמת  הלוואות.  קרן  להקמת   4ההצעה 

גורמי   השצ”פ.  היטלי  לתשלום  השרון  ברמת  בתים  ובעלי  לבעלות  הלוואה  של  בדרך  סיוע   5הקרן 

בתוך   הלוואה.  ומסלולי  תקציב  מנחים  יתרונות  התקנון  לרבות  הקרן  מתווה  את  יקבעו   6מקצוע 

גורמי מקצוע  "הקרן הייעודית השפ  ידי   7צ בקרנות הפיתוח רשומה קרן הלוואות סכום שיקבע על 

של   לתקופה  כניסה  שיאפשר  עד    36באופן  של  ותשלום  הצמדה  ללא  ריבית  ללא   8  500חודשים 

 9שקלים. העקרונות לזכאות לקבלת ההלוואה אחד. יהיה זכאי להלוואה להגיש בקשה בעלי בתים  

 10ברמת השרון שנדרשים לשלם את היטל השצ”פ על פעולה שמקימה דרישה שאינה כרוכה בקבלת  

 11הכנסה מה זה אומר זה אומר שאם אני בניתי מרפסת ואני נדרשת לשלם את היטל שצ”פ מהמטר  

להלוואה מהקרן.   להגיש בקשה  זכאית  אני אהיה  שלי  למכור את הבית  עומדת  לא  אני   12האחרון. 

 13והזכאות תהיה מותנית בפירעון כל חובות הארנונה מים וחובות אחרים לעירייה ובהצהרה לפיה  

הלו" בנכס.  בניה  חריגות  נקבע  אין  אנחנו  רלוונטי.  לא  לי  נראה  ההצעה  את  שהגשתי  לביצוע   14ז 

את   לשלם  נדרש  הקיים  בנוסח  העזר  חוק  לתיקון  הצעה  ההחלטה.  את  שנקבל  למועד   15בהתאמה 

 16היטל השצ"פ במלואו. החל ממטר ראשון גם במקרה שהפעולה בגינה הוגשה הבקשה להיתר אינה  

 17כרוכה להכנסת כסף. בנוסף חיוב על כל שטח מהמטר הראשון גם אם הפעולה מתייחסת רק לחלק  

של   המלא  הפירעון  במועד  זיקה  לייצר  היא  התיקון  מטרת  וממ”ד.  מרפסת  הוספת  למשל   18ממנו 

בסעיף   הנכס.  ממכירת  ההכנסה  הצרכה  למועד  היטל    10הדרישה  לתשלום  הדרישה  העזר   19לחוק 

 20סעיף קטן ד' העוסק במועדי פרעון יעוגן בסיוע גורמים מקצועיים מנגנון לפיו מועד קבלת הדרישה  

הקיימות.   ההוראות  לפי  מלא  תשלום  א.  בין  לבחור  יוכל  לנכס  2התושב  שטחים  שנוספו  ככל   .21 

 22תשלום חלקי בגין השטחים שנוספו וחתימה על התחייבות לשלם את יתרת החוב במועד מכירת  

מכירה   במועד  החוב  מלוא  את  לשלם  התחייבות  על  חתימה  לנכס  שטחים  נוספו  שלא  ככל   23הנכס 

יודעת שזה   יישארו ללא שינוי. עד כאן. אני אוסיף אני  נכס מגורים  וחישוב   24הנכס. החיוב בהיטל 

 25 הצעה שהיא מקצועית ומסובכת. 

 26 ממש לא מקצועית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 מי אמר.  עו"ד גייל שורש:  

 28 אני אומר לכם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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שורש:    גייל  לתושבים  עו"ד  עזרה  פה  לתת  באמת  באה  שהיא  חושבת  ואני  כן.   לדעתי  קי   1או 

צריכים   שהם  והעובדה  להם  ערוכים  היו  לא  בסכומים שהם  שצ”פ  היטלי  עם  היום   2שמתמודדים 

 3 לשלם תוך זמן קצר.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ואני  ראש  לפוליטיקה  להיכנס  רוצה  לא  ואני  לצערי  חברים.   4תראו 

בוועדת   זה  על  שהצביעו  שלך  חברים  היו  השצ”פ  יטל  ה  את  לאשר  חלק  שהיה  מי  לומר.   5חייב 

השצ”פ.   היטל  בעד  הצבעתם  בישיבה  שהייתה  מה  כל  חופשית  שרון  מרמת  שלך  חברים   6הכספים 

לסעיפים   ביחד  זה  את  לנו  צירפו  כי  טעינו  הלב  על  יד  עם  היום  חלקם  אחרים  חברים  גם   7כולם 

לי בקשה. דיברת נתתי לך לא הגבלתי אותך בזמן.    8נוספים. דה פקטו זה קרה אז. ניסיתי. מותר 

 9דיברת. ביקשתי למצוא פתרון לבטל את העניין הזה משרד הפנים קבע מה ש קבע. ביקשתי ממך  

 10בישיבה הקודמת. העלית את ניסית לעלות את זה בישיבה הקודמת ועדת כספים נכון. ואמרתי לך  

 11 גשי בבקשה למיכה ליועץ המשפטי כדי שייתן את חוות דעתו בנושא מה ניתן לעשות. למה מיכה.  

 12 נפנפת אותי אבל בסדר.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר העיר:    -מר איציק  ודיברת איתו. אני ראיתי שהלכת אליו  ראש   13את הלכת אליו אפילו 

לך   אומר  אני  כלום.  לו  נתת  לא  חומר.  לו  נתת  לא  כי  מדובר  מה  על  יודע  לא  אני  לך  אמר   14והוא 

 15עכשיו. היות וחוות הדעת של מיכה הייתה שכל עוד ההיטל הזה השוד הזה נמצא אני קורא לו שוד.  

 16כן. כל עוד הוא נמצא אין מה לעשות צריך לגבות אותו אחד לאחד. כל הנושא של הקמת קרן וכו'.  

 17אני לא יודע מה המשמעויות הכספיות לא יודע מה המשמעויות החוקיות לדבר הזה בבקשה ממך  

 18שבי תביאי לי חוות דעת ממיכה את ההמלצה של מיכה שיגיד מה ניתן לעשות פה אם בכלל ניתן  

 19לעשות משהו בדבר הזה. עזוב את החישובים אנחנו מדברים ברמה העקרונית. אם אפשר להקים  

 20קרן לדבר הזה מה ההליך לעשות אותו וכו'. אני לא יודע. אני לא יכול לקבל החלטה אני מבקש.  

 21 תשבי איתו אם צריך גם עם הגזבר. תנסחו משהו. אם ניתן אהלן וסהלן. אם לא ניתן אז לא ניתן.  

 22 אני אגיד עוד פעם. הצעה לסדר במועצת העיר קריאת כיוון מדיניות אני אומרת.  עו"ד גייל שורש:  

 23אני לא יכול להגיד לך על סמך הוראת חוק זה בחוק. חוק עזר זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 חוק. את יודעת את זה.  

שורש:    גייל  מנגנונים  עו"ד  שני  יש  ולכן  הצלחנו  לא  לצערי  העזר.  חוק  את  מבטלים  לא   25אנחנו 

 26 אחרים שנועדו לציבור.  

 27 אז אני מבקש את חוות הדעת המשפטית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 מצוין. בוא נאשר את ההצעה.  עו"ד גייל שורש:  
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 1אני לא יאשר את ההצעה לפני שאני אקבל חוות דעת משפטית  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2 אם בכלל אנחנו יכולים ליישם אותה באמת. אין בעיה תביא אותו.  

 3אני מושכת את ההחלטה. אנחנו לא נצביע עליה. אני מושכת את ההצעה. אתה  עו"ד גייל שורש:   

 4 תקבל חוות דעת משפטית.  

 5 של יועץ משפטי שלנו לא חיצוני.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 למה.  עו"ד גייל שורש:  

יועץ משפטי שלנו הוא הראש העיר:    -מר איציק רוכברגר  7ורים ותומים בדבר הזה בוודאי.  א כי 

 8 הוא לא חיצוני. את יכולה גם להתייעץ עם ברוך. נכון. יכולה מאה אחוז. בסדר גמור.  

 9 עד ישיבה הבאה מן המניין.  עו"ד גייל שורש:  

 10 

 ההצעה נמשכה 

 11 

   5.1.25מיום . 8אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין מס'  .5

 

 12 

  5.1.25מיום . 11אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס'  .6

 

 13 

ניתן לעשות. הנושאים הבאים הם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר  14תביא עמדה משהו כזה מה 

 15 ברשותכם.   5.1.25מיום  8אישור פרוטוקול ישיבה לא מן המניין מס'  

 16 לפני שעוברים לאישור פרוטוקול כאילו עובר לישיבה שלא מן המניין.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 לא. זה לא ישיבה לא מן המניין.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  בקשר  גב'  לנו  ענה  לא  שהוא  כיוון  למיכה  שאלה  להפנות  רוצה  רק   18אני 

 19א' ומיכה אמר שהוא בניגוד עניינים בעניין הזה    7לממונה על המחוז. כיוון שהיה מדובר לפי סעיף  

 20 והממונה ביקש שאתה תחזור אליו בעניין הזה.  

 21 הממונה הישיבה איכותית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22הוא אומר באופן מפורש. הוא אומר ככה. או שאתה מוציא חוות דעת או אם אתה  מר אהד בלייר:  

 23 אומר כמו שעניינים תגיד  
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 1 אל תדאג הוא יתקשר אלי ואני   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 2 הוא לא עובד אצלך. מר אהד בלייר: 

 3 בהנחה חוקי מדבר על ההחלטות האלה. אם הן חוקיות או לא. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 תרימי טלפון למשרד הפנים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 דיברתי איתו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6הוא אומר שהיועץ המשפטי צריך חוות דעת או להגיד לו שהוא בניגוד עניינים. חד  מר אהד בלייר:  

 7 משמעית.  

 8 ואם הוא בניגוד עניינים להסדיר לו את ניגוד עניינים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9בסדר אני לא יודע מה. אני יודע מה. טוב בסדר מאה אחוז. אני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10  5.1.25מיום גם    11ואת פרוטוקול ישיבה מן המניין מס'    5.1.25מבקש לאשר את הפרוטוקול מיום  

 11טוב מי נגד. אני ברשותכם. תרשו לי רגע. מה הצביע הם הצביעו בעד לפרוטוקול. פה אחד.   מי בעד? 

 12בתשי כן. עידן היה בחוץ. לא הבנתי. לא. הוא יצא לעשן רגע. אני אחייב אותו. תקרא לעידן. תקרא  

 13לו. שלום בואו תכנסו רגע. שנייה תקראו לעידן. חברים אני ברשותכם. חברים אני ברשותכם איפה  

 14 עידן הלך לעשן. אני אצרף לחתימה. חברים ברשותכם נמצאים איתנו שניים שני כן שניהם ביחד.  

 15 

  5.1.25מיום . 8אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין מס'  החלטה: 

   5.1.25מיום . 11פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' ו  

 

    16 

 הצעה לסדר יום של ראש העירייה, מר איציק רוכברגר, בקשה להקצאת קרקע "בית  .14

 - (GISיוסבר ע"י מר עינב בן יעקב, מנהל אגף נכסים ו –ברמת השרון  "ולניג

 יוצג סרטון ודברים מאת האלוף )במיל'( משה קפלינסקי 

 

 17 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  סגן  ראש  גם  שהיה  קפלינסקי  משה  אלוף  את  לכאן  הזמנתי   18אני  

 19רמטכ"ל והוא ראש עמותת גולני ואת יואלי ת"אל יואלי שהיה מח"ט של גולני. ואני מבקש לעלות  

יש בקשה מאוד מיוחדת להקצות קרקע לטובת   ישארו החברים כאן  כדי שלא  עכשיו   20את הנושא 

אישור   פה  ששאלו  השאלה  לאור  לך  אוותר  לא  אני  הקרקע  הקצאת   השרון  ברמת  גולני   21בית 

 22   פרוטוקולים אתה לא יכול להיות בחוץ לעשן סיגריה אני מבקש שתצרף את אישורך  
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 1 אתי אותם היטב. מצרף את הפעם קראתי.  רק עו"ד עידן למדן:

 2הנה בקשה. חברים שניה ברשותכם. אני מבקש מעינב בן יעקב  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 3  להציג את הבקשה לדבר עליה בבקשה.    GISמנהל אגף הנכסים שלנו, 

 4 אחרי זה ניתן גם לחברים להתייחס.   

 5קודם כל ערב טוב. אני אסביר עמותת גולני כפי שבאמת בקשה להקצאת קרקע  מר עינב בן יעקב:  

 6הם ביקשו מאיתנו לאתר קרקע לצורך הקמת מבנה על חשבון העמותה. שישמש בית לחיילי גולני.  

 7בית לחיילים בודדים. ולשימושים נוספים כמו שתיכף העמותה תסביר. הפרוצדורה במצב הרגיל  

לדון   צריכה  ההקצאות  וועדת  המקצועית  ההקצאות  בוועדת  הנושא  את  להתחיל  באמת   8היא 

 9בבקשה כאשר כבר בתנאי הסף לפי עקרונות תבחיני קרקע שעיריית רמת השרון ושל משרד הפנים  

העמותה   השרון  רמת  עיריית  של  התבחינים  לפי  זמינים  מימון  מקומות  להציג  נדרשת   10העמותה 

 11מקורות מימון. המשמעות היא במצב כזה אנחנו שולחים את העמותה לעשות    75%צריכה להציג  

 12  7עבודה ועדת ההקצאות שולחת לעשות עבודה של גיוס כספים ונוהל ההקצאות אומר לפי סעיף  

הרשות   של  פניה  או  הרשות  של  יזומה  פניה  באמצעות  גם  להיעשות  צריכה  בקשה  זוכר  אני   13אם 

הם   כספים  גיוס  של  עבודה  לעשות  אותם  שולחים  בקשה  הגישה  העמותה  כזה  מצב   14המקבלת. 

 15יכולים לעשות את זה מימון עצמי או תרומות אבל זה דורש מהם להשקיע המון משאבים של זמן  

אליכם   תבוא  היא  הקצאות  ועדת  של  החלטה  דבר  של  בסופו  תורמים  והתחייבויות   16וכיוצא 

לקבל באמת את העמדה   ומנכ"ל חבר'ה אנחנו הולכים  לי מיו"ר העמותה  ומה שנאמר   17כהמלצה. 

 18העקרונית של מועצת הרשות. אתם לא מקצים כרגע קרקע אתם לא מחליטים על ההקצאה אלא  

כאשר   יציגו,  תיכף  למיזם שהם  הכוונות שלכם  ברכת הדרך. את הצהרת  שנקרא את   19נותנים מה 

יוכלו להתחיל בגיוס התרומות ולהגיש בקשה מסודרת    20בהתאם להחלטה שלכם ככל ותאשרו הם 

צריכה   הקצאות  ה  שוועדת  כמובן  ההקצאות.  לוועדת  בתנאים  לעמוד  שתוכל  יותר   21ומפורטת 

להיות   יכולים  נוספות.  עמותות  של  בקשות  להיות  יכולים  שוויונית.  להיות  צריכה   22לפרסם. 

 23התנגדויות אנחנו לא יודעים מה יהיה. אבל ההחלטה המקצועית תחזור אליכם. ולכן החלטנו ביצה  

 24 ותרנגולת בעצם להכין בקשה למיזם כדי להיות עם העמותה. זה בעצם הרעיון  

 25אני לא יודעת יש פה סיפור של ועדת הקצאות. ועדת ההקצאות דנה בשורה של  עו"ד גייל שורש:   

הבקשות.   לכל  לענות  יכולים  לא  שלצערי  אלטרנטיביים  שימושים  פה  יש  אומרת  זאת   26..הקצאה. 

 27דבר שני שיש פה איזה שהוא לא הוגן או לא שוויוני כלפי עמותות אחרות שאולי היו רוצות להוציא  

שלו. מה   יודעת מה המשמעות  לא  הליך מקדמי שאני  איזה  פה  יש   28נוהל קבלת הקצאות למעשה 

ידך   ועל  ידי היועצים המשפטיים  על  נבדק   29המשמעות המשפטית שלו אני מניחה אני מקווה שזה 
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 1ואנחנו לא עושים פה משהו שאחר כך ייתן פתחון פה למישהו אחר לתקוף החלטה כזאת או אחרת  

 2 על בסיס שנעשה פה הליך.  

 3לא. אני אגיד לך למה. כי בסופו של דבר מה שאנחנו מתבקשים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

יגיעו לשולחן. יתקיים דיון אני חושב    4היום זה להניע תהליך מסוים שבסופו של דבר כל הנתונים 

רגילה   בלתי  הנופלים  כמות  עם  גולני,  שחוותה  במה  והאווירה  האחרונה  השנה  של   5בנסיבות 

 6ומאמצים המלחמתיים שנעשו בשנה האחרונה כשאני קיבלתי את הפניה הזאת מיואלי וקפלינסקי  

 7אני מכיר אותו אישית גם. מזמן. אני רוצה לומר לכם אני בתהליך הזה התרגשתי עד עמקי נשמתי.  

 8עכשיו אני לא יכול להגיד היום הנה אתם קיבלתם כי אם הם לא יעמדו בתבחינים לא יעמדו בכל  

 9הדברים שצריך. אז לא עמדו. זה נפל. אבל אם הם יעמדו בכל התהליך יהיה יזם, קבלן וכל זה. ל  

 10סתם לתת בית    עשינו ושום דבר שלילי רע אלא ההיפך כי תיכף תשמעו מה המטרה של זה זה לא  

 11 זה או לתת קרקע.  

 12  לא צריך מכרז מבחינה משפטית? עו"ד דניאלה רון יעקובי:

 13רגע. שנייה אנחנו לא מאשרים אנחנו כרגע רק מדברים ברמה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

שנייה   רגע  גן.  ברמת  כמו  יהיה  שלנו  ורוצים  גולני  את  ומחבקים  באים  אנחנו  האם   14העקרונית 

 15סליחה. רגע דקה כמו שיש ברמת גן יש את בית הצנחן. ביהוד יש את בית הקשר של הקשר ואני לא  

 16יודע. זה הנקודה. כרגע תעלה את זה קצר. אני רוצה לא תענה בקצר. מאה אחוז. יהיה פרסום חייב  

 17     להיות על פי נוהל. לא צריך.

 18 לא שמעתי מה מיכה אמר.    עו"ד עידן למדן:

 19אנחנו כמו אמר עינב זה ביצה ותרנגולת. עמותה הזאת   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 20על מנת לגייס כספים צריכה לדעת שיש רצון של העירייה ללכת לכיוון הזה. זה לא מונע מללכת  

 21דרישה מאיתנו ללכת לפי נוהל תמיכות. הקצאות סליחה עם הפרסום וכל מה שיידרש. אם יבואו  

היא   מטכ"ל  סיירת  יודע  לא  אני  ירצו  שגם  אחרות  עמותות  יבואו  פרסום  נעלה  עמותות  כך   22אחר 

 23 תתחרה גם כן אם הם ירצו. הם לא ירצו אז לא. אבל הכל יהיה סביב הנוהל.  

 24 כרגע אנחנו לא מחליטים כלום שום דבר. לא להחלטה.  

 25  זה לא להחלטה אנחנו לא מצביעים. על מה?עו"ד גייל שורש:  

 26לקבל  על הכוונה להתחיל הליך בנוהל הקצאות מסודר עקרונית  :    ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 27 את הבקשה של גולני להקמת בית זה מה שאנחנו רוצים. זה. עקרוני בהתאם  

 28     מודגש שזה לא מחייב. עו"ד עידן למדן:
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 1אני רוצה לחדד את הנושא הזה משפטית זה נשמע לי קצת צבוע זה מכרז  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

של שהו עם שם  הזה מכרז  במובן  במצב    אעם שם  להיות  רוצה  לא  אני מבחינה משפטית   2מישהו 

 3שאנחנו מצביעות על משהו בלי לדעת וחס וחלילה שלא ישתמע אנחנו כולנו הלב שלנו בגולני. חס  

 4וחלילה שלא יהיה פה. שאלות לגבי זה. מצב מאוד לא נוח. אבל מבחינה משפטית ההליך לא ברור  

 5 לי לחלוטין. אני רוצה חוות דעת משפטית של יועץ.  

 6 בסדר אני מבקש כרגע תציגו ואחר כך נקיים את הדיון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 בסדר גמור.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8 משה האלוף בו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9ערב טוב. יש לי את הכבוד כפול אני חושב קודם כל לעמוד בפניכם מועצת העיר   אלוף קפלינסקי:

 10הזאת מאוד יקרה לנו. אבל גם כנציג של חטיבת גולני. אני לא חושב שאני צריך להרחיב. מי אנחנו  

כזה   פרויקט  להקים  בהם.  מבין  לא  שאני  משפטיות  פרוצדורות  באמת  אנחנו.  ולמה  אנחנו   11מה 

כמו   הדברים  את  לעשות  נוכל  שאנחנו  בשביל  ברגל.  שהולך  דבר  לא  זה  כלשהי  עמותה   12בשביל 

 13שאנחנו מאמינים וכמו שאנחנו רוצים, הם רוצים להבין שאנחנו לא עובדים בחינם. לכן פנינו פניה  

 14מקדימה לעירייה ראש העיר ונתן ברכת דרך כי בסוף אנחנו צריכים לגייס הרבה מאוד כספים. על  

נצליח   אני מקווה שאנחנו  אותו.  מציגים  וזה הרעיון שאנחנו  בחו"ל  וגם  במדינה  גם  תורמים   15ידי 

 16לשכנע בהצגה הקטנה הזאת למה גולני ולמה זה חשוב רמת השרון מאמצת את גולני ואני נותן את  

 17 זכות הדיבור לתא"ל יואלי מנכ"ל העמותה שלנו.  

 18ככה בשביל להיכנס לאווירה בשלוש וחצי דקות ננסה למה גולני. כולם מכירים. אני     תא"ל יואלי:

זה   המחט  זה  באוקטובר.  שביעי  אחרי  בעזה  וחצי  חודשים  שלושה  יציאה  מסדר  זה  להגיד.   19יכול 

 20  1948מפקד האוגדה. חטיבה. אני אספר על חטיבה מספר אחד. חטיבה ראשונה שהוקמה בצה"ל  

 21התווספו    1496פתחנו את המלחמה הזאת    1612    יש לנו לצערנו הכי הרבה נופלים מכל החטיבות.  

יודעים רואים את זה גם    22לנו אנחנו מובילים צה"ל בכל המלחמות לא צריך לספר את זה כולכם 

 23 בדרום וגם בצפון. בהחלט חטיבת גולני הי משפחה לא סתם המילה אחי שורצת בה וכולם אחי.  

 24   בגלל זה אנחנו עם גולני כולם אחים.מר יעקב קורצקי: 

יואלי: לך    נכון. תא"ל  אומר  בא  הוא  מאיפה  לך  אומר  אגב  שואל    20280690דרך  אתה   25  101וכו' 

לך   אומר  לא  גולני.  אני  לך  חתך       511312אומר  כל  את  לנו  יש  בסוף  עם  של  חטיבה   26אנחנו 

 27האוכלוסייה ממש הרבה שנים. סטיגמות זה חתך של עם ישראל. כמו בכל המלחמות גם בחרבות  

 28יצא שמו   13 13ו 51אוק' שני הגדודים שהחזיקו את הקו זה  7-נופלים ב 74נופלים אנחנו   116ברזל 

 29שנפל אחרי זה בתוך התמרון בתוך עזה. היום באזכרה לזכרו של מפעל    13לפניו גרינברג ז"ל מג"ד  
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 1פצועים הרבה נפגעי טראומה לא פשוטים גם מפקדים גם חיילים    1500שהנציחה שם. יש לנו מעל  

 2אני אומר לכם שבתור כאלה שלחמו הרבה לפני אבל מלחמת לבנון הראשונה אני יכול להגיד מה  

 3באמת מצדיעים להם.    שהם חוו במלחמה הזאת אנחנו לא חווינו כל השירות בלבנון וכו' וזה אנחנו

ב  נוסדה  בעזה.  עשו  הם  מה  דקות.  שתי  של  סרט  התמרון  את   4מתנדבים    1250מעל    1982נראה 

 5פעילים ועוסקת בארבע רגליים בשולחן הזה טיפול ותמיכה על כל מרכיביה חיילים חיילות חיבוק  

חטיבה.   פצועי  החטיבה  לבוגרי  בתמיכה  וליווי  סיוע  נופלים.  בהנצחת  וטיפול  שכולות   6משפחות 

בעמותה  לנו  יש  אותה.  לחוות  לכם  יצא  שכרגע  חטיבתית  מורשת  ומורשת    ותיעוד  הנצחה   7אתר 

כמות   לאור  לצערנו  חדש  הנצחה  היכל  בונים  אנחנו  בו.  לבקר  מומלץ  היה  שלא  מי  גולני   8בצומת 

וכו' חרמון  אתר  פאחר,  תל  קרבות  אתרי  שקורה  מה  כל  ולאור  מיוחדות    הנופלים   9אוכלוסיות 

היום   מונה  גולני  וחיילות.    5500חטיבת  בודדים  257חיילים  וחיילות  עידן    חיילים  אגב   10דרך 

ואנחנו   המשפחה  את  מלווים  אנחנו  גולני.  של  הברית  מארצות  בודד  חייל  הוא  השבוי   11אלכסנדר 

 12אומרים כולנו רקמה אנושית אחת. זה התג של גולני ככה נראה העץ הרקמה האנושית הזאת יש  

 13מדינות שונות. מה חסר בגולני. יש לנו הכל בצפון. אנחנו חטיבה צפונית. אין    27לנו חיילים בודדים  

 14לנו שום דבר במרכז. מאוד מחפשים לחיילים הבודדים בית חם במרכז כשהם יוצאים לחופש שלא  

 15שלא יילך לאזור הקיבוצים שיהיה רכב וניוד    יהיה בית בקריית שמונה כי אין לו מה לעשות בחופש

 16וירגיש בית חם. הוא יוצא זה לא סיפור מי שיאשר את הכניסה אין לו מי שיחמם לו ארוחה חמה.  

 17להם משאבים חלקם עשירים מאוד ובאו לעשות פה את הצבא.    הם לא אוהבים לקטר. לא שחסר

 18חם הם צריכים בית. זה מה שאנחנו רוצים לכן אנחנו מחפשים לבנות    הם פשוט צריכים חיבוק  

 19בית בטוח ומסודר לחיילים בודדים חטיבת גולני. מוקד משיכה מקצועי לחיילי    בית לגולני. להוות  

 20רמת השרון. זה ערך המוסף שאנחנו רוצים להביא לפה.  אנחנו חושבים שאינטגרציה    ומשוחררי

 21  סיטואשיין פעולות בבית גולני לא רוצים שום התחייבות רוצים רק לקבל    WIN WINתעשה    זאת  

 22  את ברכת הדרך העקרונית שאני אלך מחר לתורם כזה או אחר הוא ישאל אותי איפה אתה הולך 

 23אגיד    לבנות את ה בית אני אגיד לו כנראה ברמת השרון. משפטית לא יודע אבל אם תגיד שכן אני  

 24חברתית,    קח את האדריכלות ונעתיק למקום אחר. מזור, ארגון פעילותילו כנראה ברמת השרון. י 

השירות בתום  באזרחות  השתלבות  והכוונה  כלים  הענקת  ואירועים.  לחגים  ביתי   25כדי    מקום 

ולימודים.   עבודה  לעולם  והכנה  מקצועיים  בתחומים  סדנאות  קיום  פה.  אותם   26קידום    להשאיר 

 27רמת השרון.    מעורבות של מתנדבים לקהילה. גם פה בדגש על תושבי רמת השרון וגם לחיילים של  

 28רקמה אנושית    אני אומר חיילים גם רמת השרון מבחינתנו אינטגרציה היא פתוחה לכולם. כולנו  

פה   בין חיילים ומשפחות מערכות ברמת השרון. בחגים  יצירת קשרים   29לא מעט משפחות    \אחת. 
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ואנחנו מתנדבים  רכזי  לנו  יש  ואני  יודע  ואני  פה  ומארחות  גולנים  להם  השילוב    שיש  את   1רואים 

 2ופרויקטים לחיילים.    וקידום פעילות משותפת עם גופים חברתיים ועסקיים ברמת השרון לתמיכה

 3של עמותת גולני שהם רק    יצירת מסגרת להכוונה הדרכה נוער של רמת השרון על בסיס מתנדבים

 4בלבד ברכת הדרך להקצאת    הולכים וגדלים כל הזמן. אבני דרך מה אנחנו מבקשים? אישור עקרוני

 5שמוכנים לשים כסף הזה. אישור    מטר שלב ב' תכנון לגיוס ויש אנשים    3000-3500קרקע באזור  

גולני שלב א  6יחידות בשלב ב' אולי    40,50זה    סופי שלכם. כן או לא מה שתחליטו זה בסדר. בית 

 7מטר לעמותה.    100לחטיבת גולני    מטר    100יחידות נוספות נראה איך הדבר הזה מתקדם.    20,30

 8של גופי נוער וכו'. אני לא רוצה להגיד   מטר אולם אירועים. חטיבת נוער רמת השרון. פעילויות  200

אומר   אני  אבל  לליבנו.  נגע  לנו  שהציעו  מאוד  מיקום  כולל    אבל  ציבור  שטחי  אפשר.  זה  את   9גם 

חטיבת הנצחה.  פינת  חברתית,  פעילות  אוכל,  חדר  לימוד    מטבחים,  וחדרי  לדורותיה.   10גולני 

 11מקומות אנחנו נשמח לאחד אותם    וטכנולוגיים לחיילים משוחררים יש לנו גם פזורים בכל מיני  

עקרונית   לנו שטח שאולי  הציעו  מוצע  קריית    למקום אחד. שטח  בחרנו  נגע  ישר  לנו  להיות   12יכול 

 13חיילים רק שם. בתוך הזה ומבחינת הקמה    שאול. מקום שנוגע לליבנו. לצערנו. מאתיים שלושים  

 14בתחום הבניה. יש לנו לא מעט שישמחו לקפוץ כמו      בית גולני תוכנן על ידי ארכיטקטים מקצועיים

 15בארץ ובעולם יש לנו לא מעט גולנצ'יק חלקם מוכרים גם    בהיכל ההנצחה. ממומן על ידי תרומות

 16ולדמן ועוד כל מיני כאלה שחלקם יותר מפורסמים. הכנסות    תרמו הרבה מאוד מיליונים כמו אייל

 17תוכניות של בתי חיל בודדים. הם מקבלים כסף. אנחנו מקבלים    מימון לאחזקה. מתבסס על פי  

 18את עצמו. יותר מזה תחזוקת בית יהיה תחת מנהל הבית כמו שיש לנו    את הכסף הזה זה מחזיק  

ומורשת   הליווי    הנצחה  את  יש  בסוף  אחרים.  ממקומות  ולמדנו  אתרים.  להחזיק  יודעים   19אנחנו 

 20בודדים בתוך העמותה שיש הרבה מתנדבות חמות שאפילו כל בית חולים הפצועים      מדור חיילים

 21 לטפל בזה וכמובן קצינות ת"ש ומש"ק בחטיבה. זהו. זה גולני שלי שלנו. נשמח.  הן יודעות

 22אני רוצה להגיד לכם תודה בכלל שפניתם אלינו ועם ה פרויקט המדהים הזה    גב' הדר שוייצר:   

 23יהיה לכבוד לנו ברמת השרון שבית גולני יהיה בעיר אני לא יודעת כמובן מבחינה חוקית. וזה פשוט  

מאוד יהיה    מרגש  שזה  ומתנדבת.  מחבקת  כך  כל  קהילה  יש  השרון  שברמת  חושבת   WIN 24ואני 

WIN    25 

 26 אגב גם שיושבים פה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27 : הרבה מאוד אנשים תורמים ומתנדבים שנים ואני בטוחה שפה הקהילה תחבק  גב' הדר שוייצר: 

 28 את החיילים ואת הפצועים בעיקר גם את החיילים הבודדים שיכולים לקבל פה תמיכה מהקהילה   

 29 ברמת השרון. תמיכה אדירה ותודה לכם. תודה בשם כולנו.
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 1 חברים התייחסות.   תודה רבה לכם. יש למישהו עוד מה לומר.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלייר:   רק במקרים תהמר אהד  ברור  לו קצה מאוד  יש  להתגלגל  ברגע שהוא מתחיל  הזה   2  הליך 

 3שאנחנו    מאוד קיצוניים זה לא יגמר כמו שזה התחיל לכן יש סליחה יש חשיבות מאוד גדולה למה

 4אף אחד פה. עכשיו    עושים היום אפילו שייקח זמן יכול להיות שהסתיים אפילו לא בקדנציה של  

 5עשיתי במלחמה האחרונה אין    אני מאוד עדיין עושה מילואים כמו שאתם יודעים הרבה מילואים  

 6לקבל הרבה אבל בכיסא שאני יושב בו    לי שום דבר נגד רק בעד החיילים אני חושב שהם צריכים  

קרקע   שנקרא  המשאב  על  מסתכל  כשאני  מאוד    היום  בעין  עליו  להסתכל  צריך  השרון   7ברמת 

אין   יקרה.  השרון  ברמת  קרקע  התקציב.    זהירה.  סביב  הדברים  כל  פה  כשדנו  ראינו  הרבה.   8לנו 

 9אנחנו מסתכלים על נווה גן. חיפשנו מגרש לסינטטי. ונווה גן אין בית   אנחנו חסרים בקרקע. אם רק

 10   אין בית לתנועת נוער.  כנסת, בנווה גן 

 11מר אהד בלייר:    להם אגב. הם צריכים רק להרים את זה.  הקצנו  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12אותו ישר לבית גולני. מה    חסר לנו קרקעות אי אפשר להתחיל את המכרז על הקרקע כבר נותנים 

לרמת שזה  בסוף  והתרומה  הסינרגיה  כמה  בטוח  לא  שאני  את    גם  מצדיקה  באמת  היא   13השרון 

וחיילים   גולני  של  ההנצחה  אומר  אני  זה    הקצאת הקרקע.  ראויה אבל  זה באמת מטרה   14בודדים 

דרוש ובסוף  חסרה  שלנו  קרקע  על  הולכים  את    אנחנו  כל  קודם  לראות  צריכים  אנחנו  פה   15חינם 

 16זה לא שאני חושב שצריך לשלול את זה. רק אני אומר    הצרכים שלנו. איפה יש סינרגיה. אני אומר

בעיר  לנו חסר  דוגמא.  בית חיל    לא אני אתן  גדול לאירועים. סינרגטי כמו שיש בהרצלייה.   17אולם 

אולם   בו  יש  הדברים    האוויר.  את  לפתח  וסביבו  אירועים  בו  לעשות  אפשר  ענק.  גדול   18אירועים 

באמת הוא  מקום    האלה  לתת  גם  הנצחה.  לעשות  גם  עוברים  אנשים  גם  לתת  ראוי  שהוא   19מקום 

 20מכרז    \אבל סינרגיה לעיר מה שהיא מקבלת זה הרבה יותר. אני חושב שפה אנחנו עושים      לחיילים

 21הוא יסתיים. יגידו      קצת מוקדם מידי להתחיל אותו ולסיים אותו פה. כי ברגע שהכדור הזה יתחיל

 22חושב שאנחנו צריכים לתת להם    לנו לסדר פה זה לא מתאים פה לסעיפים אבל הוא הסתיים. אני

יותר בצורה  אלינו  שיבואו  הנחיות  קצת  עם  זה     להחזיר  את  להם  לתת  נוכל  שבהחלט   23סינרגית 

 24 הרבה סליחה אתה מפריע כל הזמן.  

 25  פעם ראשונה שאני מדבר.קהל: 

בלייר:   אהד  זה  מר  את  להחזיר  צריכים  אנחנו  פה   מחליטים  שאנחנו  לפני  שההצעה  חושב   26אני 

 27 באופן סינרגטי יותר שיהיה תרומה יותר גדולה לתוך לקבל  קרקע  

יעקבי:   רון  דניאלה  כל  עו"ד  קודם  אבל  אוהד  של  לדברים  להצטרף  רוצה  אני  רוכברגר   28אני    מר 

גולני. שנקרא  הזה  הדבר  לגבי  שאלה  בכלל  אין  להגיד  רוצה  הוא    באמת  כולנו  של   29פועם    הלב 
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 1מגולני ואני    \בחוזקה ואני לא חושבת שיש מישהו מאיתנו בתקופה הזאת לא מכירה מישהו שנפל  

במרפסות רואים  ואנחנו  ברחובות  הולכים  ואנחנו  פצוע  והוא  מכירה.  אישי  רואים    באופן   2אנחנו 

 3של עובדה לדורות אני    בבתי חולים אין על מה לדבר. אבל יש פה הליך בעל משמעות ויש פה בנייה

 4נוהל הקצאת קרקעות ומבנים      חושבת הליך לא מבוצע בהתאם יש חוזר מנכ"ל משרד הפנים לגבי

 5שאוהד אמר אחת לתקופה שתקבע    ללא תמורה או בתמורה סמלית. ואם אני מתחברת לדברים  

 6צריכה להכין פרוגרמה לשטחי ציבור. ששם   הרשות המקומית זה מה שכתוב שם הרשום המקומית

 7מה יש ומה הייעוד של הקרקע. אחר כך יש לנו ועדת    יקבעו הייעודים לשימוש בקרקעות נדע בכלל

פה   כאילו מתכנסים  אנחנו  בקשות להקצאת    הקצאות.  כתוב  ועדת ההקצאות שפה  על   8ומדלגים 

 9 רשות.   קרקע. ידונו בוועדה מיוחדת באותה

 10אמרנו לך אנחנו לא מגדירים שום דבר. אנחנו מדברים על משהו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 11 עקרוני בלבד. את רוצה לחזור על זה מהכיוון שלך.  

 12זה נשמע קצת להפוך את ההליך הזה למשהו לא תקין. ההליך הזה הוא  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

אנחנו  הזאת.  בהצעה  לאשר  אמורים  אנחנו  מה  בעצם  מה  על  דבר  של  בסופו  ואנחנו  תקין   13  לא 

 14 אמורים לכוון את ועדת ההקצאות? מה אנחנו בעצם פה מייתרים את העבודה שלה.  

 15  אנחנו לא מייתרים שום דבר בסדר.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16  יש תבחינים מה היא צריכה לבדוק כדי שהליך הזה אגב יהיה כתוב פה  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 17  מפורשות יהיה שוויוני. ההליך הזה צריך להיות שוויוני. וצריך להיעשות כמו שצריך אני חושבת 

דעת  חוות  היתר  בין  פה  לתת  צריך  גם  אגב  היוצרות.  התבלבלו  כך.  אחר  אלינו  להגיע   18  שצריכים 

 19  משפטית לעניין הזה גם זה מופיע בנוהל.  

 20אני חושב בזמנים מיוחדים בשנים מיוחדות וקשות ונוראיות כמו שאנחנו עוברים    מר גיא קלנר:

 21אוקטובר אפשר גם להסתכל על המציאות בצורה טיפה יותר יצירתית ואחרת. כמובן בכפוף    7מאז  

 22להוראות החוק אבל אין ספק בכלל שחטיבת גולני בתוך השנה וחצי האחרונה היא מהחטיבות או  

 23כוחות צה"ליים ששילמו בדם את הישראליות של כולנו. את רמת שרון של כולנו. וגם אם זה לא  

 24בפרוצדורה הרגילה אני חושב שלפעמים צריך לפתוח את הלב ואת התהליכים כדי להכין דברים  

שבאמת   תהליך  זה  אלא  הפוך  תהליך  לא  זה  שבאמת  לוודא  צריך  פה  ונאמר  שונה  טיפה   25בצורה 

דעת   חוות  של  הליך  במסגרת  זה  את  להסדיר  יהיה  ניתן  ופרוצדוראלית  משפטית  מבחינה   26מייצר 

 27משפטית אבל לתת קריאת כיוון עקרונית. שבאה ואומרת אנחנו רוצים את הבית הזה קרה משהו  

 28מאוד שונה ויוצא דופן וטראגי בשנתיים שנה וחצי אחרונים. בחטיבת גולני בהחלט אחד הדגלים  

 29לצערם שהדבר הזה יש לנו חוב מוסרי ערכי חברתי ורמת שרוני לדבר הזה ולכן אני חושב שלעיתים  
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המהות   את  ששמה  שונה  טיפה  אבל  ומסודרת  חוקית  שוב  במסגרת  גם  הדברים  את  לעשות   1ניתן 

 2לפני הפרוצדורה. ששמה את הלב לפני כל הליך אחר. הייתה הכוונה פה וזה נכון זה בסדר הייתי  

 3לוקח כן שתי הסתייגויות לדברים שנאמרו פה אחד אני חושב שהקרקע הזאת דובר עליה בעבר על  

 4  בית כנפיים של קרמבו.  

 5  זה לא הקרקע הזאת.   מר עינב בן יעקב:

 6הסתייגות אחת על מוריד. הסתייגות שנייה אני כן לוקח מאוהד בתוך התכנון אם    מר גיא קלנר:

ונותן   בקהילה  משתלב  זה  על  דיברו  הם  הזה  הבית  איך  לראות  צריך  כן  יתקדם  הוא   7וכאשר 

 8אמיתי שבו באמת יש אולם ויש הרצאות ותנועות נוער יכולות   WIN WINשירותים כך שזה יהיה  

 9לעשות שם שימוש. והקהילה וגופים נוספים ואז בסינרגטיות הזאת אני לא יודע אם זה יכול להיות  

 10כמו בית חיל אוויר בהרצליה אבל בתפיסה הציבורית קהילתית זה בית שעצם המצאות שלו יכולה  

 11 לתת פלטפורמה ואמצעי לשאר הקהילה לעשות בה שימוש בימים וכלים נוספים.  

 12  קורא.  האתה מציע שיהיה תנאי בקול  עו"ד גייל שורש:

 13 אני מציע.    מר גיא קלנר:

 14 אנחנו עוד לא בקול קורא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 מה ההצעה לסדר.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 16 את עוד לא מצביעה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17השאלה כשאנחנו מציעים את ההצעה הזאת שהמרכז שלה בסוף זה בית לחיילים  מר אהד בלייר:  

 18 בודדים זה בהחלט חשוב. אבל הקרקע ברמת השרון  

 19  שמענו את זה אמרת את זה עוד פעם אתה חוזר על זה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20כן. אני לא רואה את הסינרגיה. אני אומר אם יוצאים לדרך בפרויקט הזה פשוט  מר אהד בלייר:  

 21 צריך להיות.  

 22 אוהד אמרת את זה הבנו. תאמין לי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23אני רוצה להצטרף וחשוב להצטרף וצריך להגיד גם הדברים של הגברת שווייצר  עו"ד גייל שורש:   

 24היו יחידות  וחברי פה באמת הלב שלנו אנחנו הלב עם גולני. אבל עדיין צריך לזכור בנוסף לגולני  

פה   אנחנו  ולכן  צרכים  יש  להם  גם  למלחמה.  שותפות  ועדיין  שותפות  שהיו  מעטות  לא   25צבאיות 

פה   לעשות  אלינו  שפנתה  גולני  לחטיבת  אפשרנו  שאנחנו  הזה  במובן  מלכוד  שהו  באיזה   26נמצאים 

אני   כך אבל  לנו פה אחר  יש  ואיזה חשיפה  בכלל מה המשמעות שלו  בעיני   27תהליך מקדמי שספק 

על   שייצא  קורא  שבקול  לסדר  להצעה  להוסיף  מציעה  הייתי  ולכן  יגיב  המשפטי  שהיועץ   28בטוחה 

או   להתמודד  שתרצה  צבאית  יחידה  שכל  כתוב  יהיה  אוהד  שאמר  בדברים  הזאת  קרקע   29חלקת 
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ואת   היחידה  פעילות  את  ולהציג  העיר  למועצת  להגיע  הזדמנות  תקבל  להקצאה  בקשה   1להגיש 

 2 פעילות העמותה ובכך ננסה לייצר את השוויון שכרגע הפקנו אותה בנוהל בבקשות על ההקצאות.  

 3אני רוצה להסתייג מהמילה שאמרת קודם. אני חושבת שא נחנו צריכים לבחור    גב' הדר שוייצר:

 4פה קצת את המילים שאנחנו משתמשים בהם קראת לזה בית מלון ולקרוא לבית לחיילים בודדים  

 5 בית מלון שבאים לארץ  

 6 הלוואי זה יהיה בית מלון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

שוייצר: הדר  בית    גב'  לזה  מלקרוא  מדויקות  יותר  קצת  המילים  את  לבחור  אפשר  קצת   7בדיוק 

 8  מלון.  

 9אני רוצה להתייחס בכמה מילים לדבר הזה אחד כן אני חושב שנכון היה אולי    עו"ד עידן למדן:

קורים   גם  אליך  באים  גם  שלהם  הדינמיקה  את  יש  לחיים  לפעמים  אבל  חלופות.  לכמה   10להציע 

 11ורואים שאין היום איזה יש יחידות  עם הרבה יותר הילה ומקום  דברים אנחנו שמענו את הדברים  

פחות.   גולני  מקומות  ובתים  הרבה  יש  הזה  בית  הצנחן  בית  אין  כאילו  אבל  שם  שירת  יודע   12גיסי 

 13בגולני כפי שראינו אין את הבית. אני כן חושב שעצם הרצון לפנות ולקבל באיזה שהוא מקום בלבד  

 14כאמור זה לא פוגע באיזה שהם צרכים אחרים. וגם אני שאלתי קודם על ייעודי הקרקע. אני זכרתי  

 15שזה קשור גם כן לבית של בית ספר עם צרכים מיוחדים והבית של כנפיים של קרמבו וכו'. אמרתי  

 16ניתנה התשובה. כל זמן שאנחנו יודעים שזה לא פוגע בצורך אחר. משהו אפשרי. יכול להיות שכן  

 17אפשר גם אני מניח עוד כמה אולי יתעניינו בעניין כרגע צריך לעשות את ההתכנות. אני חושב שנכון  

וחצי   שנה  תשובה  לתת  שנה  להם  לתת  לא  או  שלנה  מוגבל  זה  אם  יודע  לא  אני  זה  את   18להגביל 

 19לראות האם יש בכלל לשפר את הקרקע לצרכים אחרים. אני כן הייתי רוצה לדעת שהבית הזה גם  

בהם   לעשות  לקהילה  אותם  לחבר  נצטרך  אנחנו  בודדים.  בחיילים  בטח  גולני  את  רק  לא   20ישמש 

 21שימוש קהילתי. אני בטוח נדע למצוא את זה וייתן לחיילים לעתיד. אני יודע עמותה. אני מבין זה  

 22 עמותת גולני.  

 23 מה מונע מהם להתחיל בתהליך. לפנות לוועדת הקצאות להגיש בקשה עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24קודם כל דיברתם על מספר נושאים אבל אני אתייחס רגע מה שאת אמרת. כרגע   מר עינב בן יעקב: 

 25אם הם ניגשים לוועדת הקצאות ועדת הקצאות מורכבת מחמישה אנשים. מנכ"ל גזבר יועץ משפטי  

 26מהנדס ואנוכי. אנחנו עומדים בתוכנית תנאי סף לפי עקרונות והתבחינים של ה רשות המקומית.  

יכול   זה  זמינים  מימון  מקורות  אחוז  וחמישה  שבעים  להציג  צריכים  הם  היום  התבחינים    27לפי 

 28להיות מהון עצמי או מתרומות. אין להם את זה כרגע והם לא רוצים לה יכנס להליך הזה כרגע זה  

 29דורש מהם משאבים גדולים. אבל אני כן ממפנה לעניין של השוויוניות שאתם דיברתם בצדק גם 
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 1נוסח ההקלטה של ראש העיר הקריא לכם אותה נבדק משפטית הוא לא מדבר אל הקצאת קרקע  

 2הוא מדבר על הצהרת כוונות. כלומר גם אם עמותת הצנחנים מגישה בקשה להקצאה היא כנראה  

 3נוהל הקצאות קובע שהקצאה הפניה יכולה    7הייתה היינו מביאים אותה לדיון כאן. עכשיו סעיף  

 4להיעשות או באמצעות מועצת הרשות כי אתם רוצים אולם ספורט או היכל תרבות או באמצעות  

 5גוף שפנה אלינו. ברגע שיש פניה כזאת ואם יש פניה. חובה לוועדת ההקצאות לדון. הם היו נדחים  

 6לכן אני סברתי שזה אירוע להקים בית גולני ברמת השרון זה לא משהו שאני התנסיתי בו בעשרים  

 7 שנה וגם לא מנהל.  

 8   היה אירוע כזה שהיה פרה רולינג לפני שהתחיל הפרויקט?עו"ד גייל שורש:  

 9 היה כנפים של קרמבו בקדנציה הקודמת.  מר עינב בן יעקב:

 10  מכבי. היה ארנה. ארנה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 לא אני מדבר על כנפים של קרמבו.   מר גיא קלנר:

 12     מדברים ביחד

 13תראו לרמת השרון יש פרוגרמה לצרכי ציבור למיטב זכרוני אושרה לפני שנתיים  מר עינב בן יעקב:  

 14או שלוש היא מלאה ומתייחסת לכלל השטחים הציבוריים ברמת השרון. חטיבת הקרקע שהצגנו  

דונם בערך   גודל של שישה  נעשתה בדיקה    6.1לכם היא בסדר  וחינוך.  לקהילה  פרוגרמה   15מיועדת 

 16מקדימה לא במסגרת נוהל פטור. הבדיקה המקדמית שלי של הבקשה מבחינת אגף חינוך הצורך  

 17שלהם זה רק בחלק מאוד קטן מהקרקע חמישה גני ילדים שנסגרים בשכונת נווה גן. רוב הצרכים  

ברש   נמצאים  קראתי    1010העירוניים  שאני  מה  לפי  דונם  בשישה  ולכן  הוותיקה  לשכונה   18מצפון 

 19בבקשה מדברים על הקצאה בין שלוש לארבע דונם כמובן שזה עדיין ברמת הבקשה הכללית. היא  

לעניין השוויוניות אנחנו מחויבים לפרסם מחויבים   גם  נוהל הקצאות  נבחנה. אנחנו במסגרת   20לא 

יום וקול קורא שמבקש את הקרקע באמצעות פרסום בעיתון    21לפי נוהל הקצאות פרסום לשישים 

 22ארצי, עיתון מקומי. אתר העירייה ובשאלה כל עמותה שתראה את הפרסום בעיתון תוכל להגיש  

 23 אלינו בקשה.  

 24  להביא  את המשאבים האלה.  מר אהד בלייר: 

 25אם עמותה אחרת יהיה לה את המשאבים עוד שבועיים בהיקפים של פרויקט    מר עינב בן יעקב:

יכול להיות אם הם לא היו מגישים   הגישו בקשה.  זה. הם  לבחון את  ועדת הקצאות צריכה   26כזה 

 27בקשה להקצאה לא היינו נמצאים פה. עכשיו זה שאלה. מועצת העיר בחזון שלכם. אתם הנהלת  

 28 העיר. אתם מנהלי הנכסים.  

 29   הם הגישו בקשה להקצאה? עו"ד נאוה פרס: 
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 1 הם הגישו.  מר עינב בן יעקב:

 2  למי הם הגישו.   עו"ד גייל שורש:

 3 הם הגישו לראש העיר ואלי. הם הגישו. אני אמרתי הם לא יכולים הם לא יעבדו   מר עינב בן יעקב:

 4  לא להקצאה בשום פנים. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 יכולתי לבוא ולהביא את הדיון לוועדת הקצאות היינו יושבים הם היו רוצים   מר עינב בן יעקב:

יעקבי:   רון  דניאלה  פה  עו"ד  נכנסת  שאני  סליחה  תראו  השאלה  השני  את  אחד  מבינים   6אנחנו 

משהו   על  מצביעה  שאני  לדעת  רוצה  ואני  יד  להרים  צריכים  אנחנו  בסוף  לעשות  מה   7למשפטנות. 

 8שהו מבחינה חוקית אפשרי. אני אומרת יש בעצם בקשה סליחה רגע אומרים לנו שהיא כרגע לא  

מונע   לא  אחד  אף  עכשיו  אותו.  להציג  אפשר  שאי  מסוים  עצמי  הון  איזה  להציג  צריך  כי   9עומדת 

 10   מעמותה הנכבדה הזאת להשיג את המימון. את ההון העצמי. ולבוא ולהגיד  

 11 באמת של החיים זה לא עובד ככה.   עו"ד עידן למדן:

 12הרצון הוא שלהם על מנת להגיע למשקיעים הם רוצים לדעת    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 13   זה הכיוון עניין הזה. העירייה. כלום ושום דבר.  

 14 יגייסו תרומות. יראו שהם עומדים בתרומות. )נכנס לדברי היועץ המשפטי(   עו"ד עידן למדן:

 15 נוהל הקצאות זהו.  אנחנו אך ורק ב :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 16האם זה   עינב האם אפשרי להקצות להם מבנה שכבר קיים אך לא בשימוש?גב' בת שבע אלקובי:  

 17   אפשרי?

 18 הם מדברים בהיקפים  מר עינב בן יעקב: 

 19 הם מדברים בהיקפים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 יש לנו את בית קובי שעומד כבר שנים. גב' בת שבע אלקובי: 

 21  לא. זה לא מתאים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22   אנחנו צריכים לראות התאמה לפרוגרמה העירונית.  מר עינב בן יעקב: 

 23 הם רוצים בניין מגורים.    עו"ד עידן למדן:

 24 מדברים ביחד  

 25   לא זה לא מתאים.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26   אין לנו. מר עינב בן יעקב:

 27   אין לנו דבר כזה?גב' בת שבע אלקובי: 

 28 :   חברים בואו נתקדם.  ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1אלא על נווה גן הישנה באמת חסרים    1010נשקל העניין של נווה גן רש  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 2   בה כל מיני דברים. האם הדבר הזה נלקח בחשבון שנותנים חתיכת קרקע כל כך

 3 אין שום פגיעה לא תהיה ההיפך.    בהתאם לפרוגרמה כן.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 הישנה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5  כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקב: בן  עינב  מהעבודה  קודם  מר  חלק  זה  העיר    כל  מהנדס  איתנו  יושב  ההקצאות.  ועדת   6של 

 7 דונם יכול להיות פחות.   4בוועדה כשאנחנו נדון בבקשה יכול להיות שגם לא צריכים 

 8  לא זאת השאלה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 יכול להיות שבצרכים העירוניים הנוספים זה עבודה שלנו לדרוש מרווחה איזה  מר עינב בן יעקב:

 10לא זאת הייתה השאלה. השאלה אם אנחנו לא פוגעים בצרכים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 11 אחרים בעקבות זה שאתה אם נקצה להם את  הקרקע. זאת ה שאלה. טוב חבר'ה.  

 12יבואו מחר כל עמותה אחרת עם צרכים לא יודעת מה. גם שריון אבל כל  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 13מיני צרכים לא רק צבא. אנחנו נורא צבאיים עכשיו בגלל שאנחנו במלחמה יבואו יגידו תשמע אני  

 14לא עומד בתנאי הזה וזה של ועדת ההקצאות עזוב אותך בוא תאשר לי את זה כדי שאני אוכל נביא  

 15 את זה למועצה והשאלה אם אנחנו.  

 16מבקש עם כל הכבוד    חברים תנו לי לענות. תקשיבו עוד פעם אניראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 17שהמועצה תאשר עקרונית תאשר עקרונית כדי לראות בכלל אפשר לעשות את הדבר הזה ולשאלה  

 18שאת שואלת אם יבואו אחרים אני מניח שוועדת ההקצאות והרשות כשזה יגיע לכאן לדיון ממש  

מי   מה  יודע  לא  חטיבות  לא  או  חטיבות  כן  גם  לאנשים  יתנו  קורא  קול  יהיה  שנקרא  מה   19אמיתי 

בוועדת   מתחיל  הקצאות.  לוועדת  חוזר  זה  לפה.  חזרה  חוזר  זה  הזה  לדבר  קורא  קול   20שירצה 

 21 הקצאות.  

יעקבי:   רון  דניאלה  למועצה.  עו"ד  גש  ועדת הקצאות  עובר  לא  חותכים משהו חדש. אתה   22אנחנו 

 23 תבינו רק מה אנחנו עושים  

 24 טוב דניאלה. הכל.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 סליחה שאני מעלה נקודה. אני מבקשת עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  רוצה  ראש  את  עכשיו  בלגן  עושה  שאת  אמרתי  לא  ואני  מעלה   26את 

 27 להכניס מילים לפה שלי תכניסי מילים לפה שלי.  

 28 פעם קודמת.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 29 הלאה עזוב. היא תבין.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 עקרונות של מנהל  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 2  בסדר אני מבקש לאשר. בסדר מאה אחוז תסבירי לי.ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3   כל עמותה תבוא ותרצה.גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 ברור שאת תצביעי נגד. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 לא. למה אני לא רוצה להסביר למה שאני אסביר את זה? עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 6 אני מבקש טוב די. גברת דיברת הרבה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 יש לנו יועץ משפטי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8דיברת הרבה. היועץ המשפטי אמר את העמדה שמענו מה הוא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 אמר. ואני מכבד את מה שהוא אמר. תודה רבה. הצעת החלטה. מועצת העיר חברים.  

 10למה אתה גורר אותנו. תיקח את ההחלטה אין בעיה תיקח אתה את ההחלטה  עו"ד גייל שורש:   

 11 מילא אמרנו כולם אמרו פה שזה לא מחייב את המועצה. אתה עומד בראש ועדת הקצאות.  

 12 אל תגידי לי מה אני צריך לעשות. אני מביא את זה אני חושב  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 אני לא אומרת לך מה לעשות. אני מציעה לך מה לעשות. אני מציעה עו"ד גייל שורש:  

 14 אז אל תציעי לי. אני לא רוצה. אל תציעי לי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 אתה תקשיב להצעה  עו"ד גייל שורש:  

 16 את לא חייבת להציע לי. דיברת הרבה נתתי לך לדבר די.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 אתה לא עושה לי טובה.  עו"ד גייל שורש:  

 18 אני עושה לך טובה. כמה את יכולה לדבר דיברת נתתי לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 אני  עו"ד גייל שורש:  

 20 עם כל הכבוד לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 אני אגיד את הדברים עד הסוף יש פה חשש לפגיעה במנהל התקין.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  תומכת  ראש  העיר  מועצת  אותך.  שמעתי  העיר  מועצת  מבקש   22אני 

 23ורואה ב חיוב את הקמת בית גולני ברמת השרון בכניסה לשכונת נווה גן. ההחלטה המוגשת כאן  

הקצאות   ועדת  המלצת  ותתקבל  כדין,  קרקע  הקצאת  הליך  שיתקיים  ככל  בלבד.  עקרונית   24היא 

 25 תשוב המועצה ותדון בעניין לפי נוהל הקצאות קרקע לשמירה על ערך השוויון. תודה רבה מי בעד? 

 26  מי בעד?

 27     כל יחידה צבאית.  עו"ד גייל שורש:  

אולי   עו"ד עידן למדן: וחצי.  שנה  תוך  לנו תשובה  תנו  להגיד  יכולים  כן  אנחנו   28שאלה אחת. האם 

 29 עוד שנה שנה וחצי הם יגידו לך לא גייסנו.  
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 1אתה לא משריין להם כלום. כרגע. אתה לא משריין להם כלום. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

 2 לא נתת להם כלום.   אתה לא מקצה את ה קרקע. נתת להם קרקע?

 3     אם יבואו עוד חצי שנה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 יבוא עכשיו מישהו אחר.   עו"ד עידן למדן:

 5 נכניס אותו גם כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אתה מחויב גם לפי חוק.  מר יעקב קורצקי: 

 7     אני חייב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8  כל הקודם זוכה? עו"ד עידן למדן:

 9     חייב לפרסם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 לא. אבל שטח כל הקודם זוכה. יתנו לי תשובה.   עו"ד עידן למדן:

 11   אנחנו נפרסם א תזה טוב. תודה רבה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 אני מתייחס לזה ברצינות. אני רוצה עכשיו מה שנקרא לשריין להם.   עו"ד עידן למדן:

 13     אתה לא משריין.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 בא אלי עכשיו בגין עינב. יבואו אקים מחר ויבקשו   עו"ד עידן למדן:

 15 נביא אותם. נפתח את זה. לא נפתח את זה. חברים כל אחד  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16  מה הזמן שאתה מגביל?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 כל אחד אני עוד לא מגביל.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 הוא אמר נגביל אותם בזמן.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19     הוא מציע. חושב שואל. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 אני חושב שזה דבר אפשרי. שנה שנה וחצי.   עו"ד עידן למדן:

 21בהנחה שנחליט זה עובר נצטרך לעשות קול קורא. יועץ משפטי.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

קול   להוציא  נוכל  כרגע  שהקראתי  החלטה  אחרי  אנחנו  אומרים.  הם  מתכוונים  שאנחנו   22בהנחה 

 23 קורא עכשיו או אחר כך?  

 24  מה זאת אומרת?  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 25 קול קורא על הקרקע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בלום מיכה  המשפטי-עו"ד  שאנחנו     :היועץ  מתי  הקרקע  על  קורא  קול  להוציא  יכולים   26אנחנו 

 27 רוצים באופן שוויוני.  

נוציא קול קורא אני חושב שנוציא גם   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר גמור.   28תודה רבה. בסדר 

 29 קול קורא אבל אני מבקש לאשר את ההחלטה.  
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 1  אם אתה מוסיף את זה אז מה קול קורא מגדיר. מה יש בו בקול קורא?גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 2 כל עמותה באופן שוויוני יכולה להגיש. מר יעקב קורצקי: 

 3 כל עמותה נפתח את זה. יש ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 אתה לא צריך אותנו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 5 בסוף בסוף.    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 6  נווה גן.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 7 קול קורא עושים בזמן של הבקשה בוועדת ההקצאות.   מר עינב בן יעקב:

 8  מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 שם קול קורא. מר עינב בן יעקב:

 10 אני מבקש לאשר את אני מבקש להצביע על ההצעה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11   כן קול קורא או לא קול קורא?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 כן. קול קורא.  מר גיא קלנר:

 13 קול קורא בהתאם כשזה יוגש בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 אז זה לא  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 לא. זה לא קול קורא.  עו"ד גייל שורש:  

 16 כשהם מגישים את הבקשה זה אחרי קול קורא.  מר אהד בלייר: 

 17  זה מה שנאמר. מה אמרת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 אתה אומר.  מר אהד בלייר: 

 19אם   רגע. אני לא צריך עזרה. מתי אני יכול לעשות קול קורא?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 20 אנחנו  

 21אחרי שתוגש הבקשה עושים קול קורא וכל מישהו אחר רוצה     :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 22 להשתמש בקרקע.  

 23 מאה אחוז. מאה אחוז. חברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 מחר יבוא שריון ויגיד גם אני רוצה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 25     מאה אחוז.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 אחרי וככל שתוגש בקשה.   עו"ד עידן למדן:

 27טוב חברים. אני מבקש להצביע על הנוסח ההחלטה אני חוזר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

בכניסה   השרון  ברמת  גולני  בית  הקמת  את  בחיוב  ורואה  תומכת  העיר  מועצת  פעם.  שוב   28עליה 

 29לשכונת נווה גן. ההחלטה היא עקרונית. ככל שיתקיים הליך הקצאת קרקע כדין ותתקבל המלצת  
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 1ועדת ההקצאות. תשוב המועצה ותדון בעניין לפי נוהל ההקצאה קרקע לשמירה על ערך השוויוני.  

 2 רגע איפה קול קורא.    מר גיא קלנר: 

 3     קול קורא אחר כך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 במידה והם יחליטו.   עו"ד עידן למדן:

 5   אנחנו מחויבים לזה. גיא. מחויבים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 במידה והם יחליטו.    עו"ד עידן למדן:

 7 יושבת מועצה ומקבלת מעל ההחלטה  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8  או קי.  מי בעד? די. מי נגד? מי נגד? שלושה. מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 בעד.   באצ'י מר גיא קלנר:

 10 תודה. הלאה נושא הבא. נחזור לשאילתות. חברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 

 מועצת העיר תומכת ורואה בחיוב את הקמת בית גולני ברמת השרון בכניסה לשכונת   החלטה:

 נווה גן. ההחלטה היא עקרונית. ככל שיתקיים הליך הקצאת קרקע כדין ותתקבל                

 תשוב המועצה ותדון בעניין לפי נוהל ההקצאה קרקע  ,המלצת ועדת ההקצאות              

 לשמירה על ערך השוויוני              

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 10בעד )

 עידן למדן, הדרש שוייצר, בת שבע אלקובי, גיא קלנר                  
 

 (: קרן, ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נגד )
 

 : גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, נאוה פרס(3) נמנע

 11 גיא. שאילתה של מועצה דתית תשאל בקשה. בקשה. הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר 

 12 גיא אתה מוכן. כן בקשה חזרנו.  

 13 

 שאילתה של חבר המועצה גיא קלנר בנושא הרכב למועצה הדתית רמת השרון  . 7

 

 14שאילתה בנושא הרכב  מועצה דתית רמת השרון רקע לאחרונה עלתה בקשה מטעם    מר גיא קלנר:

 15משרד לשירותי דת בדבר הרצון להתחיל בהליך מינוי רב עיר ברמת השרון. תוך כדי הדיון בהליך  

 16זה עלתה השאלה בדבר קיומה של מועצה דתית בעיר והקשר שלה להליך בחירת רב העיר. במהלך  

 17הקדנציה הקודמת. מועצת העיר העבירה מומלצים מטעמה לצורך הקמת מועצה דתית מובחרת  

בחירת   הליך  מזה  יוצא  וכפועל  בעיר.  הציבור  את  מייצגת  העיר  שמועצת  העקרון  פי  על   18ומייצגת 

 19נציגים מטעמה הוא גם מייצג את חתך האוכלוסייה בעיר. כוכבית אני פותח סוגריים לפני שאני  
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משמעות   משמעות.  לה  יש  עיר  רב  בחירת  הליך  של  בקונטקסט  הדתית  המועצה  לשאלות.   1עובר 

הזו  שבעת  חושב  אני  כן  ולכן  תהליכים  משמעות  לה  יש  ציבורית.  משמעות  לה  יש  ענת.   2חוקית. 

דתית   מועצה  של  והמשמעות  עיר  רב  בחירת  הליך  של  בציבור  היום  סדר  על  עולה  הזו   3הסוגייה 

 4קיימת בעיר בעת הליך כזה אני מבקש לדעת איפה הדברים עומדים אני חושב שיש להם משמעות  

 5בעת הזו. מה גם בקדנציה הקודמת נבחרה רשימה בהליך דמוקרטי שקוף וראוי. שמייצגת מועצת  

 6 העיר  

 7  מתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8אני לא זוכר בדיוק את המועד אבל במהלך הקדנציה הקודמת. האמת די בתחילתה    מר גיא קלנר:

 9 לדעתי אם אני זוכר נכון ורציתי לדעת גם ברמה המהותית מה דינה של  

 10  גם את זה טירפדו.  מר יעקב קורצקי: 

 11 או קי. לא יודע שטרפדו את זה.   מר גיא קלנר:

 12  כן אחי.  מר יעקב קורצקי: 

 13 מכאן השאלות.  מר גיא קלנר:

 14   למה זה לא עלה?מר יעקב קורצקי: 

 15 לא יודע אחי.   מר גיא קלנר:

 16  טרפדו את זה.  מר יעקב קורצקי: 

 17לא שלחתי אני את הרשימה ולא אני טרפדתי אותה אז אני לא יודע. מה התוקף של     מר גיא קלנר:

מועצת   מדוע  בתוקף  ואינו  במידה  הקודמת.  העיר  מועצת  במסגרת  נבחר  הדתית.  המועצה   18הרכב 

 19העיר הנוכחית לא בוחרת הרכב מועצה חדש. האם קיים תאריך גג שאחריו לא ניתן לקדם הרכב  

 20מועצה למועצה הדתית. אם כן מהו. ומה המשמעות של החלטה זו להמשך הקדנציה. כיצד הליך  

 21בחירה של הרכב מועצה דתית חדש לעיר משפיע על הליך בחירת רב עיר ככל שיתקיים. אני אומר  

 22בשתי כוכביות הראשונה אני חושב שמעבר לשאילתה הזו ברמה המהותית אנחנו צריכים להתקדם  

 23הליך של בחירה מועצה דתית שתייצג את השולחן הזה שמייצג את הציבור. ברמת השרון, זו הדרך  

 24הנכונה לנהל את התהליך בגזרה הזו. ודבר שני אתם עכשיו אני לא חושב שגם לענות על השאלות  

 25 ששאלתי הוא ענה בגזרה אחרת ולא אני לא בטוח שלו יש את התשובות. אבל בסדר.  

יעקבי:   רון  דניאלה  הזאת?עו"ד  השאילתה  על  ענה  לא  משפטי  יועץ  לי   למה  גם  שאלות  לא   26זה 

פה  יש  ממש  ממש  זה  משפטית.  דעת  חוות  שמצריכות  משפטיות  שאלות  איזה  להם  שיש   27שאלות 

 28 תשובות.  

 29 ממש לא עניינו של היועץ המשפטי. להתעסק בדבר הזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 זה לא עניין של להתעסק.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 2 אז מה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יעקבי:   רון  דניאלה  תשובות  עו"ד  לקבל  אמורים  ואנחנו  מועצה  כחברי  שאלות  שואלים   3אנחנו 

 4 משפטיות. לא רק על הדרך.  

 5 את שאלת את השאילתה הוא שאל. נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 ראש העיר.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 7 מה זה קשור. השאילתה שלו חשובה גם לי.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 8 מאה אחוז. אז עונים עליה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9אבל התשובה שהתקבלה פה היא לא תשובה מספקת כי היא לא תשובה  עו"ד דניאלה רון יעקבי:  

 10 משפטית. יש לזה השלכות.  

 11   בסדר שמעתי אותך. יופי. סיימת גיא?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 סיימתי.   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מגמליאל  ראש  דווקא  אותה  קיבלנו  שאנחנו  תשובה  יש   13תראה 

 14שאומרת ככה אני ארחיב אותה אבל במענה לשאילתה בנושא הרכב המועצה הדתית בנושא מנוי  

 15רב עיר מעלה שני נושאים. ישנו חוזר מנכ"ל של המשרד לשירותי דת בנושא מינוי רב עיר ואין קשר  

תהיה   אזי  העירייה  של  נציגים  יהיה  שבו  בוחר  גוף  והעירייה תמנה  במידה  דתית.  מועצה   16להרכב 

גוף   גוף בוחר אזי רשאי שר הדתות למנות   17השפעה על העירייה בנושא מינוי רב במידה ולא יוקם 

הרכב   בנושא  מפורש  מנכ"ל  חוזר  ישנו  ההרכב  בנושא  זה  לא  אני  מבולבלת  קצת  תשובה   18בוחר 

 19מועצות דתיות עירייה שמעוניינת להקים הרכב יהיה ניתן לפעול על פי בשיתוף המשרד לשירותי  

אני   זה צריך להיות הראשון למעשה. תראה  וזאת למעשה התשובה האחרונה החלק האחרון   20דת 

 21חושב שבקדנציה הקודמת. בשלהי הקדנציה לפניה. אתם בחרתם הרכב שייצג נשים בפנים והיה  

גם אז   לי  חזר אני חושב אפילו היה חשוב  זה  יושם.  ולפי דעתי לא  הזה  לעניין   22חתך מאוד מייצג 

 23שהייתי בחוץ היה חשוב לי אז לדעת איך זה מתקדם וראיתי שהתקיים דיון נוסף על הדבר הזה  

 24 וגם אז זה לא התקדם. משהו טורפד שם אין לי מושג.  

 25 פעם ממשלה פעם בחירות.  מר יעקב קורצקי: 

 26נכון. זה היה בגלל סמיכות לבחירות ואז החליטו לעכב את הדבר  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

אין   בפועל  למעשה  הרכב  אין  כי  חדש  הרכב  לבחור  או  להקים  לנכון  חושבת  המועצה  אם   27הזה. 

 28 הרכב, היום למועצה. אין שום בעיה להביא את זה לשולחן בהצעה בוא נעשה הכל בסדר. 

 29 נרכיב הרכב. כן.  מר יעקב קורצקי: 
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 1  תגידו שכן. נעשה הרכב אין שום בעיה. הכל בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 נראה לי לא מדבר בשם כולם.   מר גיא קלנר:

 3  אין שום בעיה. אני לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4 מועצה דתית היופי שלה שהיא פועל יוצא של  מר גיא קלנר:

 5 אמרתי כמה פעמים.  מר יעקב קורצקי: 

 6  לקדם?עו"ד גייל שורש:  

 7 כן. בישיבה הבאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 בישיבה הבאה נעלה הצעה לסדר.  עו"ד גייל שורש:  

 9 לא צריך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 לא צריך בוא נשב ביחד נעשה מסודר.  מר יעקב קורצקי: 

 11יש כללים ברורים. איך לעשות את זה אני דווקא רוצה לזרום עם  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 האמירה שלך שבוא לא נלך לא פופוליזם ולא אני אמרתי והוא אמר.  

 13 אין בעיה. עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  באה.  ראש  לישיבה  זה  נביא את  לעשות.  צריך  הנוסח מה   14נביא את 

 15 קדימה.  

 16 מעולה.  עו"ד גייל שורש:  

 17  מועצה דתית עם נשים. עשו את זה בגבעתיים עם רוב של נשים. עו"ד דניאלה רון יעקובי: 

 18    בסדר הנושא השני זה ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 אם זה מוביל לפעולה.    מר גיא קלנר:

 20 קדימה חברים. שאילתה של חברת המועצה קרן ברנדס בנושא  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 פיתוח אזורי מסחר ברובע מורשה בקשה.  

 22 

  שאילתה של חברת המועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא פיתוח אזורי מסחר ברובע מורשה. 8

 

מקסימוב:     ברנדס  קרן  השלמת  גב'  שמתקדמת  ככל  ומצטופף  הולך  מורשה  רובע  לך  ידוע   23כפי 

לא   התושבים  בכמות  המשמעותית  הגדילה  אף  על  בתחומו.  מרובים  למגורים  פרויקטים   24בניית 

תושבי   לתושבים.  הניתנים  ושירותים  ברובע  המסחר  אזורי  להיקף  ביחס  קורלציה   25מתקיימת 

בתי   קניות,  בדמות  פשוטות  מטלות  לבצע  נדרשים  עצמם  מוצאים  בעיר  הגדול  הרובע   26ותושבות 

עירוניים אחרים. דואר, בנק,   וילדים קבלת שירותים  ובילוי פנאי מבוגרים   27מרקחת, רשתות מזון 
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להלן   חייהם.  באיכות  ופוגע  מטרד  המהווה  דבר  מגוריהם  מאזור  רב  במרחק  וכו'  עירייה   1משרדי 

 2י. האם קיימת תוכנית לפיתוח אזורי מסחר בילוי ושירותים ברובע מורשה אם כן מה הם  י שאלות

כי   בהנחה  הנ"ל.  לתוכנית  מדוע. מהו מקור תקציבי  לא  לביצועה אם  לוחות הזמנים  ומה   3פרטיה 

 4מדובר בתהליך ארוך טווח מה הם המענים הזמניים שמתכננת הנהלת העיר להעמיד לרשות תושבי  

 5 הרובע בתחומים שצוינו. 

 6או קי. תראו התשובה שבכתב היא כזו. ותיכף אני גם ארחיב  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אזורי   להקמת  עקרונות  ולאשר  למקד  העירייה  בכוונת  המתאר  בתוכנית  דיונים  במסגרת   7אותו. 

 8מסחר ובילוי והחל בכלל ברמת השרון לרבות בשכונת מורשה. לעירייה אין סמכות לקבוע את אופי  

 9העסקים הנפתחים. שכן מדובר בבחירה של יזמים פרטיים בהתאם לביקוש ותנאי השוק. יחד עם  

 10זאת מתפקידה של העירייה לוודא שעסקים עומדים בכל הדרישות חוקיות כולל רישוי, בטיחות,  

ולחזון   הקהילה  לאופי  שמתאימים  עסקים  פיתוח  לעודד  וכן  הציבורי  הסדר  על  ושמירה   11נגישות 

משרד   שירות  משטרה  תחנת  בנק,  סניפי  נסגרו  הקודמת.  העיר  מועצת  של  כהונה  בעת   12העירוני. 

 13הפנים וסניפי דואר ברחוב הרב קוק בשדרות וייצמן. כשאנחנו מדברים לנושא של מורשה בעיקר  

 14אז אחד הנושאים אני לא יודע אם שמתם לב אבל הרשות שלנו העבירה לוועדת הערר הארצית את  

מלכתחילה   היה  שמיועד  אלקו  במתחם  יח"ד  מאות  שש  או  מאות  חמש  של  להקמה   15ההתנגדות 

הייתי   כשאני  אצלי  עוד  גובשו  שכבר  תוכניות  לרבות  המתחם.  כל  ושירותים  מסחר  מרכז   16להיות 

 17בכהונה לחדש את כל האזור התעשייה לחדש ולהקנות לו זכויות בניה כדי לשפץ ולהרחיב את כל  

 18 המקום ולהסדיר אותו. זה בדיוק הכיוון קשה מאוד לדייק ולהגיד עכשיו לוחות זמנים אנחנו  

 19  לא הבנתי אז מה הכיוון? גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20הכיוון הוא אכן להכשיר את אלקו כמרכז שירותים ומסחר חדש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אחר.   משהו  עלינו  תכפה  ארצית  ערר  שוועדת  מצב  יהיה  אם  אלא  הכוונה.  הכיוון.  זאת  זה   21אבל 

 22  כמובן להגדיל את זכויות הבנייה את אחוזי הבנייה במתחם 

 23לא תוכל לעשות תעסוקה ומסחר היא יכולה לכפות עליך יחידות דיור. זה לא חייב    מר גיא קלנר:

 24 להיות.  

 25 נכון. לא. לא. גם מסחר יהיה שם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קורצקי:   יעקב  ועדה  מר  של  החלטה  לפי  היום  הם  תדייק.  מחוזית  ועדה  של  ההחלטה  גיא   26לא. 

 27  מחוזית יכולים להחליט חמש מאות שש מאות יח"ד  

 28 לא. אתה מדבר על. בסיכומו של דבר תהיה.  מר גיא קלנר:
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 1יהיה שם. אנחנו נלחמים בינתיים כי אנחנו רוצים להעצים את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2 המסחר להעצים את השירותים להעצים שם את כל המרחב. 

 3  על איזה לוחות זמנים מדובר? גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4בדיוק מה שאמרתי אנחנו תלויים כרגע בהחלטה של ועדת ערר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

אהרון   רן  עליו  שעובד  ממכולות  בילוי  מרכז  שיהיה  מרכז  מקדמים  שאנחנו  לך  להגיד  יכול   5אני 

 6במורשה. בקטע של היציאה מאדלשטיין צמוד איפה שהיה מתוכנן פעם בית הספר. בזמנו. בשדה  

 7 של התותים שם היה מתוכנן דבורה עומר בהתחלה.  

 8 זה שטח חום.  מר יעקב קורצקי: 

 9לא חשוב זה הכוונה כמובן דרך זה אנחנו מתכוונים להרחיב את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10 כל המסחר ושירותים והכל.  

 11 פה מדובר על שנים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 אני לא יכול לתת לך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 אבל התושבים במורשה מחכים לזה כבר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 תאמיני לי נולדתי במורשה. ואני יודע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

יודעת למה מה נסגר בקדנציה הקודמת זה רע מאוד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:     15ציינתם אני לא 

 16 שזה נסגר אבל מה אתם עושים כדי להחזיר את זה  

 17 אני אומר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  החבר'ה  גב'  כל  הקרובות  בשנים  בינתיים  מה  מהמרכז  חוץ  אומרת   18אני 

 19 שנמצאים שם היום יחכו חמש שש שבע שנים כדי שיהיה משהו אולי.  

 20אם יש לך הצעות שאתמול אפשר לעשות אותם אני אשמח לקבל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 21 אותם.  

 22 סגור אני אשלח לך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 23תודה. נושא הבא. את יכולה גם לדבר איתי. נושא הבא חברים.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24 שאילתה של חברי סיעת באה בטוב. 

 25 

 26 

 27 

 28 

 29 
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 שאילתה של חברי סיעת "באה בטוב" בנושא סטטוס הקמת מינהלות רובעיות. 9

 

 1הצהיר    7.4.24שהתקיימה בתאריך    2בישיבת המועצה מן המניין מס'  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

השירות   אופן  את  לייעל  מנת  על  בעיר.  רובע  בכל  רובעיות  מנהלות  להכין  בכוונתו  כי  העיר   2ראש 

 3לציבור ייתן מענה מדויק לכל רובע בהתאם לצרכיו בתחומים העירוניים השונים תחזוקה, תפעול,  

רסקו   נווה  ...ברובע  יוסי  של  פעולותיה  על  רבה  במידה  של  ביוזמה  ותמכנו  שמחנו  ועוד.   4קהילה 

 5וביסוס הצורך במנהיגות רובעית עבור כלל תושבי העיר. שהובלנו כסיעה בקמפיין הבחירות. ראש  

ישיבת   ידיו. מאז  על  נלהבים מהרמת הכפפה  נווה רסקו ומצא אותנו  דוגמת  הזכיר בדבריו   6העיר 

 7המועצה הנ"ל לא התקבל כל עדכון באשר לקידום הנושא החשוב ואף לא הצלחנו לקבל תשובות  

...תיכף  יש את  יודעת שבתקציב  אני  מזמן.  ה  הגשנו את  היה  זה  טוב  קיימת בתקציב   8באשר אם 

שרירה   עדיין  הרובעיות  המנהלות  תוכנית  האם  אחד,  שאלות.  מספר  עולות  ולפיכך  זה  על   9נדבר 

 10וקיימת, אם כן מה הן פרטיה. ומה הן לוחות הזמנים הצפויים אם לא מה גרם לגניזתה. שתיים,  

בתקציב   לתוכנית  המוקצה  התקציבי  הסעיף  הוא  על    2025מה  האמון  העירוני  הגורם  מי   11שלוש. 

לא   היא  שלי  שהכוונה  להגיד  רוצה  רק  אני  שעברו  הזמנים  לוחות  בגלל  לפועל  התוכנית   12הוצאת 

 13 למנהלי הרובעים אלא לתוכנית של הרובעים. המנהלים זה ברור לי.  

 14גם פה  אני אקריא מהכתוב וגם ארחיב את התשובה. תוכנית  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

מכרזים   העירייה  פורסמה  מפרסמת  אלה  בימים  וקיימת.  שרירה  עדיין  העירוניות   15המנהלות 

לתחילת   צפי  העירייה  מנכ"לית  ידי  על  שהוכנה  תוכנית  לפי  מנהלות  ראשי  לתפקיד   16פומביים 

של שנת   כולל קליטת מנהלים והכשרתם ברבעון השני   17. שתיים, התקנים מופיעים  2025התוכנית 

הינה   לפועל  על הוצאת התוכנית  העירוני שאמון  הגורם  שלוש,  מנהל תפעול.  סעיף   18בתקציב תחת 

 19 מנכ"לית העירייה ומנהל התפעול. ככה. התקיים מכרז לפני נדמה משהו כמו עשרה ימים. 

 20 שש עשרה לינואר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  בינתראש  המכרז.  של יהתקיים  נמצאו  שנבחרו.  וים  מועמדים   21שה 

כי אנחנו   נוספים  עוד  כדי שיהיו  זה  כדי להרחיב את  נוספת  ייצא קריאה   22להיות מנהלי המנהלת. 

 23חמישה אזורים. אני חשבתי שצריך    מתכננים משהו בין חמישה או שישה נכון לרגע זה זה חמישה.

 24להיות שישה אבל חושבים אחרת בעלי המקצוע אבל צריכים להוסיף עוד שניים או שלושה לדבר  

 25 הזה יש תקציב לדבר הזה לפני  

 26  ?2025תקציב גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27 כן.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 חוץ ממנהלי רובע איפה התקציב גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 מה זאת אומרת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 לא ראיתי בסעיף. ספר התקציב ייעוד של תקציב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4 התקנים מופיעים בתקציב תחת סעיף מנהל תפעול. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 אבל התוכנית עצמה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  של האנשים.  ראש  לבחירה  כרגע בהתאם  עצמה מתגבשת   6התוכנית 

כמה   שלו.  הצרכים  צריך  מה  רובע  כל  מדויקת  תוכנית  עושים  שאנחנו  כמובן  יושלם  יושלם   7שזה 

 8 אנשים צריכים להיות שם וכו'.  

 9למה   עוד שאלה למה קודם כוח אדם ומשכורות ואחרי זה התוכנית?גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 10  לא הפוך?

 11אנשים לא יכנסו לעבודה לפני שהתוכנית תהיה מוכנה. זה ברור.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 12 כי התהליכים לוקחים הרבה התוכנית תוצג.  

 13 תרצי אני אשב איתך.  מר יעקב קורצקי: 

 14 תציגו למועצה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 יש תוכנית אבל היא לא.  מר יעקב קורצקי: 

 16 בשביעי לרביעי. אתה העלית פה  עו"ד גייל שורש:  

 17 אני לא סיימתי לדבר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 כשתהיה גמורה. כל רובע המאפיינים שלו.  מר יעקב קורצקי: 

 19 זה לא קשור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 יש תוכנית.מר יעקב קורצקי: 

 21 למה גולני שעוד לא עשו    עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 22 למה את קופצת תני לי לענות אני סיימתי? תני לי לסיים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 איפה התוכנית.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 24 התשובה שלי הסתיימה. הסגנון הבוטה שלך לא מתאים לי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 לא מתאים הניהול הלא תקין שלך. עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 26אני ככה מנהל את העיר ותודה לאל שאני מנהל ולא את. לא את. ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 27לנושא הבא הלאה. תוצג התוכנית. אני לא התחייבתי בפניך שום דבר. תוצג התוכנית במועצה. כן  

 28בוודאי. כן. הלאה. איפה אנחנו עשר. שאילתה של חברת המועצה. אני לא עונה לך. שאילתה של  

 29 חברת המועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא הליך מינוי מנהלת משאבי אנוש. בקשה. 
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 שאילתה של חברת המועצה קרן מקסימוב ברנדס בנושא הליך מינוי מנהלת משאבי אנוש  . 10
 בעירייה       

 

 1זה הצטבר הרבה בגלל רגע לאור פרסום מכרז פנימי אחרי זה אני יעשה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2מנעות מפרסום מכרז פומבי וכן לאור פניות של  ימה לאור פרסום מכרז פנימי ללא הסדר באשר לה

 3עובדי עירייה באשר לחשש הנוגע לחוקיות המכרז וליצירת מכרז תפור וכן לאור העובדה כי הגיע  

 4לידינו דו"ח שהופק על ידי גידי וכן ידוע לנו על קיומו של דו"ח נוסף שהוזמן על ידי עיריית רמת  

 5השרון. המכתב על ידי כבוד השופט דנינו אגסי הנוגעים להתנהלות דמויות מרכזיות באגף משאבי  

 6אנוש ובהם המלצות ברורות באשר להעסקתם התנהלות אגף משאבי אנוש לבקש תשובות לשאלות  

למכרזים   הנוהג  הכלל  פומבי המהווה  ולא מכרז  פנימי  של מכרז  הליך  נבחר  מדוע   7הבאות. אחד, 

מקומיות? ברשויות  עובדים  משאבי   ולקבלת  באגף  הוטמעו  דו"חות  שתי  מסקנות  האם   8שתיים. 

 9אנוש ונלקחו בחשבון בעת פרסום המכרז. שלוש, מדוע ננקטו לוחות זמנים דחופים ובעת שהמשרה  

 10אינה מאוישת כבר שנה. ארבע. האם מבקר העירייה הביע את עמדתו לאור הממצאים והדו"חות  

 11טיפול באגף משאבי אנוש באשר לאופן המכרז הרצוי והראוי לפרסום הנוגע למשרה זו. חמש. לאור  

המהותיים   הדו"חות  את  לשתף  בכוונתך  האם  בכירים  מנויים  באישור  העיר  מועצת   12מעורבות 

 13 לקבלת החלטה עם חברי וחברות המועצה.  

 14  את מדברת שופטת וזה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 הדו"חות האלה כן.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16 טוב. עכשיו את רוצה שאני אקריא לך את הכל או  בקצר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 איך שאתה רוצה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18מה שכתוב גם צריך להקריא. טוב. אני יענה קודם כל בעל פה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 19ממה שאני הייתי מעורב בו ואחרי זה אני אקריא את כל הסוגיות שהעלית כל מה שכתבת, כל מה  

לרבות   הפנים  במשרד  הרלוונטי  האגף  הפנים.  למשרד  ודווח  עבר  כל  הזה  הנושא  לצורך   20ביקרת 

גם בדיון שם, התירו בירושלים משרד הפנים בירושלים. והייתי    21מנהלת המחוז ובירושלים הייתי 

 22שם והצגנו בפניהם את כל המסמכים שיש לנו ואת הבקשות וכו'. וגם ראו את מה שאת כתבת את  

 23כל ההערות וסוגיות והכירו את קיום המכרז. טענו שלא נפל דופי בתהליך הגשנו רשימות של הכל.  

 24לא כדאי לחזור על זה עכשיו אבל הם הכירו את העניין הזה. לעניין של שתי דו"חות. אני יכול לומר  

 25לך שאני מעולם לא ראיתי את הדו"חות האלה. לא התוודעתי אליהם. יתרה מכך נאמר לי בכתב  

 26את הדו"ח של השופטת אגסי יש עליו חיסיון שהוא לא לפרסום נטען שבכלל לא ראינו אותו  לא  

כמה   שכבר  אחרי  לאחרונה  דבר.  אותו  גם  פייטן  רו"ח  של  הדו"ח  את  גם  היום  עד  אותו   27קיבלתי 
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נאמר   אחרי  היה  שזה  חושב  אני  משהו  או  המכרז  לפני  הייתה  ימים  זאת  פרסמת  שאת  מה   1זאת 

זה הייתה   ואחר כך הייתה הצעת החלטה הוא טוען שמה שאת פרסמת  טיוטות  היו שתי   2טיוטא 

 3טיוטא לא לפרסום לא משנה. אני לא אומר שלא לפרסום או כן לפרסום ולעמדתו ושיטתו שניתן  

 4 גם לעשות את הדבר הזה. היה גם ייעוץ  

 5 הייתה חוות דעת חדשה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר צריך  ראש העיר:    -מר איציק  לא היה  וגם  פה.  דיבר איתי בעל  דיבר. הוא   6לא בעל פה 

פעלנו   אנחנו  בהסתמך  אני  ולכן  לפיתוח.  האגף  הפנים  משרד  זה  בשבילנו  המוסמך  כי   7אותו 

 8בהסתמך על הוראות המשרד הפנים בנושא הזה. שאלת עוד שאלה אחרונה מה זה היה. אם אני  

 9מתכוון לפרסם את הדו"חות. אני לא מתכוון לפרסם את הדו"חות כי אין לי אותם אני מעולם אף  

 10 אחד לא הגיש לי אותם. כל התהליך אני לא קיבלתי אה. 

 11  מה זה חסוי זה סוד מדינה?מר דן רוק: 

 12 אני רוצה להגיד משהו לגבי חיסיון.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 לא יודע.   אתה שואל אותי על סוד מדינה? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14זה לא תחת חקיקה של חיסיון. חיסיון יש לזה סעיפים חוקיים. אותה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 15שופטת כנראה ביקשה שזה יהיה חסוי. וזה חסוי מהטעם הזה זה לא חסוי כי זה צריך להיות חסוי  

 16 ונראה לי לא סביר שאין רצף ניהולי. אתה בסוף בתפקיד אתה לא גרובר או איציק או יוסי.  

 17 איפה הם היו. איפה הייתה כל ה מערכת ברצף התפקודי הזה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 מה זה אומר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19 אני פעלתי   ?איפה הם היוראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 זה שהם כשלו זה לא אומר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 21לא. אני העברתי הכל. את כל הסוגיות העברתי אותם למשרד  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 22 הפנים.  

 23 חוץ מהדו"חות הרלוונטיים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 לא היה לי דו"חות לא העברתי דו"חות. לא היה לי דו"חות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 לראות אותם. מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מנכ"ל  ראש  אצל  מי.  אצל  יודע.  לא  אותם.  קיבלתי  לא  יודע.   26לא 

 27  העירייה מי הביא לך את ה דו"ח. איך את קיבלת אותו?

 28   ?הגיע אלי נפל מהשמייםגב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 29 אז אם יש לך את הדו"ח תוציאי אותו מה את רוצה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 לא. דו"ח של פייטן שלחתי לכם. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2 אין לי אני לא יודע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 אז אני חושבת שאם אתה תקבל אותו  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 4  כסף הדו"חות האלה. היא קיבלה את הדו"חות איפה זה?מר דן רוק: 

 5אני לא יודע. אתה לא מבין עברית. אני לא קיבלתי אותו. מעולם  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

 6 לא ראיתי אותו לא יודע.  

 7 אצל מנכ"לית. אצל יועץ משפטי.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  הכרתי  ראש  ידיעתי  למיטב  דבר  שום  קיבלנו  לא  אנחנו  אצלנו   8אין 

 9 מיכה למיטב ידיעתי והכרתי הדו"ח גם לא נמצא אצלך.  

 10 נמצא אצלי.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 11  הדו"ח של הגברת?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 כן.  :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 13 היה אצלך בסדר אתה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 נמצא אצל מנכ"ל העירייה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 15 בקשה.  מר אהד בלייר: 

 16 הקודם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17בסוף הקדנציה שלו הוא העביר לי העתק מהדו"ח נשמר אצלי    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 18 בנאמנות לא לפרסום.  

 19 אתה תחליט אם אתה רוצה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 אני לא יכול.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 21הוא לא צריך להעביר אלינו. אתה ראש העיר. מבחינתי ראש העיר זה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 22 תפקיד. זה לא לכן לא משנה אם זה היה אצל גרובר או אצלך ברצף 

 23סליחה. תפקידו של היועץ המשפטי אם יש לו את החומר והוא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

שזה   שומע  ראשונה  פעם  אני  לא  אני  אותו.  לי  יעביר  לידיעתי  או  אלי  אותו  להעביר  לנכון   24מוצא 

 25 אצלו.  

 26 קודם כל אומר מיכה ותודה שהוא יעביר לראש העיר את הדו"ח.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27 יעביר בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1:  רוצה לשקף. כיוון שיש שם נראה שאני מבינה יכול להיות שאני טועה  גב' קרן ברנדס מקסימוב

 2ה ואני אומרת בעניין הזה היה פה מכרז חריג  לכאורה ביקורת מאוד משמעותית על מישהי שמונת

 3 מאוד.  

 4 סליחה ממה שאת פרסמת איך את יודעת על מה שיש אצלו?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 הוא יעביר לך ותראה אתה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 6 בואי חבל להניח הנחות. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  משרד  גב'  דרך  עבר  זה  מסריח.  אבל  חוקי  זה  לפעמים  מכרזי  הליך   7גם 

 8הפנים אני לא יודעת מה משרד הפנים קיבל. היו פה שני מועמדים על תפקיד מאוד בכיר ומעולה  

 9 לא היה לו.  

 10 אז למה את לא מערערת עליו?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 אני יעשה מה שאני צריכה לעשות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 תערערי עליו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13אני גם מגיעה למועצה שפה המקום שצריכות להתקבל החלטות. היה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 14 מכרז אחד למנהלת משאבי אנוש שהיו בו שני מועמדים לתפקיד  

 15 אבל שאלת בשאילתה את חוזרת על זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 לא. אני רק אומרת פה נדרשת המנהיגות שלך זה לא רק מה גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17אני פעם ראשונה שומע שהדו"ח נמצא אצל מיכה שהוא קיבל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 18אותו בשלהי הקדנציה. זאת הנקודה. אם מיכה יגיד לי להוציא את זה החוצה. אני מוציא את זה  

 19 החוצה.  

 20 להראות לך אותו.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 21 בסדר אם אני יחשוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22מנכ"ל העירייה הקודם גם היה רשאי להראות אותו למנכ"לית    :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 23 העירייה.  

 24 הוא לא הראה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 אני לא יודע.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 26 הוא לא הראה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27גם היה פרוטוקול של הקבלה גם את זה ביקשנו לראות. פרוטוקול גם  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 28 את זה הם מנסים להסתיר מאיתנו אני לא יודעת למה. לא יודעת. אני בוא תורה שיראו לנו את זה.  

 29 אני לא מבינה את אמרת שהשופטת אמרה זה יהיה חיסיון.  גב' הדר שוייצר:  
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 1 בסדר חברים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2היא נשכרה על ידי עיריית רמת השרון ויש פה עובדים בעירייה רבים  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 3 שחרדים מאוד מהמינוי בזק הזה והם מבקשים שאתה תדאג להם.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  שצריך  ראש  מה  לפי  פועל  אני  לדאוג.  צריך  שאני  למה  דואג   4אני 

 5 תאמיני לי.  

 6 בוא תראה את הדו"ח הזה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אומרת  ראש  אני מהדו"ח הראשוני שאת   7כשאני אראה את הדו"ח 

 8 פייטן לא מצאתי שום מסקנה שום יש את הטיוטה הראשונה אני אומר לך זה מה שהוא אמר לי.  

 9 יש את הטיוטה הסופית. תראה לנו את הטיוטה הסופית.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 10  למי אני צריך להראות? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 לא. אם יש דו"ח  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 12 את מפרסמת דו"חות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 אמרת שלא ראית דו"חות  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14לא. אמרתי יש שתי טיוטות והחלטה אחרונה את האחרונה של  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 15רגע. ממש לא מה שאת אומרת. ממש לא מה שאת אומרת. אני לא בוא. תתדרשי ממני    גידי יש לי.

 16   לבוא ולהציג לך את הדו"ח אז אני אציג לך. תדרשי בצורה מסודרת כן.

 17 מצוין זה חשוב.   גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 עם כל הכבוד ללכת על ראש הוועדה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19  בוא איציק לתפור מכרז לבן אדם?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 מי תפר? מי תפר?  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 לא יודעת תגיד אתה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 את כתבת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 תגיד אתה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 24 את אמרת שאני תופר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 25 תפרת?  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 ממש לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 27   לא?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 28 ממש לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 29 יופי אתה שקט.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 תודה רבה. יש לך את כל הכלים בעולם להתמודד  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  מנסים  גב'  אנחנו  אבל  לחסום  דרך  בכל  מנסה  אתה  אבל  מנסה   2אני 

 3 ממשיכים לנסות. מנסים.  

 4קרן תשמעי מה אני אומר לך. את מובילה את זה לכיוון לא טוב.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 5את יכולה להעביר ביקורת. זה בסדר. מותר לך לבקר אותי זה בסדר. מותר לך להגיד אמירות את  

 6משתמשת בכלים שהם לא הוגנים וציניים. אני יכול לומר לך דבר אחד עד כדי פגיעה אישית כולל  

 7לשון הרע ואני אומר לך שאני לא רוצה להגיע למצב ואני מתאפק לא רוצה להגיע למצב שאני מגיש  

 8 לשון הרע נגד.  

 9אני מעודדת אותך לעשות את זה. אני מעודדת אותך ללכת על פי חוק  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 10ובמקום שאתה חושב שיש לשון הרע שזה אמת דיברתי כידוע לך תגיש תביעה. אני מעודדת אותך  

 11 לעשות את זה אני מעודדת אותך לעשות את זה.  

 12 חבל. חבל. תאמיני לי חבל. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 זה חשוב שלטון החוק חשוב.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 מעלות.   180שינית את העור שלך ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15  אני שיניתי?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16 מעלות.   180שינית את העור שלך ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 אתה לא שינית.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 אם כן זה כנראה לחיוב.  עו"ד דניאלה רון יעקבי: 

 19 תודה לך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 20 תודה ליועצת האסטרטגית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 ראיתי מה שראיתי והבנתי מה הסיפור.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 22 בסדר גמור. טוב. הצעה לסדר של חברי עתיד ליברלי. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23 .  אני משכתי את  ההצעהמר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  קיבל  ראש  הוא  הטוב  הסדר  למען  אגב  הלאה.  משכת?  אגב   24למה 

 25 תשובה.  

 26 

 27 

 28 

 29 
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 הצעת לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי" בנושא הסדרת הליקויים ברובע מורשה   .12

 

  3 

קלנר:  גיא  אזור    מר  על  ובדגש  ברובע מורשה  רקע.  מורשה.  ברובע  ליקויים  הסדרת  לסדר   4הצעה 

פתרון   או  מענה  לקבל  מצליחות  שאינן  עקרוניות  בעיות  מספר  קיימות  הספר  ובית   5מגרשים 

 6מהרשות לאורך זמן רב. מצב זה מוביל לתסכול רב בקרב השכנים הגרים בסמיכות ובצדק. במהלך  

תעדוף   יקבלו  אלו  שנושאים  אחת  לא  הובטח  הבחירות,  מערכת  לפני  ועוד  האחרונים   7החודשים 

 8טיפול מצד הרשות. גם אם אינם פשוטים או דורשים שת"פ מענה מרשויות ארגונים אחרים. אני  

לא   חלקן  ונשנות  חוזרות  לבעיות  ערים  כולנו  תושבים  בקבוצות  חברים  כולנו  סוגריים   9פותח 

 10פשוטות ולכן תיכף נדבר עליהם בצורה יותר מעמיקה זה לא זבנג וגמרנו גורם כל שהוא אבל צריך  

 11לעבוד בזה. אין מה לעשות דברים כאלה בסופו של יום צריכים העמקה וטיפול. חלק מהבעיות פה  

או   מדמיוני  רק  אותם  העליתי  אני  לא  תושבים  נציגי  עם  בתקשורת  היו  הם  הבעיות  כל  רוב   12או 

החניה   אחד,  מהתושבים.  מדווחים  אנו  עליהם  העיקריות  הבעיות  זה.  את  להדגיש  חשוב   13ניסיוני 

 14הפירטית של רכב כבד משאיות אוטובוסים מיניבוסים ברחוב אלכסנדרוני בסביבה בשעות הלילה  

 15והיום על חשבון חניה לתושבים הוצב תמרור וצביעה כחול לבן. הבעיה תחמיר עם התחלת בנייה  

ינואר   בחודש  ברחוב  חניות  לצורך  אחורה.  היה  זה  כי  התחלנו  שכבר  להיות  שתיים,  25יכול   .16 

אותו   את  מכירים  כולכם  וקרוואנים,  נגררים  פינוי  בעיקר  השרון.  הוד  של  ההפקר  שטח   17הסדרת 

תקנית   גדר  הקמת  הסבר.  דורש  אבל  שלנו.  לא  הוא  אבל  שלנו  האזור  בתוך  כלוא  שהוא   18שטח 

בעיה מאוד   שלוש.  וניקוי השטח מפסולת שהצטברה.  רכבים  כניסת  למעט  ומחסומים   19ואסטטית 

 20חריפה לא פשוטה צריך להגיד בצדק רב אנחנו מקבלים אותה מידי שישי שבת לפעמים בערבים  

שבוע   בסופי  המנוחה  בשעות  פעילות  הסדרת  כדורגל.  מגרשי  פעילות  נושא  זה  השבוע   21באמצע 

 22במגרשי הכדורגל באלכסנדרוני. יגאל אלון וחלוץ ואיסור הכנסת תופים וזמבורות למגרשים כריזה  

על   עוצר  רגע  אני  לכדורגל.  וההתאחדות  המקומי  השלטון  מול  טיפול  יידרש  זו  סוגייה   23בקול. 

אני   תספיק.  לא  הספורט  אגודת  או  המגרש  להנהלת  פה  הכבוד  כל  עם  זו  נקודה  הזאת.   24הנקודה 

רוב   ודווקא רמת השרון שיחקה בחוץ  כי המגרש שופץ  זה אמנם אצלנו לא היה מגרש   25מכיר את 

אירוח.   פה  יש  וגם  בבית  משחקת  השרון  רמת  גם  אנחנו  הפוכה.  תופעה  חווים  אנחנו   26התקופה. 

 27והסיפור יותר מורכב כי בסוף זה לא רמת השרון על בני יהודה או הרצלייה להכניס את העניין הזה  
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 1ולדעתי צריך כמו שדיברנו באלף נושאים אחרים זה נכון שהיסטורית זה רגולציה בתחום הזה זה  

 2נכון שהמגרשים האלה נבנו הרבה לפני הרבה מאוד שנים אבל החיים השתנו. אנשים רוצים איכות  

 3חיים. נבנו הרבה מאוד פרויקטים של בעלים חדשים. פינוי בינוי, תוכניות חדשות וזה קורה ל רק  

 4ברמת השרון. יש היום הרבה מאוד יחידות דיור סמוכות. למגרשים האלה ואני די נעול על זה אני  

ברשויות   שגם  יודע  אני  אבל  בישראל.  רשות  מכל  ודאי  באופן  לכם  להגיד  יודע  לא  אני  יודע.   5גם 

 6מקומיות אחרות הבעיה הזו נוכחת. והיא משמעותית וגם לתושבים במקומות האלה יש בעיה עם  

 7העניין הזה. אני מציע בנקודה הזאת. כמו שדיברנו בתחומים אחרים. רמת השרון יכולה להניף ת  

יודע. יש לנו את    8הדגל. להוביל את המהלך. ראש העירייה שלנו חזק מאוד בשלטון המקומי. אני 

 9המהלכים בהתאחדות במנהלת בכדורגל אני חושב שצריך להכין רגולציה חדשה בתחום הספורט  

 10בסמוך לבתי תושבים. הגיע השעה דברים משתנים בחיים ולהוביל מהלך שמגרשים שנמצאים לא  

 11כל המגרשים נמצאים אבל במגרשים שנמצאים בתוך שכונות מגורים אפשר יהיה להוביל רגולציה  

 12כזו אני די נעול על זה לקבל יד מושטת בעיקר בערים בינוניות קטנות כי בערים יותר גדולות זה  

 13מחוץ לאזורים ואפשר להוביל רגולציה שתאסור וזה יהיה תחת מנהלת תחת התאחדות הכדורגל.  

השרון   רמת  עיריית  שוואנס  חושב  אני  ולכן  פתיר  זה  לזה.  להיכנס  בוודאי  המקומי   14והשלטון 

 15באמצעותך ובהובלתך תוביל את המהלך הזה בשני הארגונים האלו אנחנו נקדם את הפתרון. אני  

 16נעול על זה. זה בנושא של כדורגל כי אני לא רוצה שניפול לתוך המשבצת של החלטה פה תסגור את  

הזיהום   הקטנת  ארבע.  רחב.  יותר  בתהליך  זה  את  לעשות  צריך  אמרתי  לכן  יקרה.  לא  זה  כי   17זה 

 18במסוף אוטובוסים ליד בית הספר עומר. הקמת שלא בוצע ראיתי שיש כבר התקדמויות בסוגייה  

 19הזו. חידוש ההלוואות על ידי העירייה לשיפוץ מבנה מגורים. לכאורה באשכול תשע. אבל מתחם  

דוגמת   אחרות  בערים  שנהוג  כמו  הלוואה  בלי  בזה  יעמדו  לא  וחלק  דחוף  שיפוץ  חייב   20האצטדיון 

 21עזרה  בצרון. את זה אני מחבר למה שגם בשאילתות וסוגיות נוספות במקביל העירייה מתכננת עם  

 22זה עכשיו הקמה של מנהלות רובע אפקטיביות לטיפול בבעיות רובעיות. על רקע    2025תחילת שנת  

 23מהלך זה ובהינתן הצורך הדחוף למתן פתרונות לרובע מורשה ברור שחייבת להתחיל ולתקצב את  

המנהל   מורשה.  כל  קודם  בעיר  הראשון  כרובע  כללי  ובאופן  המנהלת  של  בהקשר  מורשה   24רובע 

צריך   מורשה.  כל  קודם  הוא  הראשוני  הטיפול  שנכנסים.  הראשונים  המשאבים  שנכנס.   25הראשון 

המנהלת   הקמת  כי  מחליטה  העיר  מועצת  ההחלטה.  הצעת  להלן  לכך  אי  מתקן.  תעדוף   26להיות 

 27הראשונה בעיר תהיה ברובע מורשה. תתחיל לפעול באופן מידי. הקמת מנהלת זו לא תתעכב ביחס  

 28לשאר הרובעים וביחס לכל אילוץ מנהלי תקציבי רחב יותר. לנוכח מגוון בעיות שחלקן נדרוש את  

על   יפעלו הגורמים  כי במקביל להקמתה  יקבע  ונוספים,  ומנכ"לית העירייה   29התערבות ראש העיר 
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ההתאחדות   הכלוא.  השטח  על  השרון  הוד  עיריית  מול  נמשך  שבתחומם  הבעיות  את  לפתור   1מנת 

שוטף   לגיבוי  לזכות  תמשיך  היא  הקמתה  עם  ומיד  מגרשים.  לרגולציה  שהקשור  מה  כל   2לכדורגל 

כי בהצעת ההחלטה הובאו חלק מהבעיות אך   יובהר  בעירייה   3וקבוע מבעלי התפקידים הבכירים 

 4כמובן יש קיימות נוספות הדורשות מענה ופתרון אני אומר עוד משפט אחד כי כבר אני סוגר את  

דווקא   נסגרת שם מטרידה את תושבי החלוץ   5הדבר הזה למשל הסיפור של אלחריזי הגינה שלא 

 6בצד השני גם כן סיפור. דיברנו ע לזה לאחרונה תכנון ובנייה עם שי. זה לא היה בהקשר הנכון אבל  

 7גם לתת תעדוף לגמור שם את הגינה. זה בערך הגינה העיקרית או בין העיקריות שיש שם באזור 

 8 ויש על ה תלונה חוזרת ונשנית בכל המקומות. עד כאן תודה. 

 9אני רוצה כמה אתה הגשת את זה לפני שאני אגיד לך  רוצה אני.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10בינתיים קרו דברים והשתנו גם דברים. אז ככה. קודם כל אני רוצה לבשר    24-למעשה בדצמבר ב

מיקי   מולכם.  כאן  יושב  מקובל  מוכר,  שכונה  איש  ציבור,  פעיל  שהוא  מנהל  נבחר  הזה   11שלרובע 

 12מחבובי. אני מכיר את הבעיות. אני ער אליהם. אני כבר נפגשתי גם עם תושבים מיקי נפגשתי עם  

 13 תושבים גם במהלך השבוע לא זימנתי אותך כל עוד לא התחלת אמרתי נמתין.  

 14 הכוונה היא מה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 מתחילים אחרי התוכנית מה שא מרת קודם. אני אומרת  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לך  ראש  לומר  יכול  אני  חלקן.  מטופלות  ידועות  בעיות  הן   16הבעיות 

 17בנושא הזה של אותו מתחם מי שהשתלט שם על ה עסק העברת יאת התלונה גם למשטרה העברתי  

הייתה   מרכז.  למחוז  שייך  זה  כי  ומחוז מרכז  אביב  בתל  ישראל  למנהל מקרקעי  גם   18את התלונה 

 19פגישה עם ראש עיר הוד השרון אני וקורצקי אצל שר החקלאות כדי לפתור בעיה בתעש נושא עצי  

 20אקליפטוס וביקשנו גם הוא היה שם ושם ביקשתי ממנו לקבל את השטח לחזקתנו ולטיפולנו. הוא  

 21  אמר שמבחינתו אין לו שום בעיה לסגור את זה עם מנכ"ל משרד הפנים. אני אין לי בעיה אני  

 22  הוא מוכן לשחרר את ה שטח לרמת השרון?  מר גיא קלנר:

 23הוא מוכן לשחרר אם ה שר יגיד הוא רוצה אני מוכן אני אשחרר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24והוא משחרר ובחינת המנהל אין שום בעיה אני על זה. הייתה צריכה להיות פגישה עם השר לא רק  

הוא   הזה  המטרד  זה.  על  אני  בקרוב  מקווה  תהיה  היא  אחרים.  נושאים  על  גם  הזה  נושא  ה   25על 

מכבי   של  הכניסה  את  אפשרתי  למעשה  שאני  מזה  אחריות  מוריד  לא  אני  כדורגל  נושא   26מטרד. 

 27הרצלייה וקבוצת נוער של מכבי תל אביב יש גם עוד בעיה שם. יש שם קבוצת פוטבול שנמצאת שם  

 28ומשחקת במוצ"ש. הרעש של התופים מחייב טיפול. יטופל. אני אודיע לקבוצות שאם הם יאפשרו  
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 1את הדבר הזה אבטחה שלהם אם הם יאפשרו את הדבר הזה אני לא אמתין עד סוף העונה פשוט  

 2  יודיע להם שהם מפסיקים.  

 3אתה אומר שאתה ברמת השרון אוסר על זה בלי קשר לזה שהם יכולים להיכנס לכל   מר גיא קלנר: 

 4  מגרש בארץ?

 5  חד משמעית.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אהלן וסהלן.   מר גיא קלנר:

 7  על זה אני הולך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8 חבל על הזמן.   מר גיא קלנר:

 9 הנושא של הלוואות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 בימי שישי. מר יעקב קורצקי: 

 11 אני לא אמרתי. בעיקרון  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 זה בימי שישי לא. שנה שעברה לא ...  מר דן רוק: 

 13 למה אם זה מפריע לתושבים. אז מה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14  המנוחה.  שעות  הם מתלוננים בעיקר על מר דן רוק: 

 15 הם מתלוננים על יום שישי.   מר גיא קלנר:

 16  בעיקר הפעילות היא ב יום שישי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 אנשים רוצים את המנוחה שלהם ובצדק.   מר גיא קלנר:

 18 חמש שש זה לא.  מר דן רוק: 

 19אם יש תופים נפסיק אותם זה מה שצריך לעשות. הלוואה. מה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 20  אני לא שומע.  

 21 לכל הפחות בשעות המנוחה.     מר גיא קלנר:

 22הלוואות לשיפוץ. אני הדבר הזה צריך להיות בכלל לכלל רמת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 23השרון.  נכון שהיום יש את ..זה מתקדם וכו'. אבל בגדול עשינו את זה פעם. ובכל רמת השרון מי  

 24שלקח והרים את הכפפה זה היה בעיקר רובע הדר אני פתוח גם לנושא הזה יגידו אנשים בניינים  

 25כאלה ואחרים. רוצים אנחנו מיקי אנחנו ניתן הלוואות ללא ריבית ללא הצמדה. עם פריסה ארוכה.  

נתנו   יודע. הוא כתב את זה   26.  48תשלומים תאמין לי גם הלכנו על    36אז    36נתנו בזמנו. נכון אני 

 27אני מאמץ את כל מה ש אמרתי לי   תשלומים סליחה אתה צודק.  36אנחנו לא באים להרוויח פה.  

כל לפי זה ואז    28בגדול. אנחנו נעשה את זה אם צריך לעשות א תזה קודם כל נדע מי רוצה. קודם 

 29  נחליט. הייתה קרן בזמנו. צריך אם צריך לטעון נטען את זה ואם לא אז לא.  
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 1 זה תב"ר.   מר גיא קלנר:

 2  זה מתב"ר. הנושא של הוואדי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3 נכון. כי הוואדי.  מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  נ  ראש  פרויקטים  כמו  וואדי  הוואדי.  על  משהו  לך  לומר  רוצה   4אני 

 5וספים בעיקרם במורשה כמו רחוב החרושת אני העברתי ביקורת אמרתם אתה מעביר ביקרות על  

רוצה   לא  אני  אבל  חדרים.  בחדרי  אמרת  אתה  אמרת.  אתה  לא  עכשיו  רוצה  לא  ואני   6המהנדסת 

 7להפוך את זה עכשיו את אשם לדבר הזה אבל לא הגיוני שלוש שנים הגינה הזאת התחילה במשהו  

 8ונגמרת במשהו אחר והקבלן ברח. יש כשלים סליחה על הביטוי. ועדת המכרזים הקודמת לא זאת. 

 9בחרה עזוב אני לא רוצה בחרו קבלנים. שהקבלנים האלה חוץ מאשר טיט וכסף שיש להם אין להם  

 10שום דבר והם לוקחים קבלני משנה וקבלני משנה הם אותם קבלנים כל הזמן. ויש תקלות מפה עד  

 11להודעה חדשה. ואין אבא ואין אימא ואנחנו על זה כדי לטפל בזה ואנחנו מטפלם בנושא של הגינה  

 12  הזאת כדי להכשיר אותה בחודשים הקרובים.  

 13 יש קבלן עכשיו   מר גיא קלנר:

 14  על זה עכשיו כן. כן . עובדיםראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 להחליף את הקבלן?   מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  עשינו   ראש  עכשיו  אבל  הלך.  הקבלן  קבלן  אין  הקבלן  הוחלף.   16כבר 

 17 התאמה של הפרויקט הזה כדי שהפרויקט הזה ייצא טוב. 

 18איציק אני חייבת לעלות נקודה שעלתה עשינו בנושא רעש ספציפי. מסתבר  גב' בת שבע אלקובי:  

 19 בדיעבד למחלקת איכות הסביבה. שאמור להיות להם פקח שיהיה לו מד של הדציבלים לפי מה  

 20 לא עובד כבר כמה שנים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 21 זהו. לפי מה שנאמר במחלקה המד הזה בכלל לא עובד. הוא לא תקין.  גב' בת שבע אלקובי: 

 22  גם אם המד עובד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 23     זה לא יעזור.   מר גיא קלנר:

 24 לא מדויק.    עו"ד עידן למדן:

 25 גם אם המד יעבוד תאמיני לי לאכוף את זה סיפור לא פשוט.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 אני יודעת. גב' בת שבע אלקובי: 

 27 אני אומר לכם.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 אני מבינה את הבעייתיות עדיין זה כלי שחייב להיות לעירייה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 29     בסדר זה משהו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 דקה הכלי קיים.    עו"ד עידן למדן:

 2  קיים ולא תקין.  גב' בת שבע אלקובי: 

 3     אולי תוקן.    מר גיא קלנר:

עובד כמה שנים.    עו"ד עידן למדן: זה לא שהוא לא  עדיין הוא שימש   4הכלי קיים. הכלי לא תוקן 

משפטית   ישמש  שהוא  כדי  היום  הצבאית  הפרקליטה  בית  מול  שהיו  בהפגנות  אותנו  שימש   5הוא 

 6 ויהווה ראיה הוא צריך להיות מכויל מחדש בסדר.  

 7     אתה יודע כמה זמן אני שומעת על הכיול הזה.  גב' בת שבע אלקובי: 

 8 אושר התקציב מרגע שאושר התקציב   עו"ד עידן למדן:

 9 ממני לא שמעת. בתשי זה לא בעיה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 הם הגישו בקשה לקנות מכשיר חדש   גב' פאני יהודה:

 11 כן.  גב' בת שבע אלקובי: 

 12     מי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 לא. לא.   עו"ד עידן למדן:

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  ממי  ראש  המחלקה.  זה?  את  לבקש  הבעיה  מה  בתשי  בעיה.  ה   14מה 

 15  ביקשו?

 16 לא יודעת. גב' בת שבע אלקובי: 

 17 היא לא ביקשה. אין דבר כזה של הייתה מקבלת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18     ת זה ממש לא מזמן.  אעכשיו נועה הגישה  גב' מגי אלה:

 19 לפני חודש. היה צריך לחכות שהתקציב יאושר.   עו"ד עידן למדן:

 20     זה שטויות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

כפי   עו"ד עידן למדן: ראיה  מהווה  הוא  וגם  ראיה  ויהווה  יעבוד  שמכשיר  כדי  קשר.  בלי   21אבל 

 22שאמרת וכפי שאמר גם ראש העיר ואת אמרת בעצמך. על התביעה מאוד קשה לפול עם הדבר הזה  

 23 ולמנוע אותו. זהו.  

מקסימוב:    ברנדס  קרן  בקבוצות.  גב'  שעולים  הדברים  כל  של  ריכוז  הנושאים    זה  כל  חשוב   24זה 

 25חשובים זה מרגיש לי יותר פה משהו דברים שלא נאכפו מגיעים עכשיו לשולחן המועצה שנהפוך כי  

 26הוא לא שונה מכל דבר אחר שקורה בעירייה אני לא רואה פה משהו אופרטיבי חוץ מהצהרה על  

חוץ   ההצעה  מה  להבין  מצליחה  לא  ואני  בה  קיימות  שהן  מסכימים  שכולנו  מורשה  של   27הבעיות 

 28להגיד למורשה יש בעיות קשות וצריך לטפל בהן. אנחנו אני לא מצליחה להבין מה ההצעה הזאת.  

 29  מה יש בה. חוץ להגיד את הבעיות.  
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קלנר: גיא  דווקא    מר  לי  ונראה  גם את הפתרון.  ביקשתי  ¸הבעיה  סעיף שהעליתי  לי שבכל   1נדמה 

סוגיית   איציק  לסוגיית  אגב  הפעם.  יבוצעו  גם  שהן  מקווה  אני  הסוגיות  לרוב  לי  ענה   2איציק 

 3אוטובוסים זה נראה לי באמת הבעיה הכי קלה. חניה של רכב כבד. כחול לבן אפשר להסדיר את  

 4 הסיפור הזה. נראה לי מכל הבעיות פה.  

רוכברגר לך  ראש העיר:    -מר איציק  ואני אגיד   5תקשיב אמרתי לך אני מקבל את ההצעה לסדר 

 6 אתה רוצה גם פתרון אני אגיד לך. 

 7 אז רגע. אנחנו מצביעים ע לכל סעיף.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 לא לא צריך.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9הצהרת כוונות שאנחנו אוהבים את מורשה. חוץ מזה שיש בה בעיות  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 10 אנחנו כולנו מסכימים.  

 11  אנחנו אוהבים את כל רמת השרון.  גב' הדר שוייצר:  

 12 לא. זה לא. מבחינתי זה לא הצהרת כוונות.  מר גיא קלנר:

 13 לא. זה לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מקסימוב:    ברנדס  קרן  שאמני  גב'  פתרונות  כמה  דר  ה  על  הבא  שבוע  הצעה  להביא  יכולה   14אני 

 15 שנצביע בעד. נעשה את זה כל כל רובע. כל רובע יש בעיות.   חושבת שיש שם. ויש שם בעיות קשות 

 16 זה תוכנית רובעים. לא מצחיק.  עו"ד גייל שורש:  

 17  אני אומרת מה זה שונה מרובע אחר והבעיות שיש לו בוא נעשה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18אני מצאתי לנכון לתת זרקור על רובע מורשה. אמרת כרגע בעצמך שכולם שותפים    מר גיא קלנר:

 19 לדבר הזה.  

 20  לגמרי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 21אז אני חושב אז סבבה יש המון בעיות שקורות. כן יש משמעות לדקלרציה. כן יש    מר גיא קלנר:

 22משמעות לתעדוף משאבים. כן לא. יש גם משמעות לדקלרציה יש משמעות להקצאת משאבים כי  

לא   שאמרתי  למה  הקשבת  לא  אולי  יודע  לא  שלוש.  תעדוף.  לתת  צריך  לפעמים  בחסר  הם   23סוף 

 24 קראת בכל סוגיה וסוגיה  

 25  קראתי והקשבתי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 26 נהדר. בכל סוגיה וסוגיה. שמתי את הבעיה וגם הצבעתי על הפתרון. אז  מר גיא קלנר:

 27  אני מקבל את מה שאתה אומר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 לא. אני אומר למה שקרן אומרת.   מר גיא קלנר:

 29     אני אגיד  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  
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 1 חלק גדול מהפתרונות כבר מיושמים. ופועלים לכיוונם.   עו"ד עידן למדן:

 2 אתם לא צריכים להגיד הוא הציע הצעה אני עונה לו. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

בעיות  גב' קרן ברנדס מקסימוב:    כל   3אני רק אומרת שאנחנו מודעים  ערים לבעיות של מורשה 

אני חושבת סתם   להצעה.  ולהגיע  אותם  לרכז  אפשר  ווטסאפ  קבוצות  בכל  עולות  ציין, הם   4שגיא 

להתחנף   מרגיש  זה  פופוליסטי.  מרגיש  זה  להגיד  כולנו  מדברת  אני  אתה  לא  של  מילים   5לזרוק 

ו על השולחן  מענים אמיתיים המענים האמיתיים הם אצלך  לה באמת  לתת  בלי   6ל  ש לאוכלוסייה 

לבוא   שכונה.  בכל  הבעיות  כל  את  לאסוף  יכולים  אנחנו  אחרת  המקצועי  הצוות  ואצל   7המנכ"לית 

אני   דעתי  אומרת  רק  אני  דברים.  להפריח  את  להציע  בשכונה.  שיש  הבעיות  את  להגיד   8להעביר 

 9חושבת שמורשה היא לגמרי בתעדוף כולם אומרים את זה . בסדר כי יש לה בעיות אמיתיות שעוד  

יכולים להיאחז בו אלא    10נוצרו מהתקופה שלך ואני אומרת אני לא מוצאת פה משהו שהתושבים 

נותן באמת את כל מה שהתחייבת שאתה עושה וזה חלק מהצעה ועם לוחות זמנים    11אם כן אתה 

 12 אנחנו במקום אחר.  

 13  שמעתי. הלאה. נושא הבא. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 להצביע על זה.  מר גיא קלנר:

רוכברגר איציק  העיר:  -מר  ולהרחיב  ראש  הצעה  ההצעה.  בעד  אני  שלך.  ההצעה  את  מקבל   15אני 

 16 אותה גם. מי בעד? מי נגד? מי נמנע?  

 17  זה לזרות חול בעיניים של התושבים. בעיני.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 את אומרת את זה במקומות אחרים.   מר גיא קלנר:

 19 הלאה. בסדר גמור.   ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 

 הקמת המינהלת הראשונה בעיר תהיה ברובע מורשה, ותתחיל לפעול באופן  החלטה:

 מיידי. במקביל להקמתה יפעלו ראש העיר, המנכ"לית לפתור בעיות מול עיריית הוד  

 השרון, התאחדות לכדורגל וכו'. 

 

( פרס, 10בעד  נאוה  למדן,  עידן  גינדי,  מוטי  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק   :)
 הדר שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר 

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נמנע )

 21 שנייה קרן במה זה שונה מהצעה שלך על מקומות חניה לגיל השלישי עו"ד גייל שורש:  

 22  במה זה דומה? הבאתי רעיון שלא קיים הוא מדבר על אכיפה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 23 לא ישים. לא קיים. לא רלוונטי.   עו"ד עידן למדן:
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 1חברים. הנושא הבא. חבר'ה באחד עשרה מסיימים ארבע שעות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2 זה. 

 3קרן לא כולם חושבים כמוך מה לעשות יש כאלה חושבים ישר. אני אמרתי לך  עו"ד גייל שורש:   

 4 הסיפור של החניות זה מדיני. ניסיתי  

 5הלאה. הצעה לסדר. של חברי סיעת חופשי בנושא מעבר מערכת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 החינוך על יסודי בעיר חמישה ימי לימוד.  

 הצעה לסדר של חברי סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי   .13

 בעיר לחמישה ימי לימוד              

 

 7אני לא רואה פה את נציגי אגף החינוך. זה נושא חשוב לשמוע גם אותם. אני  גב' בת שבע אלקובי:  

 8שלחתי מספר מיילים תזכורת. גם להנהלת האגף דרככם לדעת את הדעה שלהם. כי אנחנו מדברים  

 9 פה על משהו.  

 10 אמרו לי שנתנו לך תשובה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 לא. לא קיבלתי פורמלית אף תשובה. גב' בת שבע אלקובי: 

 12 אבל כתבת בפוסט שזה על דעת אגף החינוך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 אף תשובה פורמלית לא קיבלתי.  גב' בת שבע אלקובי: 

 14 אז איך זה על דעת אגף החינוך. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 15 כי זה לא פורמלי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 כי זה לא היה פורמלי. אבל אני כתבתי  גב' בת שבע אלקובי: 

 17 אזהיה צריך להיות גילוי נאות שזה לא פורמלי.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18לכן אני מבקשת להעביר את ההצעה הזאת לוועדת החינוך לדיון שם. כנראה  גב' בת שבע אלקובי:  

 19 שם אני כן אוכל להבין ולשמוע דעתם של אגף החינוך.  

 20טוב. קיבלתי. מי בעד? תקראו ליעקב. איפה עידן. אה. מה? לא.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 21 מי בעד עוד פעם להצביע. מי נגד מי נמנע.  

 22 לא השתתפו הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 בת שבע אלקובי מבקשת להעביר את הנושא לוועדת החינוך החלטה:
 

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 12בעד )
 נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי,                   
 דניאלה רון יעקובי                 

 
 : קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק(3)לא השתתפו
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  4/20/7הצעה לסדר של ראש העירייה, מר איציק רוכברגר, בהתאם לחוזר מנכ"ל מיוחד   .15

סעיף   לפי  מקום  וממלא  לסגן  קורצקי  יעקב  מר  מיום   –  14ימונה  מנכ"ל  חוזר  מצ"ב 

.11/6/20 

 

 1 חברים אני מבקש למנות את מר יעקוב קורצקי לסגן וממלא ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

סעיף   מיום    14לפי  מנכ"ל  לחוזר  היועץ    11.6.17בהתאם  מטעם  שקיבלתי  דעת  חוות  פי  על   2וגם 

 3 המשפטי של העירייה על פי הכללים והחוזר.  

 4 איפה חוות הדעת של היועץ?  עו"ד גייל שורש:  

 5אני לא צריך לצרף את חוות הדעת. יש את חוזר מנכ"ל שאומר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 6 את מה שאומר. הוא הפנה אותו אלי. בלי קשר אני גם לא חייב. לא חייב. רגע.  

 7 חוות דעת גם בזמנו שינית אותו.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

רוכברגר העיר:    -מר איציק  יש הערות מי  בעד?  ראש  זה בעל פה. טוב.  לי את  גם אמרתי   8נכון. 

 9 כמה? תשעה? מי נגד? ארבעה נגד. מי נמנע? שניים. לא צריך חברים  

 10 

      – צירוף הגב' הדר שוייצר, יו"ר סיעת "יש עתיד", לקואליציה ומינויה לסגן ראש העירייה. 16

 ההסכם הקואליציוני יונח על שולחן מועצת העיר       

 

 11 יצר יושב ראש  י אני ברשותכם מבקש לצרף את הגברת הדר שו ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לסעיף   התאם  ב  העירייה  אז  לסגן  ומינויה  לקואליציה  עתיד  יש  הוגש    15סיעת  שנחתם   12להסכם 

 13 הועבר אליכם. מי בעד?  

 14 ועדה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 15 מי בעד? מי נגד? שלושה מי נמנע? שניים, שלושה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

   16 

 17 

 14מינוי מר יעקב קורצקי לסגן וממלא מקום לפי סעיף  החלטה:
 

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן 9בעד )
 למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר                

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש4נגד )

     (: בת שבע אלקובי, גיא קלנר2נמנע )
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 ומינויה   צירוף גב' הדר שוייצר, יו"ר סיעת "יש עתיד", לקואליציה החלטה:
 לסגנית ראש העיר                 

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן,  9בעד )

 , בת שבע אלקובי נאוה פרס, הדר שוייצר               

   (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נגד )

    , גיא קלנר לירון בלומנרגייל שורש, (: 3נמנע )

 1תודה רבה ברכות. חברים אני אצטרף גם כן. אני יעשה את כל  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 2 המאמצים שתצטרף פנימה גם בהתאם למעמד והיכולות שלך. תרומה טובה תהיה הלאה. 

 3 

 מצ"ב נספח   –חובה ורשות  –שינוי בהרכבי וועדות . 17

 

 4חברים אני הגשתי את שינוי בהרכב הוועדות חובה ורשות הגשתי  ראש העיר:  -מר איציק רוכברגר

 5אליכם. קיבלתי הערה ממך קרן איפה שרשום קרן ברנדס אופוזיציה למחוק ולרשום איפה שהיה  

 6רשום כל שם בזה לרשום אופוזיציה נכון. אם לא העברתם את השמות של אופוזיציה קחו לכם יום  

 7 יומיים שבוע. תגישו לנו אין שום בעיה אתם רוצים עכשיו מה שתחליטו.  

 8 אין לנו רשימה מוסכמת.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 9תקבלו ביניכם הסכמה. לאשרר את מה שיש שם. רגע הורדנו את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10  הנושא של הקבורה האזרחית לא צריך זהו.  

 11 יש חוסר הסכמה באופוזיציה גייל ואנחנו סיכמנו לא מקבלת את זה   מר גיא קלנר:

 12  תודה רבה מי בעד?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 13 את הקואליציה של רוכברגר את מבינה בכל הוועדות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 חיכיתי שתסבירי לי.  עו"ד גייל שורש:  

 15 אני מסבירה לך.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16 כל הכבוד. לא כולם צריכים לרקוד לפי החליל שלך.  עו"ד גייל שורש:  

 17 את מכשירה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 18 בסדר אני גייל שורש. אני מכשירה אותך תתחדש.  עו"ד גייל שורש:  

 19 אני בהלם. את יודעת מה. טוב חברים. אז מי בעד לאשרר ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 רק על הוועדות או גם על הדירקטוריון?  מר אהד בלייר: 

 21 מה שיש דירקטוריונים וועדות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 כתבת פה כל מיני דברים שהם לא.  מר אהד בלייר: 
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 1 יש שם גם דירקטוריון אתה בפנים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 2 קודם כל  מר אהד בלייר: 

 3אין חובה להצביע עשינו את זה בפעם הקודמת. אנחנו בסך הכל.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 4 דרישה של כמה?  

 5 אחד. אחד מספיק. מר דן רוק: 

 6בקשה בוא נעבור ועדה ועדה קדימה. שנייה. אין בעיה. איפה זה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 7 אין בעיה. טוב. חברים אין בעיה אני מבקש לאשר סעיף סעיף יש לכם את הרשימה אצלכם.

 8אומר על נציג אופוזיציה רוחבי על הכל. אז צריך לשנות  אלא אם אתה  גב' קרן ברנדס מקסימוב:   

 9 את זה.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  רוצה את  ראש  הוא  לא  ביקשנו שתשנו.  אופוזיציה. אבל  אומר   10אני 

 11 הכל.  

 12 זה מה שהוא מתכוון.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 אלא אם כן אתה אומר...אופוזיציה.  מר דן רוק: 

 14 רשמתי את זה. לא. סעיף אופוזיציה תיקנתי את זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 זה לא מתוקן פה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 16     הבנתי. חברים. לא מוציא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

נציגי   עו"ד עידן למדן: שלושתם  הם  וקלנר  ושורש  קרן  משנה  בוועדת  עכשיו  העניין   17לצורך 

לפגוע   עלול  עוד  לכנס  אפשר  אי  אופוזיציה  נציגי  שני  לעשות.  רוצים  אתם  אם  כרגע.   18אופוזיציה 

 19 בפעילות הוועדה.  

 20     למה. בחייאת בקשה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 21 תשאירו מה שיש.   עו"ד עידן למדן:

 22 אני לא סתם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 23  אין שום בעיה. תביאו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 אנחנו יכולים להעביר שמות.   מר גיא קלנר:

 25  אני מכניס הצבעה עם נציג אופוזיציה בסדר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 בוועדת משנה יש להם נציג לכל סיעה.    עו"ד עידן למדן:

 27    תשאיר את זה כרגע. איך. כולה חמישה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 לא סגור. הם רוצים לכתוב עכשיו נציגי אופוזיציה. אז אני אומר אולי תגידו מה.   עו"ד עידן למדן:

 29 אנחנו מחריגים את תכנון ובנייה בנושא הזה בסדר מקובל.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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שורש:    גייל  מסוימת  עו"ד  תקופה  על  סיכמנו  בינינו  אנחנו  מכובדת  בצורה  זה  את  נעשה   1אולי 

 2  תכנון ובניה ובמשנה אין שינוי. אולי.   בוועדה מקומית

 3   . דניאלה יוצאת וסיוון נכנסת.את זה אפשר רגע להחליף מר גיא קלנר:

רוכברגר נספח הוועדות  ראש העיר:    -מר איציק  בעיה. בסדר. חברים אני מבקש לאשר את   4אין 

 5 המעודכן.  

בלייר:   קודמת. אמרת  מר אהד  הייתה פעם  גנור שלא  דליה  ציבור  נציגת  יש פה  שנייה   6אני רוצה 

 7 שאסור נציגים שהיו ברשימה. 

 8ביררתי מאחר אז נאמר לי אם יש שנה הפסקה היא יכולה. אין  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 לי שום בעיה להשאיר כרגע את דליה גנות כרגע בחוץ.  

בלייר:   זה  מר אהד  על  דיברנו  אנחנו  לשמיני.  עשרה  משמונה  אישור  לפי  ובשרונים  ברימונים   10זה 

 11 בישיבה הקודמת היה שינוי בהחלטה.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לא  ראש  אני  שלך.  מקבל את ההערה  אני  להכניס.  אני מבקש   12רגע. 

גנות השופטת אורלי תיכף אני אתן    13נכנס להליכים של בדיקות אני רוצה להתקדם. במקום דליה 

 14 לכם את השם. דקה אחת. מה עוד הערות.  

 15שרונים טיפלנו בזה כבר בישיבה הקודמת. צריך לה וריד. אי אפשר להוסיף את  מר אהד בלייר:  

 16 מה שכתוב פה. חוקית זה לא מכנס. החלטנו על איציק נציג.  

 17 אני שומע.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18דיברנו על איציק נציג הקואליציה אני  נציג האופוזיציה. דיברנו על עמוס מגוז ושי  מר אהד בלייר:  

 19אללוף נציג העירייה ויש שלושה חיצוניים. אם רוצים להוסיף עוד אחד הבא יכול להיות רק חיצוני  

 20 חייבים לפי חוק.  

 21 על מי אתה מדבר עכשיו  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 על שרונים. הרשימה שנתת פה לא מתכנסת. כי החוק אומר אחרת.  מר אהד בלייר: 

 23 תראה לי מה אומר החוק? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 אפשר עד תשע. מר אהד בלייר: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  חברי  ראש  שלושה  בשמות.  תופס  לא  מה  לי  תגיד  החוק  את   25עזוב 

 26 מועצה.  

 27מספר חברי דירקטוריון של חברה יהיה לפחות חמישה ולא יותר מתשעה. מספר  מר אהד בלייר:  

יפחת   ובדירקטוריון שמספר חבריו שמונה או תשע לא   יפחת משלושה   28דירקטורים חיצוניים לא 

חייב   אתה  נוסף.  חיצוני  דירקטור  לצרף  חייב  אתה  כל  קודם  הדירקטורים  ממספר  מאחד   29ביותר 
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הסעיף   חיצוני.  דירקטור  חייבת  זה  על  לעלות  רוצה  את  שבעה  היו  לעלות  רוצה  את  אם   1ארבעה 

רוצים   ברשות המקומית. אם  מועצה  חברי  יהיו  דירקטוריון  יותר מרבע חברי  לא   2הנוסף שאומר 

 3 להוסיף תשע צריך ארבעה חיצונים שלושה רשות ועוד שניים מועצה.  

 4 למה שניים מועצה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 5 לא יותר רבע מחברי דירקטוריון יהיו חברי מועצה. זה החוק.   2א   63סעיף  מר אהד בלייר: 

 6 או קי. תן לי רגע. איך לא קיבלתי הערות מהם? תן לי לבדוק.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 אפשר להוסיף אחרי זה אתה יכול דירקטור חיצוני.  מר אהד בלייר: 

 8 רגע מקרב העובדים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9 אתה חייב היינו שבעה בהחלטה האחרונה אתה רוצה להוסיף עוד אחד אתה חייב  מר אהד בלייר: 

 10 אני לא מוסיף לי אמרו שלושה שלושה שלושה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 11 זה אמרו לך על רימונים. מר אהד בלייר: 

 12 לא. זה גם אמר לי איך קוראים לו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

לפי חוק תאגידי  מר אהד בלייר:   עובד לפי חוק מסוים. שרונים עובד   13רימונים הוא תאגיד עירוני 

 14 מה שנתתי לך עכשיו יש   63מים וביוב. סעיף 

 15 שניים צריך אתה אומר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 שלושה דירקטורים חיצוניים.  מר אהד בלייר: 

 17 מקרב חברי המועצה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 יש שניים. לא יכול  מר אהד בלייר: 

 19 לא יכול יותר מזה תבחרו. אחד מכם ואחד אנחנו.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 מינינו את זה. בישיבה הקודמת.  מר אהד בלייר: 

 21 אז אוקי קיבלתי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 כדי להגדיל צריך דירקטור חיצוני ואז אתה יכול להוסיף.  מר אהד בלייר: 

 23דירקטור חיצוני תרשום אורלי שביט. בחיצוני. ברימונים בסדר  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 24אורלי שביט תהיה נציגת ציבור ברימונים. במקום דליה גנות. לגבי חיצוני כרגע אני משאיר את זה  

 25ככה. אני אביא את זה. חברים הבנו. כרגע תשאירו את המצב. אין שינוי לא מאשררים את ה כל.  

 26  מי הוספנו? כפי שהיה בפעם למה?

 27     צריך להוריד את ליאורה דיקשטיין צריך להוריד.  מר אהד בלייר: 

 28 היא לא פה. איפה בשרונים?   עו"ד עידן למדן:
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רוכברגר איציק  העיר:    -מר  נספח  ראש  את  לאשרר  מבקש  אני  חברים  הלאה.  קיבלתי.   1בסדר 

וברשותכם   דיברתי.  שכרגע  התיקונים  עם  שהוגש  כפי  המעודכן  את הוועדות  מכניסים   2רימונים 

 3 .  ואיפה שרשום אופוזיציה לתת הודעה. אורלי שביט

 4 תיקון סופר בוועדה לא ... מר דן רוק: 

 5  בסדר גמור.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6   וסיוון מחליפה את דניאלה.  מר גיא קלנר:

 7 תזכרי את זה.   בוועדה המקומית לתכנון ובנייהראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 8נשאר רק אוהד ואני. כן. חברים מי בעד לאשרר את התיקונים  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 את תודה רבה פה אחד.  

 חובה ורשות –שינוי בהרכבי וועדות  החלטה:

 פה אחד  בעד כל חברי המועצה הצביעו

  10 

 אישור עבודה נוספת של ש.מ. עו"ס לעבודה בקליניקה עצמאית לטיפול בנפגעי טראומה, עד . 18

 שעות בחודש, בימי ו' בשעות הבוקר ועוד יום בשבוע בשעות אחה"צ  7      

 

 11יש פה בקשה לאשר עבודה נוספת של עו"ס לעבודה בקליניקה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

בחודש.   שעות  שבע  עד  טראומה  בנפגעי  לטיפול  בשבוע  עצמאית  יום  ועוד  הבוקר  בשעות  ו'   12בימי 

מי   נוספת  לעבודה  בקשה  בסדר  בקשה.  ליאורה.  של  האגף  מנהלת  של  בהסכמה  אחה"צ   13בשעות 

 14 בעד? תודה פה אחד.  

 15 

   כל חברי המועצה הצביעו פה אחד. החלטה:

 

 16 

לאירוע   .20 בגרמניה  גאוסגסמרינהוטה  התאומה  לעיר  למשלחת  לחו"ל  נסיעה  על   50הודעה 

ציגי העירייה: איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, נ   :שנה לחברי מועצה העיר ונציגי העירייה

דיקשטיין ליאורה  מלך,  נסיעה  ,פרח  אישור  דיין  חיים  עזורה,  רוני  שפיגלבלט,  שלומית 

 לחברי מועצה: ענת לין, נאוה פרס
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רוכברגר איציק  העיר-מר  לסעיף  ראש  לעבור  מבקש  אני  נסיעה  20:    על  שלי   1לחו"ל    הודעה 

לאירוע   בגרמניה  גאוסגסמרינהוטה  התאומה  לעיר  ונציגי    50למשלחת  העיר  מועצה  לחברי   2שנה 

 3אני יכול לומר נציגי העירייה זה    27.3חזרה ב  23.3העירייה לקשרים בין הערים. ובין התאריכים  

עזורה   רוני  שפיגלבלט  שלומית  דיקשטיין  ליאורה  מלך  פרח  קורצקי.  יעקב  העירייה.  כראש   4אני 

 5וחיים דיין וחברי המועצה ענת לין ונאוה פרס ואני הצעתי לגיא קלנר להצטרף. בינתיים גיא עוד  

 6  לא נותן תשובה סופית אבל הצעתי לו ואני מקווה שגיא יסכים להצטרף. אני רוצה  

 7 סבירות מאוד נמוכה.   מר גיא קלנר:

 8הצעתי הכל בסדר. זה לא לפי את בכלל מתנגדת בפעם הקודמת  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9 התנגדת למשלחות.  

 10 לא קשור עדיין מתנגדת רוצה תשובה. לא אמרתי שאני רוצה.  עו"ד גייל שורש:  

 11זה לא הולך לפי מפתח של אופוזיציה נבדוק את זה. כרגע יש את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 12 גיא.  

נציגי  גב' קרן ברנדס מקסימוב:    נציגי העירייה לא חברי המועצה. לפי מה נבחרו   13לפי מה נבחרו 

 14 העירייה.  

 15 לפי התפקידים שלהם. את מדברת ממשקים שצריכים להיות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 16 רווחה יש ממשקים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 17 כן. יש ממשקים.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 18 נגיד דוברות תרבות נשמע יותר סביר.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19 תרבות כן. הצעתי. לא יכולים לצאת.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20  שלושה מהחינוך צריך?מר דן רוק: 

 21 אם היה עשרה הייתי מכניס  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 אנחנו הציבור מממן מה זה אפשר. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 23 זה מה שיש. חברים מי בעד. מי נגד. תודה. אני מבקש גם לאשר  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24 כמה זה עולה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 25 דולר לאדם.   690ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 26 חמישים אחוז?  מר דן רוק: 

 27 לא.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 28 זה מה שאישרנו. בישיבה הקודמת.   מר דן רוק: 

 29 . אנחנו בישיבה הקודמת אישרנו כלליראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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 1 אבל אמרת שזה יהיה חמישים אחוז כל אחד ישלם.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 2מה היה הצבעה. היה   זה לא הייתה הצעה. הייתה הצבעה על זה?ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 3  הודעה.  

 4 כן. חמישים אחוז.    מר גיא קלנר:

 5 או קי. אז יהיה חמישים אחוז. אני מציע. מי בעד לאשר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 6 אני משלם על עצמי מלא. נכון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7 ואחרים חמישים אחוז זה מה שאמרת. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8 אין בעיה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 9  בספר מאיזה תקציב זה?מר דן רוק: 

 10יש תקציב משלחות אישרנו אותם. חברים אני רוצה לבדוק את  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

לבדוק   רוצה  אני  הזה  הנושא  את  לבדוק  בלי  אמירה  הייתה  זה  אחוז.  חמישים  של  הזה   11הנושא 

 12אני לא חושב אמרת מותר    690מבחינת התקציב אם צריך סליחה עם כל הכבוד. אני כרגע עולה  

יופי אני מבקש כרגע לאשר את הדבר הזה ואני אדבר עם החברים לגבי חמישים    13לשנות את זה? 

 14  זה רק אישור הודעה. טוב.  אחוז. אני אבדוק את זה. 

 15 גיא מתנגד.    מר גיא קלנר:

 16   למה?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17  בהצבעה הקודמת. לנסיעה. על מה הצבענו?  מר גיא קלנר:

 18 על הנסיעה. בסדר גמור. הלאה. בוא נחזור. טוב.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 19 

 20 

לאירוע    החלטה: בגרמניה  גאוסגסמרינהוטה  התאומה  לעיר  למשלחת  לחו"ל  שנה    50נסיעה 

ציגי העירייה: איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, פרח מלך,  נ   :לחברי מועצה העיר ונציגי העירייה

דיקשטיין מועצה:  ,ליאורה  לחברי  נסיעה  אישור  דיין  חיים  עזורה,  רוני  שפיגלבלט,  שלומית 

 ענת לין, נאוה פרס 

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               
 

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר 6נגד )
 

 21 

 22 

 23 
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 אישור וועדת הבחירות להליך בחירת רב עיר . 19

 

 1אישור ועדת בחירת רב עיר. אני רוצה להסביר את הנושא. תראו  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ל חוזר  אני  בוועדה    19חברים  הרכב  שיהיה  הרכב  שיהיה  זה  על  דיברנו  הישיבות  באחת   2תראו 

זה גם היום ועכשיו עוד יותר גרוע. היות   ואני חוזר על   3לבחירת להליך בחירת רב עיר אמרתי אז 

גדול   מאוד  חשש  עולה  אז  רב.  בהם  שאין  בערים  רבנים  למנות  האפשרות  את  אישרה   4והממשלה 

 5שימנו לנו רב. מי שהם רוצים ואמרתי לכם גם בפגישה הקודמת בישיבה הקודמת בשיחות שהיו  

שתי   הצענו  ובחרנו  העירייה  עובדי  מקרב  נציגים  שני  למנות  הרכב  לא  זה  הרכב  נעשה  אנחנו   6עם 

בוחרים   לא  אנחנו  רב.  לנו  שימנו  אפס  לכדי  הסיכוי  את  יצמצם  שושני  וחנה  יחזקאל  שרון   7נשים 

יתחיל תהליך שימנע את    8כשממנים את הנציגות אנחנו לא בוחרים רב. לא קובעים מי הרב אלא 

 9המנוי של הרב. ואני אומר לכם בוא לא ניקח את הסיכון הזה ונאשר את ההרכב הזה של שתיים  

 10 של שתי עובדות מהעירייה  

 11 פה רשום אחרת. מר דן רוק: 

 12     כתוב נציג אופוזיציה ונציג קואליציה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13 לא. עובדים לא.   עו"ד עידן למדן:

 14 פעם שעברה היה עובדות.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  שושני  ראש  חנה  לפוליטי.  זה  את  להפוך  רוצה  לא  כן.  לזה.   15חזרתי 

שעשו   מה  בדיוק  יעשו  לא  אם  הזה  הצ'אנס  את  ניקח  לא  בוא  לכם  אומר  אני  יחזקאל.   16ושרון  

 17 בהרצלייה ועשו גם בהוד השרון. 

 18להצעה לסדר צורפו חומרים שנוגעים לנושא ביניהם מסמך של עיתים המרכז  עו"ד גייל שורש:   

מהמסמכים   שניים  רק  צורפו  טעות  איזה  שזה  בגלל  בטוחה  אני  הצער  למרבה  המדינה.   19ליהדות 

 20שלושה עמודים בעמוד השלישי אני רוצה להתייחס לנקודה על הסיכוי שיכפו עלינו מינוי רב. יש  

בפעם   זה  את  ציינתי  אני  ברשימות.  ומסודר  רשמי  באופן  הבחירה  הליך  פורסם  האם   21לבחון 

 22 הקודמת.  

 23 פורסם.  מר יעקב קורצקי: 

 24 יש רשויות שבהם  עו"ד גייל שורש:  

 25 אני אשלח לך.  מר יעקב קורצקי: 

שורש:    גייל  התהליך  עו"ד  שבהם  רשויות  יש  הסוף   עד  תקשיב  פורסם  הסוף  עד  תקשיב   26אם 

 27-הוטמע לפני מספר שנים. יש לבחון האם יש צורך בפרסום של התהליך. לגבי רמת השרון פורסם ב
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יהודים.    20שנת    24.8 דת  שירותי  תקנון  עת.  באותה  בתוקף  שהיו  התקנון  פי  על  פורסם   1בעצם 

עיר   רבני  בשנת    2007בחירת  חדשות  תקנות  ונכנסו  התקנות  משתנות  מאז  מה  יש    2022רק   2ולכן 

 3ספק משפטי האם הפרסום לפי החוק התקנות הקודמות תקף גם הפעם. יש פה אותו מרכז ליהדות  

הליך   כי  לטעון  אפשר  החדשות  התקנות  פרסום  לפי  הבחירה  הליך  פורסם  שאם  מציין   4ומדינה 

לא   שאנחנו  חושבת  עדיין  אני  ולכן  הנוכחיות.  לתקנות  ולא  הקודמות  לתקנות  כפוף   5שפורסם 

יש הוראות מעבר.    6מחויבים ללכת עם דרישה למנות רבנים. אני אגיד עוד דבר בתקנות החדשות 

 7הם כבר בטלות ונכנסות התקנות האלה    2007מה זה אומר זה אומר שהתקנות שהקראתי מקודם  

 8ובהם נאמר אין התייחסות מפורשת לסוגייה של פרסום ברשימון אבל נאמר שוועדות לבחירת רב  

 9עיר שהחלו את עבודתן ערב המועד הקובע קרי כניסתן של התקנות החדשות לתוקף ימשיכו את  

 10עבודתן. יש מכלל הם אתה שומע זה אומר שמי שלא התחיל לפעול עד סעיף התקנות הקודמות אז  

 11בעצם אנחנו מתחילים מחדש ולכן אני אומרת משפטית אני אומרת ביושר אני לא יודעת מה המצב  

הזה   לנושא  הדתות  משרד  של  המשפטית  היועצת  של  דעתה  חוות  את  לקבל  מחכה  אני   12המשפטי 

 13ואני ממליצה לחזור ולהצביע כפי שאמרנו פעם הקודמת אני חושבת שינסו לכפות על רמת השרון  

 14בחירה של רב יש לנו כס משפטי. אינני יודעת מה חוזקו אני חייבת להגיד את זה ביושר אבל יש לנו  

 15דרך להגיד חברים לנו זה לא מתאים. אני רוצה לחבר את זה לסיום עם הסיכום של מועצה דתית.  

התנאים   אחד  הוא  דתית  מועצה  העדר  התנאים  משני  אחד  שהיא  דתית  שמועצה  חושבת   16אני 

רצון שלך להקים פה במהירות   ה  על  עיר. אני חושבת הדרכתי  רב  עלינו בחירת   17שמאפשר לכפות 

 18מועצה דתית מפני שבאמת היא המקום שמאזן בצורה נכונה את הגוונים השונים של הציבור פה  

 19  בעיר. בעצם מייצר מקום מאוזן שמשקף את הצביון של העיר הזאת. זהו עד כאן דברי. 

 20בשורה התחתונה יכול להיות פה רב עיר וצריך להיות פה רב  אני גם רוצה להתייחס.    מר גיא קלנר:

 21 עיר כנראה.  

 22 יש פה.  מר יעקב קורצקי: 

 23  יש פה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 24לא. בהליך מקומי אבל הנושא של פרסום ברשומות דובר עליו פעם קודמת לעיתים    מר גיא קלנר:

כרגע   ברשומות  פרסום  היה  לא  עוד  כל  בורות.  לעצמנו  צריכים  אנחנו  שבו  במקום  הדרך   25אצה 

 26 מחודש לפי תקנות החדשות. פרסום.  

 27  לא. בהרצלייה ובהוד השרון עשו. על סמך אותו מסמך.  מר יעקב קורצקי: 

 28אחד צריך לוודא את הפרסום של הפרסום ברשומות כי יש פה פוטנציאל לתקיפה    מר גיא קלנר:

 29משפטית על הדבר הזה יכול להיות יהיה פה תהליך שייצא בהפסדו. זה דבר ראשון. דבר שני לא  
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 1במקרה העליתי את השאילתה בנושא מועצה דתית. בישיבה בתקופה הזו. הדרך או התהליך הנכון  

 2סדר הדברים הנכון קודם מועצה דתית ואז רב. ואז זה בסדר חלילה אנחנו לא נגד רב. ולא נגד דת  

העבודה   תהליך  את  נכון  באופן  ומייצגים  תקינים  הליכים  להיות  צריכים  אבל  דבר  שום  נגד   3ולא 

 4הנכון גם בסוגייה הזו. ואני חשוב שיהיה נכון לעשות ¸הדברים בדרך הזה זה לא נגד אף אחד ולא  

נגד בן אדם כזה או חלילה שום דבר אחר אני אומר את הדברים. אני   ולא   5נגד לא פוליטיקה פה 

 6 אומר את הדברים.  

 7אני מקבל. אני אומר לך שנסעתי במיוחד לשר הדתות  העליתי את הנקודה של  מר יעקב קורצקי:  

 8חברת המועצה אמר לי כן. אמר לי יעקב. ואת חוות הדעת מהיועץ המשפטי של שר הדתות ואמר  

 9  לי תתקדמו. זה הכל.  

 10  הודעה שפורסמה אלינו? מר גיא קלנר:

 11כן. זה התשובה שקיבלתי חד משמעית. אני קיבלתי מהיועץ המשפטי של השר.  מר יעקב קורצקי:  

 12 הייתי אצלו אישית. נסעתי לירושלים.  

 13  לא הגיע.  עו"ד גייל שורש:  

 14 כן. זה לא יצא בהצעה.   מר גיא קלנר:

 15 מה שהגיע אלינו חלקית בדיוק עם הנקודה הקריטית הזאת שלא הגיע אלינו.  עו"ד גייל שורש:  

 16זה מה שבדיוק הוא נתן לי. הוא מסר לי גם כן את החומר. הכל זה משר הדתות  מר יעקב קורצקי:  

 17 זה מה שהוא אמר לי זה ההליך. אם אין בעיה אז  

 18אני אומר לכם. קרן. אני לא לוקח אני אישית גם כן ראש רשות  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 19לא מוכן לקחת את הסיכון שימנו לי רב מבחוץ אני אומר לכם. הממשלה הזו טוב או לא טוב היא  

 20דורסנית לא עושה חשבון לשום דבר. הם מוכיחים את זה הלכה למעשה אני מבקש למנות את חנה  

בעד?   מי  רב.  בחירת  להליך  הבחירות  בוועדת  המקומית  רשות  ה  כנציגות  יחזקאל  ושרון   21שושני 

 22 שמונה. מי נגד? שש. תודה רבה. 

 23 היה נדמה לי שנמנעת.   איך שש שבע אוהד הצביע. אתה לא נמנעת?עו"ד גייל שורש:  

 24 שמונה שבע. מר יעקב קורצקי: 

 25 לא משנה בגלל מה. הלאה. קדימה. הלאה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 מינוי חנה שושני ושרון יחזקאל נציגי    – אישור וועדת הבחירות להליך בחירת רב עיר החלטה:
 הרשות המקומית                

 
 יציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, : א(8בעד )

 קרן מקסימוב ברנדסה, דן רוק                
 

 גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, עידן למדן, נאוה פרס, אהד (: 7נגד )
 בלייר, בת שבוע אלקובי              
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  1 

 משכר   30%אישור רחל מזרחי כעוזרת אישית לסגן ראש העיר, מר עידן למדן, בשיעור . 21
   29.11.26ועד ליום . 12/1/25מנכ"ל רטרו מיום     

 

 2 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  מבקשראש  ראש    אני  לסגן  אישית  כעוזרת  מזרחי  רחל  את   3לאשר 

בשיעור   למדן,  עידן  מר  מיום    30%העיר,  רטרו  מנכ"ל  .   12/1/25משכר  ליום   4רחלי     29.11.26ועד 

 5  הייתה עוזרת של פרח. נעשו שינויים פנימיים. היא כרגע עברה לבקשתו של עידן אליו. מי בעד?

 6 אוהבים את רחלי שיהיה לה בהצלחה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 7  למה יש תקופה קצובה קדנציה של עידן?עו"ד גייל שורש:  

 8 או קי. הלאה.  מי בעד? מי נגד? מי נמנע?ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

  9 

 משכר   30%אישור רחל מזרחי כעוזרת אישית לסגן ראש העיר, מר עידן למדן, בשיעור   החלטה:
   29.11.26ועד ליום . 12/1/25מנכ"ל רטרו מיום              

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 14בעד )

ברנדס                   קרן  אלקובי,  שבע  בת  קלנר,  גיא  שוייצר,  הדר  פרס,  נאוה  למדן,  עידן 
 מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק

 (: גייל שורש 1נמנע )

 10 

 יוצג ע"י עידן למדן –אישור וועדת שמות .22

 

 11      יוצג ע"י עידן למדן  –אישור וועדת שמות ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

מועצה   עו"ד עידן למדן: אישור  עברו  שטרם  הקודמת.  מהקדנציה  שחלקן  החלטות  כמה  פה   12יש 

ברובע   אז  הנוכחית.  השמות  ועדת  בידי  בעצם  אישרו  הנוכחית  בקדנציה  כבר  אישור  עברו   13וחלקן 

 14ייקרא על שם יעל    4צירפנו לכם את המפה על כל אחד ואחת מהשמות. הרובע העשירי רחוב מספר  

כל אחת  על  ת הדברים  פירטתי  מוסד  לוחמות  ניסיהו שתי  יהודית  על שם  ורחוב מספר חמש   15מן 

 16ואחת מהם. זה אושר גם בוועדה השמות. גם במועצת העיר אבל לא אושר מיקום ולכן זה מובא  

 17 כרגע למיקום הרחובות.  

 18      לא דנו בוועדת השמות?גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 19  דנו בוועדת שמות ואישררנו את המיקומים   עו"ד עידן למדן:

 20     גם לפי החלטות אחרי ועדת שמות.   מר גיא קלנר:
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 1 כן. תמיד אחרי ועדת שמות.   עו"ד עידן למדן:

 2    יש לי הערה לנושא הזה בסדר. או קי.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 3על שם יעל מן. ורחוב מס' חמש על שם יהודית    4הרובע העשירי זה רחוב מספר   עו"ד עידן למדן:

 4ניסיהו יעל מן אשת המוסד מבצעים רבים ושונים בארצות ערב. המפורסם אביב נעורים. יהודית  

ולבקשתם   מוסד  ה  עם  בשיתוף  היה  קיים  היה  שהמוסד  לפני  עוד  שהתחילה  מוסד  סוכן   5ניסיהו 

וסיימה   שומכר  יוסלה  כך  אחר  רייכמן.  אדולף  של  לארץ  והבאתו  בלכידה  מרכזי  מבצע   6אושרר. 

הרחוב החדש   פרויקט אאורה  בעצם  שבו  זה באמת הרחוב  נוסף  רחוב  אדם.  כוח   7כראש מחלקת 

בוועדת שמות. אלוף הרצל   גם אושר  גוברין. על שם הרצל שפיר.  ישראל לבית  בין שבטי   8שמחבר 

 9שפיר. מפכ"ל שביעי של משטרת ישראל. היה תושב העיר שנים רבות. בין תפקידיו ראש אגף כוח  

דרום.   פיקוד  סיים מפקד  אגף המטה הכללי.  כך ראש  הכיפורים. אחר  יום  במהלך מלחמת   10אדם 

 11שימש מפכ"ל שמיני של משטרת ישראל. שיפר את הליכי הגיוס בין השאר אפרופו כל המלחמות על  

 12פקידי ציבור בזמנו היה תיק אפרסק הרב יוסף בורג על רקע התעקשותו לחקירת נציגי ציבור. יש  

 13לנו אחר כך את הכיכר הרביעית ברחוב השרף שזה בעצם כיכר משק קנטו תיקרא על שם ישעיהו  

מספר   שמות  בוועדת  המלצה  זה  של    24ליבוביץ.  מרכזי  עורך  שימש  דעות.  הוגה   14מדען 

ופוליטית.   הדתית  הפילוסופית  משנתו  פרסם  רבים.  ומאמרים  ספרים  העברית.   15האנציקלופדיה 

נביא הזעם של החברה    16אדם דתי ומאמין התנגד לתפיסה הדתית לאומית. בין השאר זכה לכינוי 

 17הישראלית. יחד איתו יש את הרחוב ללא מוצע שמוביל רכבים ליד בית ספר קריית יערים. אז יש  

ליבוביץ פרופסור למקרא מורה ומחנכת כלת פרס ישראל חקר    18שם החלטנו על שם אחותו נחמה 

 19 התנ"ך ולכן אמרנו מצאה הוועדה אותה כראויה אלה המיקום ואלה ה המלצות.  

 20אני רוצה לומר משהו. חברים אני יש לי עמדה אחרת אני מודה.  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 21 יצא לנו לדבר על זה קודם כל 

 22 דיברנו שניתן לנשים.  מר יעקב קורצקי: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  פסח  ראש  שלנו.  רשויות  ראשי  ישנם ארבעה  לוועדה  כל הכבוד   23עם 

 24בלקין. מנחם שרמן, פיכוטקה ומשה ורבין שהלכו לעולמם ולא הנצחנו אותם ולא הזכרנו אותם. 

 25 היה לי שיחות עם עידן.  

 26 דיברנו על זה בוועדה. תה צודק. גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 27דיברתי על זה עם עידן אמרתי לעידן אני חושב שראוי היות ואני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

כל   את  לקדם  חלק  לו  היה  הרשויות  מראשי  אחד  לכל  כנס  באותו  בוועדה  זה  את  אמרתי   28גם 

ארוכים   לחיים  ויבדלו  גרובר  אבי  ונשארו.  ארוכים  לחיים  יבדלו  שכמובן  אלה  למעט   29המתחם 
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 1   אני חושב שנכון.  והרבה בריאות וכמובן עבדכם עדיין חי לא רוצה שום שם. 

 2 לפני עשר שנים נאמר הנצח ועד מאה ועשרים.   עו"ד עידן למדן: 

רוכברגר כל הכבוד המתחם הזה  ראש העיר:    -מר איציק  יודע מה אמרו. אני חושב עם   3אני לא 

לדיון בוועדה    4היה ראוי שייקרא על שם ראשי הרשויות. אני מבקש את מתחם הזה להביא אותו 

 5השמות מחדש. אני רוצה גם להופיע בפני הוועדה ולהסביר לוועדה אני חלילה לא פוסל ולא דוחה  

 6 את השמות שאתם בחרתם.  

מקסימוב:    ברנדס  קרן  של  גב'  בוועדה  שהיה  מה  ת  אשררה  רק  הנוכחית  הוועדה  אנחנו   7אגב 

 8 הקדנציה הקודמת.  

 9 אני רוצה להביא את זה אני מבקש להביא את זה לדיון.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 לא. אין בעיה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 11 רגע שנייה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12 הגיע הזמן לכבד את רמת השרון ניר פורז. מר יעקב קורצקי: 

 13     ניר פורז לא שונה מלוחמים אחרים.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 14 אי אפשר.   עו"ד עידן למדן:

 15 ניר פורז.  מר יעקב קורצקי: 

 16עם כל הכבוד סליחה. יש אני מבקש אני מבקש לא להביא את זה  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 כרגע לאישור להמתין. גם אני אומר לך דוגרי אני לא מוצא. 

 18 אתה קובע את סדר היום.  עו"ד גייל שורש:  

 19מדברים לא זה. אתם יודעים ישעיהו ליבוביץ ונחמה ליבוביץ אני  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20לא יודע מה היה השיקול בוא אני אתן לך דוגמאות. במקום יש באזור של מקום עבודה קודם שלה.  

להיות   צריך  זה  וניסיהו.  מן  יעל  של  השמות  את  אמרת  לבד  אתה  אנשים  יש  מקומות  עדיין   21יש 

 22באותו מתחם. אותו מקטע שיש שם כביש אם אפשר גם כיכר. פנו אלי סליחה פנו אלי למשל כדי  

 23להנציח את ראש המוסד שהיה תושב רמת השרון את שבתאי שביט. שיחה עם חברים אני חושב  

 24עם כל הכבוד האנשים האלה באותו אזור והם ביקשו למשל את בדקתי את הנושא של הגלריה לא  

 25בדיוק יש התנגדות אבל צריך למצוא שכולם יהיו באותו מתחם באותו אזור זה ממש מכובד וגם  

 26ראוי ורצוי. אתה דוחף לי פה סליחה בלי לזלזל במעמד בעוצמות הוועדה יום ממליצה על ישעיהו  

 27 ליבוביץ נחמה ליבוביץ עם כל הכבוד אפשר להכניס שמות אחרים.  
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אלקובי:   שבע  בת  רחוב  גב'  את  מחפשים  אביב  לתל  עוברים  אנחנו  בדיוק.  שמות  אותם   1להגיד 

 2  דיזינגוף. אני לא מחפשת את רחוב מאיר דיזינגוף יש פה איזה בלבול שאנשים.  

 3 כיכר את לא תחפשי ואחד זה רחוב.   עו"ד עידן למדן: 

 4     בסדר אבל אנשים לא זוכרים את.  גב' סופי נקש :

 5 המועצה סוברנית להצביע נגד השמות. מצד שני   עו"ד עידן למדן:

 6 עוד פעם להביא לוועדה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 7    בקדנציה הקודמת היו שיקולים מה כאילו.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 8הייתה פניה מהמוסד שמות האלה המוסד התבקש להביא שמות נשים כי רצינו   עו"ד עידן למדן:

 9 להנציח.  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  אני  ראש  אפילו.  זה  את  מכבד  אני  לא.  ממש  זה  את  שולל  לא   10אני 

 11בעצמי קראתי את הכיכר ליד המחנות על שמו של יוסף שמש הוא היה זה שהביא את טייס וכל זה.  

 12   אני מבקש להביא את זה לדיון חוזר בוועדה  

 13אם אתה רוצה אני חושב שצריך להצביע על סעיפים שתיים שלוש ארבע לאשר   עו"ד עידן למדן:

שפיר,   הרצל  רוצה.  אתה  אם  אחד  סעיף  הוועדה.  המלצות  זמן.  הרבה  ממתינים  אנשים   14אותם. 

 15 מחכים לרחוב וגם ישעיהו ליבוביץ אני חושב שזה כבוד גדול לעיר בטח בתקופה כזאת. 

 16     אני חולק עליך  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 17 ונחמה ליבוביץ בסדר שהמועצה תחליט לא לאשר.   עו"ד עידן למדן:

 18לא חולק על הכבוד לזה. אני חולק תשמע יש לנו ברמת השרון  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 19     אנשים שאנחנו צריכים.  

 20אין לי שום סתירה. דיברנו על ראשי העיר. אנחנו כבר דיברנו גם בוועדה. זה עלה   עו"ד עידן למדן:

את   נשאיר  אני  המתחם  את  להשאיר  כרגע  רוצה  אתה  אם  להחליט.  צריך  ההוא  האזור   21בוועדה. 

 22סעיף אחד אולי נמצא שמות אחרים לשני האנשים האלה או רחובות אחרים. נחזיר את זה לדיון  

 23 בוועדה גם על קונספט  

 24אנחנו יכולים לשמש גם כוועדת שמות אם נצביע פה אחד. אז  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר 

 25     נחליט על זה עכשיו חבל על הזמן.  

 26 אתה צריך לשייך שם לרחוב.   עו"ד עידן למדן:

 27רחובות אני מבקש. נפנה למשפחות ונאמר להם    4אני חושב שיש  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

ושניים רוחב את    28שאנחנו רוצים להציע להם במתחם של ביג את הכבישים שיש שם שניים אורך 

 29 השניים לקרוא על שמם של ראשי הרשויות שהלכו לעולמם. אני חושב שזה יהיה מכובד. 
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 1 אני חושבת שהרעיון יפה אבל עצם העובדה מתוך ארבע נשים ולכן אני.  עו"ד גייל שורש:  

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  והיא  ראש  הייתה ממלאת מקום  שירה  זה.  ראשי  לעשות שהיו   2מה 

 3 חיה שתיבדל לחיים ארוכים. 

 4     גם מבחינתי זה בעייתי רק גברים.  גב' הדר שוייצר:  

קיו   עו"ד עידן למדן: לדעתי  מקומות  מספיק  לנו  יש  אחד  נקיים  בוא  את     10איציק  גם   5להנציח 

 6מקומיים    10ארבעת ראשי העיר יש לנו מספיק מקומות אבל לבקשתך בוא נקיים דיון חוזר על קיו  

 7 ונאשר כרגע את סעיף שתיים, שלוש, ארבע.  

 8לא. אני לא מצביע בעד. אני לא מצביע. אני אומר לך זה נראה לי  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 9אני מתחבר למה שבתשי גם אמרה. אותו דבר לגבי הנושא הזה של ליבוביץ. אני לא עם כל הכבוד. 

 10 בכל מקרה ה החלטה שלך לבוא קודם כל דרך ועדת שמות. לא דרך המועצה.   עו"ד עידן למדן: 

 11 בוא נחזיר את זה לוועדת השמות. הרצל שפיר אני חושב. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 12  אין הנצחה לראשי עיר היא מאוד בעייתית וצריך לעשות את זה.  גב' קרן ברנדס מקסימוב:  

 13או בכמה מקומות אחרים. היה על זה    10בסדר השאלה אם לעשות את זה בקיו   עו"ד עידן למדן:

 14 דיון.  

 15 אני מבקש להחזיר את זה לוועדה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

רוכברגר על  ראש העיר:    -מר איציק  בעיה. לא. אני מציע. לא. אתה רוצה להצביע  לי   16שפיר אין 

 17      הסעיפים האלה?

 18 אני חושב שתיים שלוש ארבע.  עו"ד עידן למדן:

 19 אני לא רוצה להפיל את זה אני רוצה להגיע לוועדה.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 20 סעיף אחד אני אומר.   עו"ד עידן למדן:

 21     מה זה אחד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22   10מה שרצית אזור קיו  עו"ד עידן למדן:

 23  בוא נביא את זה לוועדת שמות.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

קלנר: גיא  קיו    מר  מציע  אני  ואחותו    10עידן  לתת.  ליבוביץ  וישעיהו  לתת.  שפיר  הרצל   24להחריג. 

 25 כרגע לא. בעת הזו במדינת ישראל בזמן הזה אני חושב מכבד את העיר.  

לנו ברמת השרון  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר  26תגיד אין לנו. אתה מקבל אני לא מקבל אין 

 27      אנשים שזה אין לנו? 

 28 כמו ישעיהו ליבוביץ לא הרבה.  עו"ד עידן למדן:

 29  אני אומר בוא נחזיר.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר
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יש התנגדות פה אז תביא את הרצל שפיר תאשר. יש פה קונצנזוס את השאר    מר גיא קלנר:  1אם 

 2 תביא ונבדוק מחדש.  

 3 נדון על זה מחדש בסדר. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 4  אני לא יודעת מה האלטרנטיבות. אני לא יודעת כמה רחובות פנויים. עו"ד גייל שורש:  

 5 הייתה ועדה והחליטה.   מר גיא קלנר:

 6הייתה ועדה והחליטה הרצל שפיר זה רחוב שמוביל בית גוברין  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 7 לכיוון שבטי ישראל. זה חשוב לו כי אנשים גרים שם וזה. 

 8 טוב.  עו"ד גייל שורש:  

 9את הרצל שפיר. לאשר. את השאר להביא לוועדה. מי בעד? פה  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 10 אחד תודה.  

 11 

  לוועדת שמות. ותאושר רחוב על שם הרצל שפיר. יתר ההצעות. חוזר החלטה:

 אושר פה אחד 

   12 

 13בית בנימיני אם צריך להכריז עליו כרגע ראיתי את המכתב שלך  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 14בוועדת שמות נצטרך לקרוא את השם. אני אגיד לך יותר מזה אין לו שם בכלל. למרות הכל צריך  

 15להביא את זה לוועדת שמות. בית בנימיני לא נכון זה לא בית בנימיני זה המצאה שמישהו המציא  

 16 אותה. כן אני אביא את זה עוד פעם. הלאה. יש עוד עשר דקות. אני לא מאריך את הישיבה  

 17 

 18 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  של  ראש  החזר  לאשר  מבקש  אלף    900אני  או  הסיפור  כל  זה   19שקל 

להכשיר   הפנים.  משרד  של  תוכנית  זה  המשנה  ועדת  ראש  כיושבת  לענת  לימודים  אישור   20שקל. 

 21 אותה. אני מבקש לאשר. להחזיר את הכסף. מי בעד פה אחד. 

 22 יש עוד חברי מועצה חדשים גם רוצים לקבל הכשרה.  מר דן רוק: 

רוכברגר איציק  העיר:    -מר  לעבור הכשרה  ראש  רוצים  יש מסגרת שאנשים  פה אם   23אני מצהיר 

 24     לימודית מטעם משרד הפנים. 

 מצ"ב בקשה וחוו"ד –אישור לימודים לגב' ענת לין כיו"ר וועדת משנה לתו"ב . 23
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 1 הקורס התחיל. אבל יש עוד מחזור שמתחיל  גב' ענת לין: 

רוכברגר העיר:    -מר איציק  יש חברים.    תבדקו מי שמעוניין.ראש  גם חברים.   2המסלול הזה לא 

 3  שיצאו.  

 4 שרוצה לצאת להשתלמות לא נותנים לה.   :היועץ המשפטי-עו"ד מיכה בלום

 5לא יודע שואלים אותי שואלים אני עונה. אם אני מסביר אשמח  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

את   תקבלו  משנה  לא  עשרים  אלף  שקל  אלף  שיעלה  כמה  תירשם  הזאת  להשתלמות   6שתלכו 

 7     ההוצאות.  

 8 יש השתלמויות חברה כלכלית. פעם בכמה זמן.   עו"ד עידן למדן:

 9 מי בעד? פה אחד. תודה. ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 10 

 כל החברים הצביעו פה אחד.  החלטה:

 

  11 

 אישור מורשת חתימה נוספת לרו"ח ליאל רובין יוסף, סגנית גזבר העירייה . 24

 12 

 13 יש לנו סגנית גזבר מי בעד? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 14 לא. במקומי. זה לא שאני   מר אסף אפרים:

 15 זה לא אתה והיא. זה נקרא קבוצות חותמים. מר אהד בלייר: 

 16 נכון.   מר אסף אפרים:

 17ראש העיר וקורצקי קבוצת חתימה אחת וחתימה שנייה קבוצה. זה נכנס לקבוצת  מר אהד בלייר:  

 18 חתימה השאלה השניה זה מוגבל בסכום.  

 19 לא.   מר אסף אפרים:

 20 שתי חתימות. צריכות.  מר אהד בלייר: 

 21 מי בעד? תודה אושר פה אחד.  ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 22 

 כל החברים הצביעו פה אחד.  החלטה:

 23 

 24 



16.2.25מיום  12ישיבת מליאה מן המניין מס'   
 

88 
 

 1 

 פתיחת חשבון בנק "קרן לפיתוח החלקה לקבורה אזרחית" בבנק לאומי   .25

 

 2דיברנו על זה קודם צריכים להתקדם מי בעד. פה אחד. הם לא  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 3 משתתפים. שלושה.  

 4 

 .כל החברים הצביעו פה אחד החלטה:

  יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי לא השתתפו בהצבעה

  5 

 שונות

 6 

 7הישיבה הבאה אמורה להיות בישיבת המועצה מן המניין בשני  ראש העיר:    -מר איציק רוכברגר

 8לשלישי אני אהיה בכנס באילת. שם אני צריך להרצות שם. אני משתתף בפנלים. אני מבקש לדחות  

 9את זה בשבוע יום ראשון לאחר מכן. מי בעד כי חבל לדחות את הישיבה. כן צריך להצביע על זה.  

 10שיבה. לתשיעי לחודש במקום שני.  יאני בשני לשלישי יוצא יום ראשון. מי בעד בקשה לדחות את ה

 11  מי בעד?  

 12 גם נמנע.  מר גיא קלנר:

 13 נמנעת.  עו"ד גייל שורש:  

 14 הכל בסדר. מי בעד? תשע. מי נגד? ראש העיר:   -מר איציק רוכברגר

 15 שישה.   אין נגד. מי נמנע? 

 16 

   9/3/25ליום  2/3/25דחיית ישיבת המליאה מיום  החלטה:

 : איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, (9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

  (: גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק6נמנע )

 17 

 18 

 19 
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 1 קובץ החלטות.

 2 

     קיזוז חובות עמותת הכדורגל מכספי התמיכות והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת  .1

 ."וסיעת "באה בטוב ""חופשי בעירנו         

 3 

 להעביר את הנושא לבדיקה של גזבר העירייה  -הצעה של מר איציק רוכברגר  החלטה:
 יועץ המשפטי הו               

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 

 4 

אזרחיות   .2 קבורות  במימון  העירייה  סיעת  השתתפות  ע"י  תוגש  החלטה  והצעת  להסדרה  עד 

 "חופשי בעירנו"

 

 5 

 ההצעה נמשכה 

 6 

 והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "באה בטוב"  הקצאת חניות לאזרחים ותיקים בעיר .3

 7 

 ל נושא של חניות בכסקר ומיפוי   ,דיקהב ביצוע -הצעה של מר איציק רוכברגר החלטה:  
 הנושא יובא מחדש למועצה                 

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, מוטי גינדי, עידן למדן,  8בעד )

 נאוה פרס, הדר שוייצר               

 8 

 היטל שצ"פ והצעת החלטה תוגש ע"י סיעת "חופשי בעירנו". 4

 

 9 

 ההצעה נמשכה 

 10 

 11 

 12 
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  5.1.25מיום . 8אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין מס' . 5

 

 1 

  5.1.25מיום . 11אישור פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' . 6

 

 2 

  5.1.25מיום . 8אישור פרוטוקול ישיבה שלא מן המניין מס'  החלטה:

   5.1.25מיום . 11פרוטוקול ישיבה מן המניין מס' ו  

 

 3 

 הצעת לסדר של חברי סיעת "עתיד ליברלי" בנושא הסדרת הליקויים ברובע מורשה . 12

 

 4 

 הקמת המינהלת הראשונה בעיר תהיה ברובע מורשה, ותתחיל לפעול באופן  החלטה:

 מיידי. במקביל להקמתה יפעלו ראש העיר, המנכ"לית לפתור בעיות מול עיריית הוד  

 השרון, התאחדות לכדורגל וכו'. 

 
( הדר  10בעד  פרס,  נאוה  למדן,  עידן  גינדי,  מוטי  בלומנר,  לירון  לין,  ענת  רוכברגר,  איציק   :)

 שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר 

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נמנע )

  5 

 הצעה לסדר של חברי סיעת "חופשי בעירנו" בנושא מעבר מערכת החינוך העל יסודי . 13

 בעיר לחמישה ימי לימוד      

 

 6 

 בת שבע אלקובי מבקשת להעביר את הנושא לוועדת החינוך החלטה:

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 12בעד )

 נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי,                   
 דניאלה רון יעקובי                 

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3לא השתתפו)

 7 
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 1 

"בית  .14 קרקע  להקצאת  בקשה  רוכברגר,  איציק  מר  העירייה,  ראש  של  יום  לסדר   הצעה 

 - (GISיוסבר ע"י מר עינב בן יעקב, מנהל אגף נכסים ו –ברמת השרון  "ולניג

 יוצג סרטון ודברים מאת האלוף )במיל'( משה קפלינסקי 

 

 2 

 מועצת העיר תומכת ורואה בחיוב את הקמת בית גולני ברמת השרון בכניסה לשכונת   החלטה:

 נווה גן. ההחלטה היא עקרונית. ככל שיתקיים הליך הקצאת קרקע כדין ותתקבל                

 תשוב המועצה ותדון בעניין לפי נוהל ההקצאה קרקע  ,המלצת ועדת ההקצאות              

 לשמירה על ערך השוויוני              

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 10בעד )

 עידן למדן, הדרש שוייצר, בת שבע אלקובי, גיא קלנר                  
 

 (: קרן, ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נגד )
 

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, נאוה פרס3נמנע )

 3 

 4 

  4/20/7הצעה לסדר של ראש העירייה, מר איציק רוכברגר, בהתאם לחוזר מנכ"ל מיוחד   .15

סעיף   לפי  מקום  וממלא  לסגן  קורצקי  יעקב  מר  מיום   –  14ימונה  מנכ"ל  חוזר  מצ"ב 

.11/6/20 

 

 5 

 14מינוי מר יעקב קורצקי לסגן וממלא מקום לפי סעיף  החלטה:
 

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן 9בעד )
 למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר                

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש4נגד )

     (: בת שבע אלקובי, גיא קלנר2נמנע )

 6 

 7 

 8 

 9 
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      – צירוף הגב' הדר שוייצר, יו"ר סיעת "יש עתיד", לקואליציה ומינויה לסגן ראש העירייה. 16

 ההסכם הקואליציוני יונח על שולחן מועצת העיר       

 

 1 

   צירוף גב' הדר שוייצר, יו"ר סיעת "יש עתיד", לקואליציה החלטה:

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, עידן למדן,  9בעד )

 , בת שבע אלקובי נאוה פרס, הדר שוייצר               

   (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק3נגד )

    , גיא קלנר גייל שורש, לירון בלומנר(: 3נמנע )

 2 

 מצ"ב נספח   –חובה ורשות  –שינוי בהרכבי וועדות . 17

 

 

 3 

 חובה ורשות –שינוי בהרכבי וועדות  החלטה:

 פה אחד  בעד כל חברי המועצה הצביעו

 4 

 אישור עבודה נוספת של ש.מ. עו"ס לעבודה בקליניקה עצמאית לטיפול בנפגעי טראומה, עד . 18

 שעות בחודש, בימי ו' בשעות הבוקר ועוד יום בשבוע בשעות אחה"צ  7      

 

 5 

   כל חברי המועצה הצביעו פה אחד. החלטה:

 6 

 אישור וועדת הבחירות להליך בחירת רב עיר . 19

 

 7 

 מינוי חנה שושני ושרון יחזקאל נציגי    – אישור וועדת הבחירות להליך בחירת רב עיר החלטה:
 הרשות המקומית                

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 8בעד )

 קרן מקסימוב ברנדסה, דן רוק                
 (: גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר, הדר שוייצר, עידן למדן, נאוה פרס, אהד 7נגד )

 בלייר, בת שבוע אלקובי              
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לאירוע   .20 בגרמניה  גאוסגסמרינהוטה  התאומה  לעיר  למשלחת  לחו"ל  נסיעה  על    50הודעה 

ציגי העירייה: איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, נ   :שנה לחברי מועצה העיר ונציגי העירייה

דיקשטיין ליאורה  מלך,  נסיעה   ,פרח  אישור  דיין  חיים  עזורה,  רוני  שפיגלבלט,  שלומית 

 לחברי מועצה: ענת לין, נאוה פרס

 

 1 

לאירוע    החלטה: בגרמניה  גאוסגסמרינהוטה  התאומה  לעיר  למשלחת  לחו"ל  שנה    50נסיעה 

ציגי העירייה: איציק רוכברגר, יעקב קורצקי, פרח מלך,  נ   :לחברי מועצה העיר ונציגי העירייה

שלומית שפיגלבלט, רוני עזורה, חיים דיין אישור נסיעה לחברי מועצה: ענת   ,ליאורה דיקשטיין

 לין, נאוה פרס

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               
 

 (: קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק, גייל שורש, בת שבע אלקובי, גיא קלנר 6נגד )

 2 

 משכר   30%אישור רחל מזרחי כעוזרת אישית לסגן ראש העיר, מר עידן למדן, בשיעור . 21
   29.11.26ועד ליום . 12/1/25מנכ"ל רטרו מיום     

 

 3 

 משכר   30%אישור רחל מזרחי כעוזרת אישית לסגן ראש העיר, מר עידן למדן, בשיעור   החלטה:
   29.11.26ועד ליום . 12/1/25מנכ"ל רטרו מיום              

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 14בעד )

עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב,                  
 אהד בלייר, דן רוק 

 (: גייל שורש 1נמנע )

 4 

 יוצג ע"י עידן למדן –אישור וועדת שמות . 22

 

 5 

  לוועדת שמות. ותאושר רחוב על שם הרצל שפיר. יתר ההצעות. חוזר החלטה:

 אושר פה אחד 

 6 

 7 
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  1 

 אישור לימודים לגב' ענת לין כיו"ר וועדת משנה לתו"ב . 23

 

 2 

 כל החברים הצביעו פה אחד.  החלטה:

 

 3 

 אישור מורשת חתימה נוספת לרו"ח ליאל רובין יוסף, סגנית גזבר העירייה . 24

 4 

 כל החברים הצביעו פה אחד. החלטה:

 5 

 פתיחת חשבון בנק "קרן לפיתוח החלקה לקבורה אזרחית" בבנק לאומי  . 25

 

 6 

 .כל החברים הצביעו פה אחד החלטה:

 יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי לא השתתפו בהצבעה

 7 

 9/3/25ליום   2/3/25שינוי מועד ישיבת מליאה מיום  –שונות 

 8 

   9/3/25ליום  2/3/25דחיית ישיבת המליאה מיום  החלטה:

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9בעד )

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 (: גיא קלנר, גייל שורש, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר, דן רוק6נמנע )

 9 




